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ΑΝΑΛΥΤΗΣ

Τα σημαντικά οδικά, αρδευτικά, αντιπλημμυρι-
κά, σιδηροδρομικά, λιμενικά και κτιριακά έργα 
που υλοποιούνται στην Π.Ε. Καβάλας παρουσίασε, 
σήμερα, ο Υπουργός Υποδομών και Μεταφορών, 
Χρήστος Σταϊκούρας σε Συνέντευξη Τύπου στην 
Καβάλα, στο πλαίσιο της περιοδείας του στην Πε-
ριφέρεια Ανατολικής Μακεδονίας και Θράκης 

ΠΡΟΧΩΡΟΥΝ
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ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Τζούλια 
Βασιλείου, Γιαννης Χ’εμμανουήλ, 

Κώστας Παπακοσμάς,  Παναγιώτης 
Πυλιώτης, Γιάννης Γεωργαλής, 

Βασιλική Βασιλειάδου

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών                       60€ + ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες      90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων      150€ + ΦΠΑ
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Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού

Επικρατείας,
η εφημερίδα
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων
νομαρχιακών

εφημερίδων που 
έχουν την

δυνατότητα
καταχώρησης

δημοσιεύσεων του
δημοσίου.
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Τα social media δεν κερδίζουν εκλογές

γράφει 
ο Αντώνης Μουντάκης
δημοσιογράφος – εκδότης 
της εφημερίδας «Νέοι Ορί-
ζοντες Κρήτης» και Πρόε-
δρος της Πανελλήνιας Ένω-
σης Ιδιοκτητών Επαρχιακού 
Τύπου.

Στις εκλογές του 2019 ένας 
καλός φίλος ήταν υποψή-
φιος δημοτικός σύμβουλος 
στα Χανιά και καθώς τον 
έβλεπα να απουσιάζει (κυ-
ριολεκτικά) από παντού, 
διερωτήθηκα αν έχει απο-
σύρει την υποψηφιότητα 
του ή αν έχει παραδώσει 
τα όπλα και -απογοητευμέ-
νος- εγκατέλειψε τον προε-
κλογικό αγώνα.

Τον πήρα λοιπόν τηλέφωνο 
και βγήκαμε για καφέ (να 
τον δει και… θεού πρόσω-
πο) και, αφού του κατέθεσα 
τον προβληματισμό μου, 
έμεινα κυριολεκτικά άφω-
νος μ’ αυτά που μου είπε… 
«Εγώ φίλε, όχι μόνο θα
εκλεγώ σίγουρα, αλλά θα 
είμαι κι από αυτούς που 
θα πάρουν τους περισσό-
τερους σταυρούς. Θα το 
δεις…!» Δεν πίστευα στ’ αυ-

τιά μου, αλλά δεν μπόρεσα 
να συγκρατηθώ και αποφά-
σισα να φρενάρω την υπε-
ραισιοδοξία του φίλου μου.

«Καλά ρε συ, είσαι απών 
από παντού, δεν κυκλοφο-
ρείς σχεδόν καθόλου, στο 
ραδιόφωνο δεν βγαίνεις 
όπως πολλοί υποψήφιοι, 
ούτε σε εφημερίδες δημο-
σιοποιείς την υποψηφιότη-
τα σου, πως θα εκλεγείς;», 
του απάντησα με ύφος λίγο 
επιθετικό, όπως μου επι-
τρέπει η μακροχρόνια φιλία 
μας.

«Τι να τα κάνω εγώ αυτά 
που μου τρώνε τσάμπα 
τον χρόνο και κοστίζουν 
κιόλας! Εγώ προβάλλομαι 
από το Facebook που με 
βλέπουν χιλιάδες άτομα 
και είναι και τσάμπα! Ξέ-
ρεις πόσα likes μαζεύει 
κάθε ανάρτηση μου;», ήταν 
η τσεκουράτη απάντηση 
του φίλου μου. Τόσο τσε-
κουράτη ήταν που δεν μου 
επέτρεψε να συνεχίσω την 
συζήτηση επί του θέματος 
κι έτσι περιοριστήκαμε στα 
«περί ανέμων και υδάτων». 
Το μόνο που του είπα, λίγο 
πριν αποχαιρετιστούμε, 
ήταν να ξανασκεφτεί τον 
τρόπο που προβάλλει την 
υποψηφιότητα του, όχι για-
τί δεν θα το βοηθήσει ΚΑΙ 
το Facebook, αλλά γιατί 
ΑΠΟ ΜΟΝΟ ΤΟΥ δεν είναι 
ικανό να του εξασφαλίσει 
την εκλογή. Κούνησε το κε-
φάλι του και μόνο που δεν 
μου θύμισε την κούνια που 
με κούναγε…

Πέρασαν οι μέρες και φτά-
σαμε στη βραδιά των εκλο-
γών. Τον πήρα τηλέφωνο 
πολλές φορές, αλλά απά-
ντηση δεν πήρα. Κι εκεί που 
έβλεπα τη σταυροδοσία 
των υποψήφιων δημοτικών 
συμβούλων, μια κρυάδα την 
ένιωσα. Ο φίλος μου μετά 
βίας είχε ξεπεράσει τους 
100 σταυρούς, όσο για την 
σειρά κατάταξης, ας μην το 
συζητάμε. Απογοητευτική… 
Τον ξαναείδα μετά από αρ-
κετό καιρό και από τότε δεν 
συζητήσαμε ποτέ ξανά για 
εκείνες τις εκλογές. Δυστυ-
χώς και ο φίλος μου πάτη-
σε την πεπονόφλουδα που 
λέγεται μέσα κοινωνικής 
δικτύωσης, την οποία δυ-
στυχώς πάτησαν πολλοί σ’ 
εκείνες τις εκλογές, όπως 
-απ’ ότι διαπιστώνω- την 
πατάνε αρκετοί και κατά 
την τρέχουσα προεκλογι-
κή περίοδο. Κατ’ αρχήν οι 
υποψήφιοι θα πρέπει να 
γνωρίζουν ότι ένα μεγάλο 
μέρος – κυρίως των νέων 
18-30 ετών- έχουν μετα-
κομίσει σχεδόν αποκλειστι-
κά στο Instagram και στο 
Tik Tok και δεν θυμούνται 
ούτε τους κωδικούς του 
Facebook.

Δεύτερον, το Facebook, το 
τελευταίο δεκάμηνο έχει 
«φρενάρει» την ευρεία 
προβολή των αναρτήσεων 
κι ενώ εσύ πιστεύεις ότι σε 
βλέπουν οι πάντες, το κοινό 
σου έχει περιοριστεί δραμα-
τικά. Επίσης, όσοι μετράνε 
τα likes, καλό θα ήταν κατ’ 
αρχήν να διαπιστώσουν αν 

εκείνοι που τα κάνουν ψη-
φίζουν στον ίδιο Δήμο, ενώ 
υπάρχουν και πάρα πολλοί 
που κάνουν like και εύχο-
νται «καλή επιτυχία» στους 
πάντες! Και φυσικά, δεν 
πρέπει να ξεχνάμε ότι ένα 
μεγάλο ποσοστό πολιτών 
-και μάλιστα αυτών που 
είναι πολιτικοποιημένοι και 
πάνε σίγουρα στις κάλπες- 
είτε δεν διαθέτει προφίλ 
στο Facebook είτε -αν δια-
θέτει- μπαίνει ελάχιστα έως 
καθόλου.

Αναμφισβήτητα τα μέσα 
κοινωνικής δικτύωσης απο-
τελούν το νέο πεδίο, πέραν 
των παραδοσιακών μέσων, 
όπου η πολιτική βρήκε εδώ 
και μερικά χρόνια πρόσφο-
ρο έδαφος για τη διεξαγω-
γή του δημόσιου διαλόγου. 
Ειδικά τα τελευταία 15 
χρόνια έχουν γίνει τεράστια 
βήματα για τη μετατόπιση 
του πολιτικού διαλόγου 
από τους παραδοσιακούς 
τρόπους, προς τα social 
media. Μπορούν όμως 
τα social media να «εκλέ-
ξουν» βουλευτή, δήμαρχο 
ή δημοτικό σύμβουλο; Στο 
ερώτημα αυτό απαντούν 
άνθρωποι που έχουν ασχο-
ληθεί πολύ με την επικοι-
νωνία.   «Δεν μπορούν από 
μόνα τους»

Όπως η δρ. Χριστιάνα Κα-
ραγιάννη, Λέκτορας με 
ειδικότητα «Μέσα Επικοι-
νωνίας και Πολιτισμικές 
Μελέτες» στο Τμήμα Δη-
μοσιογραφίας, Επικοινω-
νίας και ΜΜΕ του Πανεπι-

στημίου Frederick, η οποία 
τονίζει:

«Τα μέσα κοινωνικής δικτύ-
ωσης μπορούν να παίξουν 
όντως ρόλο σε μια εκλογι-
κή αναμέτρηση αλλά ίσως 
όχι με τον τρόπο που οι πε-
ρισσότεροι νομίζουν. Αδι-
αμφισβήτητα μπορούν να 
αποτελέσουν ένα εργαλείο 
προώθησης (προβολής) για 
τους υποψηφίους σε περί-
οδο εκλογών που μπορεί 
να τους βοηθήσει να κερ-
δίσουν ψήφους. Θεωρώ 
πως δεν μπορούν τα μέσα 
κοινωνικής δικτύωσης, 
από μόνα τους, να παίξουν 
τόσο καθοριστικό ρόλο 
σε οποιεσδήποτε εκλογές, 
τουλάχιστον όχι ακόμη, 
ώστε να υπερισχύσουν αυ-
τής της κουλτούρας και να 
καθορίσουν απόλυτα την 
εκλογή κάποιου υποψηφί-
ου».

«Ιδανικός ο συνδυασμός»

«Tα μέσα κοινωνικής δι-
κτύωσης είναι ένα σημα-
ντικό εργαλείο για τον 
υποψήφιο δήμαρχο, ακόμη 
και για κάποιον που εί-
ναι υποψήφιος δημοτικός 
σύμβουλος, που θέλει να 
απευθυνθεί σε εν δυνάμει 
ψηφοφόρους», σημειώνει 
ο βραβευμένος σε θέματα 
πολιτικής επικοινωνίας και 
εκλογών Γεράσιμος Ζαγο-
ρίτης, προσθέτοντας όμως 
πως «οποιοσδήποτε σας 
πει ότι μπορεί κάποιος να 
εκλεγεί μόνο μέσα από το 
διαδίκτυο σας λέει ψέματα. 

Ο υποψήφιος, όμως, που 
εκμεταλλεύεται τις δυνατό-
τητες της τεχνολογίας και 
τις συνδυάζει σωστά με άλ-
λες παραδοσιακές μορφές 
εκστρατείας (εφημερίδες, 
ραδιόφωνα, προσωπικές 
επαφές) είναι σίγουρο ότι 
έχει σημαντικό πλεονέκτη-
μα».

Το «like» δεν σημαίνει 
ψήφο

«Εγώ αυτό που λέω πάντα 
είναι ότι το ‘like’ δεν είναι 
ψήφος» λέει ο ιδρυτής της 
Ierax Analytix Χάρης Λα-
λάτσης. Και εξηγεί «γιατί 
μπορεί εγώ ως πολιτικός 
να εμφανίζομαι πάρα πολύ 
συχνά στα social media.

Αλλά το θέμα είναι εάν 
αυτοί που θα πάνε να ψη-
φίσουν, πρώτον είναι στα 
social media κι αν επηρε-
άζονται πραγματικά από 
αυτά. Δηλαδή η νέα γενιά, 
οι άνθρωποι κάτω των 30 
χρόνων δεν πηγαίνουν να 
ψηφίσουν όσο οι πολίτες 
άνω των 50 χρόνων. Άρα 
πολλές φορές ίσως αξίζει 
πολύ περισσότερο το κλασ-
σικό να πάω μια επίσκεψη 
στη λαϊκή αγορά ή σε ένα 
ΚΑΠΗ και να σφίξω χέρια 
από το να κάνω ένα post 
στα social media και να 
πάρω 400 ‘likeς’. Γιατί μπο-
ρεί να πάρω ‘likeς’ αλλά 
αυτά δεν σημαίνουν ψήφο. 
Γιατί πολύ πιθανόν αυτό το 
νεανικό κοινό να μην πάει 
να ψηφίσει την Κυριακή».

Ενα πρόβλημα από τα παλιά

γράφει 
ο Νίκος Βέττας*
*Γενικός διευθυντής ΙΟΒΕ 
και καθηγητής του Οικονο-
μικού Πανεπιστημίου Αθη-
νών

Το ερώτημα επανέρχεται 
με αυξανόμενη συχνότητα 
και τα επιχειρήματα πυ-
κνώνουν στις δύο πλευρές 
της απάντησης: Είναι καλή 
η κατάσταση και οι προο-
πτικές της οικονομίας μας; 
H θετική οπτική στηρίζεται 
στον ρυθμό μεγέθυνσης, 
που υπερβαίνει αυτόν της 
ευρωζώνης, στην εμπέ-
δωση αξιοπιστίας και στην 
αποκλιμάκωση του κό-
στους δανεισμού, στη μεί-
ωση της ανεργίας και στην 
προσέλκυση ξένων επεν-
δύσεων. Η αρνητική οπτική 
επισημαίνει πως τα πραγ-
ματικά εισοδήματα είναι 
από τα χαμηλότερα στην 
Ευρώπη, ότι οι επενδύσεις 
παραμένουν χαμηλά και ότι 
το εξωτερικό ισοζύγιο είναι 
ελλειμματικό.

Δεν υπάρχει αμφιβολία 
πως η ελληνική οικονομία 

βρίσκεται σε θετική τρο-
χιά, ανακάμπτοντας από 
τις προηγούμενες κρίσεις. 
Εξίσου, όμως, βέβαιο είναι 
πως το επίπεδό της απέχει 
σημαντικά από το επιθυ-
μητό και από τους μέσους 
όρους της Ευρώπης. Κα-
θώς υπάρχουν μπροστά 
κρίσιμες αποφάσεις της κυ-
βέρνησης, των επιχειρήσε-
ων και των πολιτών, είναι 
ίσως χρήσιμη μια καταγρα-
φή επιτυχιών και αδυναμι-
ών σε τρεις πλευρές της: 
στο δημόσιο ταμείο, στην 
παραγωγή και στο εξωτερι-
κό εμπόριο.

Δημοσιονομικά, η γενική ει-
κόνα είναι καλή. Το πρωτο-
γενές πλεόνασμα κινήθηκε 
υψηλότερα από το προβλε-
πόμενο και ο Προϋπολογι-
σμός εκτελείται ομαλά. Η 
διάδοση των ηλεκτρονικών 
πληρωμών συμβάλλει στη 
μείωση της φοροδιαφυγής 
σε μέρος της αγοράς. Μαζί 
με την ανθεκτικότητα της 
κατανάλωσης, αλλά και 
τον πληθωρισμό, συνέβαλε 
στην αύξηση των εσόδων 
από έμμεσους φόρους. Η 
διατήρηση της ισορροπίας 
στο δημόσιο ταμείο υπο-
βοηθά τη βελτίωση της 
πιστοληπτικής ικανότητας 
και η σταδιακή μείωση στο 
κόστος δανεισμού την εξυ-
πηρέτηση του χρέους μεσο-
πρόθεσμα.

Υπάρχουν, όμως, και αδυ-
ναμίες. Η παραοικονομία 
παραμένει ισχυρή και οι 

άμεσοι φόροι επιβαρύνουν 
υπέρμετρα μια μικρή με-
ρίδα του πληθυσμού. Οι 
μισθωτοί επιβαρύνονται 
ασφαλιστικά πολύ περισ-
σότερο από τους ελεύθε-
ρους επαγγελματίες. Το 
ασφαλιστικό σύστημα πα-
ραμένει σχεδόν ολοκληρω-
τικά δημόσιο και στηρίζεται 
από τον Προϋπολογισμό 
υπέρμετρα και περισσότε-
ρο από ό,τι η παιδεία και η 
υγεία.

Στην παραγωγή, το εθνικό 
προϊόν αυξάνεται καθώς 
υπάρχει άνοδος επενδύσε-
ων και εργασίας. Ο εισερ-
χόμενος τουρισμός διατη-
ρείται υψηλά, η οικοδομή 
ανακάμπτει, ενώ μεταποιη-
τικοί κλάδοι ενισχύουν την 
εξωστρέφειά τους. Η φυγή 
νέων στο εξωτερικό έχει 
περιοριστεί και οι αμοιβές 
έχουν αυξηθεί σε σημα-
ντικά τμήματα της αγοράς 
εργασίας. Το Ταμείο Ανά-
καμψης και Ανθεκτικότητας 
συμβάλλει σε κρίσιμες υπο-
δομές και στην υποβοήθη-
ση νέων επενδύσεων.

Από την άλλη πλευρά, η 
παραγωγικότητα αυξάνεται 
μόνο με χαμηλό ρυθμό και 
μεγάλο μέρος της παρα-
γωγής παραμένει χαμηλής 
αξίας και ανταγωνιστικότη-
τας. Το μερίδιο των επιχει-
ρήσεων που καινοτομούν 
είναι μικρό και η συμμετοχή 
του πληθυσμού στο εργατι-
κό δυναμικό χαμηλή, οδη-
γώντας και σε ελλείμματα 

σε σημαντικές περιοχές της 
εργασίας. Σχετικά μικρό 
μέρος των ξένων επενδύ-
σεων οδηγεί σε νέο παρα-
γωγικό δυναμικό, ιδίως στη 
βιομηχανία, με τρόπο που 
να αυξάνει και τον ανταγω-
νισμό στις αγορές.

Στο εξωτερικό ισοζύγιο της 
χώρας, από τις πιο ενθαρ-
ρυντικές εξελίξεις είναι η 
συστηματική αύξηση των 
εξαγωγών προϊόντων. Μαζί 
με τη σταθερά θετική πο-
ρεία του τουρισμού και της 
ναυτιλίας, συμβάλλει στην 
ενδυνάμωση της θέσης της 
ελληνικής οικονομίας στον 
διεθνή καταμερισμό. Ακόμη 
και αν η ανάπτυξη της οικο-
νομίας παρασύρει ανοδικά 
και τις εισαγωγές, η συνο-
λική αύξηση της εξωστρέ-
φειας που παρατηρείται 
έχει ευεργετική επίδραση, 
καθώς μεγαλύτερο μέρος 
των επιχειρήσεων απευθύ-
νεται στις διεθνείς αγορές.

Υπάρχουν, όμως, και πολ-
λές προκλήσεις. Παρά την 
αύξησή του, το ποσοστό 
εξαγωγών -και ιδίως αυτό 
της μεταποίησης- παραμέ-
νει πολύ χαμηλότερο του 
επιθυμητού. Είναι σχετικά 
λίγες οι επιχειρήσεις που 
έχουν τοποθετηθεί σε θέ-
σεις υψηλής αξίας στις διε-
θνείς αλυσίδες προσφοράς, 
διασφαλίζοντας διατηρή-
σιμα εισοδήματα ενόψει 
και μελλοντικών κρίσεων. 
Το συνολικό ισοζύγιο τρε-
χουσών συναλλαγών είναι 

αρνητικό, αντανακλώντας 
και τα χαμηλά επίπεδα εγ-
χώριας αποταμίευσης.

Συνολικά, τόσο στη δημο-
σιονομική ισορροπία, όσο 
και στην παραγωγή και στο 
εξωτερικό ισοζύγιο, έχει 
καταγραφεί πολύ σημαντι-
κή πρόοδος κατά τα τελευ-
ταία χρόνια. Εξίσου σαφές, 
όμως, είναι πως εφόσον 
ο στόχος είναι η ελληνική 
οικονομία να προσφέρει 
υψηλά εισοδήματα και ευη-
μερία κατά τα επόμενα χρό-
νια, υπάρχει μπροστά της 
ένας δρόμος προκλήσεων 

και ευκαιριών που δεν μπο-
ρεί να αγνοηθεί.

.

www.real.gr
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Απάντηση Διοίκησης Γ.Ν Καβάλας επί καταγγελίας ΟΕΝΓΕ

Περιήλθε στη Διοίκηση του 
Νοσοκομείου Καβάλας το 
από 8-5-2024 με αρ. πρωτ. 
13873 έγγραφο της Ομο-
σπονδίας Ενώσεων Νο-
σοκομειακών Γιατρών Ελ-
λάδας το οποίο αυτολεξεί 
αναφέρει:
« Η ΟΕΝΓΕ καταγγέλλει 
την απαράδεκτη, αυταρχική 
και έκνομη συμπεριφορά 
του διοικητή νοσοκομείου 
Καβάλας ενάντια σε για-
τρό Επιμελητή Αγγειοχει-
ρουργό του  Νοσοκομείου. 
Ο διοικητής την Τετάρτη 
1/5/2024, λίγα λεπτά πριν 
τις 3μμ, κοινοποίησε στον 
γιατρό «κλήση σε απολο-
γία».

Το «έγκλημα» του γιατρού 
είναι πως πριν αρκετές 
εβδομάδες είχε απαντήσει 
σε ερωτήματα από τοπικά 
ΜΜΕ και είχε επισημάνει
συγκεκριμένες σοβαρές 
ελλείψεις προσωπικού και 
υποδομών στο νοσοκομείο 
Καβάλας που παρεμποδί-
ζουν την επαρκή αντιμετώ-
πιση των Αγγειοχειρουρ-
γικών ασθενών. Πρόκειται 
για προφανή και απαράδε-
κτη επιχείρηση τρομοκρά-
τησης και φίμωσης υγειο-
νομικών που αναφέρουν 
ελλείψεις οι οποίες τους 
εμποδίζουν να ασκήσουν 
το λειτούργημά τους.

Απαιτούμε από την διοίκη-
ση της 4ης ΥΠΕ και από την 
πολιτική ηγεσία του υπουρ-
γείου Υγείας να παρέμβουν 
άμεσα ώστε να ανακληθεί 
η «κλήση σε απολογία» και 
κάθε ενδεχόμενη πειθαρ-
χική δίωξη του γιατρού. 
Προειδοποιούμε πως θα 
αξιοποιήσουμε κάθε αγω-
νιστικό και νομικό μέσο για 
την κάλυψη του συναδέλ-
φου όπως σε όλες τις πε-
ριπτώσεις νοσοκομειακών 
γιατρών που διώκονται για 
να φιμωθεί η
επισήμανση ελλείψεων και 
προβλημάτων».

Για την αποκατάσταση της 

αληθείας και προς αποφυ-
γή εντυπώσεων και παρερ-
μηνειών, η Διοίκηση του 
Νοσοκομείου Καβάλας πα-
ραθέτει τα κάτωθι:
Ε Λ Λ Η Ν Ι Κ Η Δ Η Μ Ο 
Κ Ρ Α Τ Ι Α Υ Π Ο Υ Ρ Γ Ε 
Ι Ο Υ Γ Ε Ι Α Σ 4 η ΥΓΕΙ-
ΟΝΟΜΙΚΗ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ 
ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ & ΘΡΑΚΗΣ 
ΓΕΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ 
ΚΑΒΑΛΑΣ

ΠΡΟΣ:
Πίνακας Αποδεκτών

Ουδεμία επιχείρηση τρομο-
κράτησης και φίμωσης του 
ιατρού έλαβε χώρα επει-
δή δήθεν ερωτηθείς από 
τοπικά ΜΜΕ επεσήμανε 
συγκεκριμένες ελλείψεις 
προσωπικού και υποδομών 
στο Νοσοκομείο Καβάλας 
που εμποδίζουν, κατά τον 
ισχυρισμό του, την επαρκή 
αντιμετώπιση των αγγειο-
χειρουργικών ασθενών.

Αρχικά η Διοίκηση του Γ. 
Ν. Καβάλας σε απάντηση 
δημοσιευμάτων που της 
απέδιδαν ευθύνες για τη 
μη λειτουργία του αγγειο-
γράφου-στεφανιογράφου 
δυο επιπέδων, προέβη την 
19-4-2024 στην κάτωθι 
έγγραφη και δημόσια ανα-
κοίνωσή της:

« Το τελευταίο διάστημα η 
Διοίκηση του ΓΝ Καβάλας 
γίνεται αποδέκτης αναφο-
ρών από πολίτες και πα-
ρακολουθεί δημοσιεύματα 
αναφορικά με τη μη λει-
τουργία του ψηφιακού αγ-
γειογράφου-στεφανιογρά-
φου δυο επιπέδων, η οποία 
αποδίδεται σε λόγους που 
ουδεμία σχέση έχουν με 
την πραγματικότητα. Επει-
δή η διακίνηση δηλώσεων 
που διαστρεβλώνουν την 
αλήθεια προφανώς εκπο-
ρεύεται από κέντρα που 
θέλουν να πλήξουν το κύ-
ρος της Διοίκησης και των 
θεσμικών οργάνων, και να 
αμαυρώσουν την εικόνα 
του νοσοκομείου γενικότε-

ρα, θα πρέπει να καταστεί 
σαφές στην τοπική κοινω-
νία, μιας και ήδη το γνωρί-
ζουν πολύ καλά όσοι συμ-
μετείχαν στην διαδικασία 
της προμήθειας του συγκε-
κριμένου μηχανήματος, ότι:

1. Ικανή και αναγκαία 
συνθήκη για την λει-
τουργία του είναι η 
παρουσία στο νοσοκο-
μείο επεμβατικού καρ-
διολόγου και ιατρού 
ειδικότητας ακτινοδι-
αγνωστικής με πιστο-
ποιητικό εξειδίκευσης 
στην επεμβατική ακτι-
νολογία, που το νο-
σοκομείο μας δεν δια-
θέτει σύμφωνα με τον 
ισχύοντα οργανισμό 
του 2012. Για την πρό-
σληψή τους απαιτείται 
τροποποίηση του ορ-
γανισμού του νοσοκο-
μείου, έγκριση για την 
προκήρυξη και προκή-
ρυξη των ανωτέρω θέ-
σεων, εκδήλωση ενδια-
φέροντος από ιατρούς 
για τις θέσεις αυτές, 
και πρόσληψη αυτών. 
Η παρούσα Διοίκηση 
έχει προβεί σε όλες τις 
απαραίτητες ενέργει-
ες για την τροποποί-
ηση του οργανισμού. 
Ωστόσο, ακόμα κι αν 
τροποποιηθεί ο οργα-
νισμός είναι αμφίβολο 
αν θα προσελκυστούν 
οι ιατροί για να στελε-
χώσουν τις αντίστοιχες 
θέσεις.

2. Με βάση τους ισχύ-
οντες κανονισμούς 
ακτινοπροστασίας θα 
πρέπει στο νοσοκομείο 
μας να υπηρετούν του-
λάχιστον δυο ακτινο-
φυσικοί, όταν υπηρετεί 
ένας επί συνόλου τρι-
ών οργανικών θέσεων.

3. Απαιτούνται, επιπλέον, 
τεχνολόγοι, χειριστές, 
παραϊατρικό προσω-
πικό και γραμματειακή 
υποστήριξη, για την 
λειτουργία του αντί-
στοιχου τμήματος.

4. Στο νοσοκομείο μας 
υφίσταται μόνο μια 
θέση επιμελητή αγγει-
οχειρουργού – συμ-
βούλου των άλλων 
τμημάτων του νοσοκο-
μείου και όχι οργανω-
μένο αγγειοχειρουργι-
κό τμήμα.

5. Ο μοναδικός επιμελη-
τής Β’ Αγγειοχειρουρ-
γός – σύμβουλος, κα-
λύπτει με εφημερίες 
ελάχιστες ημέρες τον 
μήνα, εξυπηρετώντας 
ανάγκες του νοσοκο-
μείου και όχι της περι-
φέρειας.

6. Η Διοίκηση του νοσο-
κομείου φροντίζει και 
μεριμνά με επιμέλεια 
ώστε η προμήθεια 
υλικών προς το νοσο-
κομείο να είναι απρό-
σκοπτη μεν, κάτω από 
συνθήκες απόλυτης 
διαφάνειας και νομι-
μότητας δε.

Εκ των ανωτέρω καθίστα-
ται σαφές ότι η παρούσα 
Διοίκηση ουδεμία ευθύνη 
φέρει για την μη λειτουργία 
του αγγειογράφου-στεφα-
νιογράφου δυο επιπέδων, 
και σας διαβεβαιώνουμε 
ότι θα συνεχίσουμε να κα-
ταβάλλουμε κάθε προσπά-
θεια για την δημιουργία 
των προϋποθέσεων που 
απαιτούνται για την λει-
τουργία του αγγειογρά-
φου-στεφανιογράφου δύο 
επιπέδων».

Ακολούθως ο εν λόγω Ια-
τρός Αγγειοχειρουργός 
υπηρετών στο Νοσοκομείο 
Καβάλας αυτοβούλως και 
δίχως στο ως άνω δημο-
σίευμα να έχει διατυπωθεί 
ο παραμικρός αρνητικός ή 
απαξιωτικός προς το πρό-
σωπό του σχολιασμός ή 
χαρακτηρισμός, ικανός να 
πλήξει την επαγγελματική 
του τιμή και υπόληψη, προ-
έβη σε έγγραφη και δημό-
σια απάντηση στην οποία 
μεταξύ άλλων επιχειρημά-
των του, διαλαμβάνονται 
σχολιασμοί
που εκφεύγουν του σκοπού 
τους, που θα έπρεπε να 
είναι η, μέσω καλόπιστης 
κριτικής των ιεραρχικά 
ανωτέρων του, βελτίωση 
των παρεχόμενων υπηρεσι-
ών και η αρτιότερη δυνατή 
περίθαλψη των πολιτών.

Αντ’ αυτού στην έγγραφη 
απάντησή του ο ιατρός 
μεταξύ όλων όσων ανέ-
φερε και εντάσσονται στο 
αναφαίρετο δικαίωμα και 
καθήκον του περί δημοσι-
οποίησης τυχόν προβλημά-
των και ελλείψεων που δυ-
σχεραίνουν την περίθαλψη 
του πληθυσμού,
παρέθεσε γεγονότα και κρί-
σεις, οι οποίες: είτε αναλη-
θείς και μάλιστα εν γνώσει 
της αναλήθειας τους, όπως 
εν προκειμένω
αυτολεξεί παρατίθενται οι 
ισχυρισμοί του συγκεκρι-
μένου ιατρού ότι δήθεν: α/ 
«Κατά την πρόσληψή μου, 
ως Επιμελητής Β’ στο Νο-
σοκομείο Καβάλας, περί τα 
τέλη του 2020, δεν υπήρ-
χαν ούτε τα βασικά εργα-

λεία – μέσα, για να είμαι 
σε θέση να χειρουργώ και 
να επιλαμβάνομαι περιστα-
τικών» και β/ «Το εν λόγω 
αίτημα για πρόσληψη ιδιώ-
τη, έγινε έπειτα από αίτημα 
πρώτα προς το νοσοκομείο 
να με συνδράμει με μόνι-
μο ιατρό -το οποίο ωστό-
σο λόγω φόρτου εργασίας 
των υφιστάμενων κλινι-
κών δεν έγινε δεκτό.», είτε 
εσφαλμένα ερμηνευόμενες 
(περί δήθεν αδράνειας της 
διοίκησης για την λειτουρ-
γία του ψηφιακού αγγειο-
γράφου-στεφανιογράφου 
δυο επιπέδων, την στιγμή
μάλιστα που ο ίδιος λόγω 
υπηρεσίας του, γνωρίζει 
τους πραγματικούς λόγους 
της μη λειτουργίας του 
ψηφιακού αγγειογράφου, 
όπως αυτοί παρατέθηκαν 
με κάθε ειλικρίνεια στην 
από 19-4-2024 επιστολή 
της Διοίκησης), είναι ικανές 
να θίξουν το κύρος του Γ.Ν. 
Καβάλας ως Δημόσιου φο-
ρέα υγείας κλονίζοντας την 
εμπιστοσύνη των πολιτών 
απέναντι στην παροχή υπη-
ρεσιών
υψίστης σημασίας για το 
κοινωνικό σύνολο. Ο εν 
λόγω υγειονομικός κλή-
θηκε σε απολογία επί των 
συγκεκριμένων αναφορών 
του και μόνο.

Η Διοίκηση του Νοσοκο-
μείου Καβάλας ούτε αυ-
ταρχική, ούτε εμπαθή και 
έκνομη συμπεριφορά επέ-
δειξε προς τον ιατρό ούτε 
ασφαλώς επιχείρησε «να 
τρομοκρατήσει και φιμώσει 
υγειονομικούς που αναφέ-
ρουν ελλείψεις οι οποίες 
τους εμποδίζουν να ασκή-
σουν το λειτούργημά τους» 
όπως αβάσιμα ισχυρίζεται η 
ΟΕΝΓΕ στο από 8-5- 2024 
έγγραφό της.

Η Διοίκηση με αποκλειστι-
κό γνώμονα την βέλτιστη 
παροχή υπηρεσιών υγείας 
στους πολίτες και την δι-
αφύλαξη του κύρους του 
νοσοκομείου Καβάλας ως 
Δημόσιου φορέα υγείας, 
ασκεί κάθε επιβεβλημένη 
στο πλαίσιο των καθηκό-
ντων της πράξη,
εντός των θεμελιωδών 
αρχών της δημόσιας διοί-
κησης που διέπουν και νο-
μιμοποιούν την δράση της. 
Παρά όμως τα ανωτέρω, 
χρήζει ιδιαίτερης επισή-
μανσης το χρονικό σημείο 
που ο εν λόγω υγειονομι-
κός επέλεξε να προβεί στην 
έγγραφη και δημόσια το-
ποθέτησή του σχετικά τόσο 
με την μη λειτουργία του 
αγγειογράφου-στεφανιο-
γράφου δυο επιπέδων όσο 
και με την δημοσιοποίηση 
των δήθεν «ελλείψεων και 
προβλημάτων που
παρεμποδίζουν την επαρκή 
αντιμετώπιση των Αγγει-
οχειρουργικών ασθενών» 
όπως ατυχώς αναφέρει η 
ΟΕΝΓΕ στο έγγραφό της.

Το μεν θέμα της μη λει-
τουργίας του αγγειογρά-
φου-στεφανιογράφου δυο 
επιπέδων, εξαιτίας του γε-
γονότος ότι η διαδικασία 
της προμήθειας του ξεκίνη-

σε χωρίς να υφίστανται στο 
νοσοκομείο μας οι απαραί-
τητες ελάχιστες προϋποθέ-
σεις για την
λειτουργία του, ήταν δεδο-
μένο και σε γνώση όχι μόνο 
όλων των προηγούμενων 
Διοικήσεων αλλά και του 
ιδίου του ιατρού. Ωστόσο, η 
παρούσα Διοίκηση προέβη 
και θα συνεχίσει να προβαί-
νει σε όσες ενέργειες είναι 
απαραίτητες για την δημι-
ουργία των προϋποθέσεων 
λειτουργίας του αγγειο-
γράφου.

Το δε θέμα της δήθεν 
απόρριψης του αιτήματος 
του ιατρού για την προ-
μήθεια χειρουργικών υλι-
κών της ειδικότητάς του, 
εντάσσεται στην προσπά-
θεια εξορθολογισμού των 
προμηθειών που καταβάλ-
λει η Διοίκηση, από την 
στιγμή που διαπιστώθηκε 
ότι από τις 300 και πλέον 
επεμβάσεις που εκτέλεσε ο 
εν λόγω υγειονομικός κατά 
το τελευταίο έτος, το 95% 
αφορούσε αποκλειστικά σε 
ένα και μόνο είδος επέμβα-
σης που διενεργήθηκε υπό 
τοπική αναισθησία, με την 
χρήση αναλώσιμου υψηλού 
κόστους.

Τέλος θα πρέπει να επιση-
μανθεί το γεγονός, ότι στο 
νοσοκομείο μας δεν υφί-
σταται Αγγειοχειρουργικό 
Τμήμα, όπως ενδεχομένως 
εσφαλμένα έχει σχηματίσει 
την εντύπωση η ΟΕΝΓΕ.

Ξεκαθαρίζουμε, λοιπόν, 
ότι ο ισχύων οργανισμός 
του νοσοκομείου μας δεν 
προβλέπει την λειτουργία 
οργανωμένου και στελε-
χωμένου Αγγειοχειρουργι-
κού Τμήματος, παρά μόνον 
την ύπαρξη μιας και μόνο 
θέσης επιμελητή Β’ Αγγει-
οχειρουργικής. Αυτό που 
θα ανέμενε κανείς από 
τον συγκεκριμένο ιατρό, 
όπως έγινε και με τους επί 
σειρά ετών προκατόχους 
του, θα ήταν να επιτελέσει 
ένα συμβουλευτικό ρόλο 
σε επίπεδο νοσοκομείου 
επικουρώντας τις λοιπές 
ειδικότητες, αφού είναι 
πασιφανές ότι το να διεκ-
περαιώσει ολοκληρωμένο 
κλινικό έργο όντας ο
μοναδικός αγγειοχειρουρ-
γός, είναι φύσει και θέσει 
αδύνατο για οποιονδήποτε.

Τουναντίον, ο εν λόγω 
υγειονομικός, δημιουργώ-
ντας εσφαλμένες εντυπώ-
σεις στην τοπική κοινωνία 
και θέτοντας διλλήματα 
και τελεσίγραφα στη Δι-
οίκηση, απαιτεί, δίχως να 
προβλέπεται από τον ορ-
γανισμό λειτουργίας του 
νοσοκομείου, την συγκρό-
τηση ενός ολόκληρου τμή-
ματος αγγειοχειρουργικής, 
δυστυχώς σε βάρος της 
εύρυθμης λειτουργίας των 
λοιπών τμημάτων του νο-
σοκομείου.

Ο ΔΙΟΙΚΗΤΗΣ ΤΟΥ Γ.Ν
ΚΑΒΑΛΑΣ

ΑΧΙΛΛΕΥΣ ΓΕΡΟΠΟΥΛΟΣ
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Τις πληγές τους μετρούν οι αγρότες σε Παγγαίο και Νέστο  
Ανυπολόγιστες καταστροφές σε καλλιέργειες
Τις πληγές τους με-
τρούν και οι αγρότες στο 
Οφρυνιο Καβάλας μετά 
τη θεομηνία που έπληξε 
για σχεδόν μία ώρα την 
περιοχή προκαλώντας 
ανυπολόγιστες κατα-
στροφές σε καλλιέργει-
ες βερίκοκου.

Όπως λένε αγρότες που 
καλλιεργούν βερίκοκα «το 
95% περίπου της παραγω-
γής έχει καταστραφεί, έπε-
σε στο έδαφος και πλέον 
δεν μπορεί ούτε να πωλη-
θεί ούτε να δοθεί για κο-
μπόστα ή για χυμό».

Μεγάλες είναι οι ζημιές που 
έχουν υποστεί και όσοι καλ-
λιεργούν ελιές και σιτηρά, 
ενώ, περιμένουν το κλιμά-
κιο του ΕΛΓΑ, που θα πάει 

να εκτιμήσει την κατάσταση 
και να αρχίσει η διαδικασία 
απόδοσης των αποζημιώ-
σεων καθώς όπως λένε τα 
έξοδα τρέχουν και η χρονιά 

πλέον είναι χαμένη γι’ αυ-
τούς τους ανθρώπους.

Ολική ζημιά σε ακτινίδια
Σε απόγνωση είναι οι καλ-

λιεργητές ακτινιδίων στο 
Νέστο. Οι ισχυροί άνεμοι, 
τη Μεγάλη Παρασκευή, 
βρήκαν τα φυτά πάνω στην 
ανθοφορία, καταστρέφο-

ντας μεγάλο μέρος της 
παραγωγής. Η ζημιά στα 
ακτινίδια αγγίζει το 80% 
και θα φανεί περισσότερο 
τις επόμενες ημέρες.

Επίσκεψη Γ.Πασχαλίδη στον ΕΛΓΑ Αθήνας για τις πληγείσες 
καλλιέργειες του Ορφανίου του Δήμου Παγγαίου

Ο Βουλευτής Π.Ε. Καβά-
λας και Θάσου Γιάννης 
Πασχαλίδης επισκέφτη-
κε χθες το Ορφάνι του 
Δήμου Παγγαίου προ-
κειμένου να δει τις ζη-
μίες που προκλήθηκαν 
στις καλλιέργειες από το 
χαλάζι και για να συνα-
ντηθεί με παραγωγούς 
της περιοχής, οι οποίοι 
τον ενημέρωσαν για το 
μέγεθος της ζημίας που 
έχουν υποστεί οι καλλι-
έργειες τους.

Ο Βουλευτής προχώρησε 
τάχιστα στις κατάλληλες 
ενέργειες και επισκέφτηκε 
σήμερα τον ΕΛΓΑ Αθήνας 
για να ενημερώσει τους αρ-
μοδίους, προσκομίζοντας 
αντίστοιχο οπτικοαστικό 
υλικό.
Ο Γιάννης Πασχαλίδης, βρι-
σκόμενος σε διαρκή επαφή 
με τους ανθρώπους της 
γης συμμερίζεται την αγω-
νία τους, γνωρίζει καλά τα 
ζητήματα που προκύπτουν 
και ενημερώνει καθημερινά 
τους αρμόδιους, ώστε να 
επιλύονται όσο το δυνατόν 
πιο άμεσα τα ζητήματα που 
προκύπτουν.

Δήμος Παγγαίου 
Διοικητικό πρόστιμο για καύση ξηρών χόρτων

Τσουχτερά είναι τα πρό-
στιμα που ισχύουν με 
τη νέα Πυροσβεστική 
Διάταξη για πρόκληση 
πυρκαγιάς εξ αμελείας 
εν μέσω της αντιπυρικής 
περιόδου.

Επιβλήθηκε διοικητικό πρό-
στιμο αξίας 937,5€, 09 
Μαΐου 2024, από ανακριτι-
κούς υπαλλήλους της Π.Υ. 
Ελευθερούπολης, σε ημε-
δαπό, ο οποίος είχε προβεί 
σε καύση ξηρών χόρτων, 

κατά παράβαση της κείμε-
νης νομοθεσίας, στην Τ.Κ. 
Παλαιοχωρίου, του δήμου 
Παγγαίου στην Καβάλα.

Σύμφωνα με τα επίσημα 
στοιχεία του Πυροσβεστι-

κού Σώματος από τις αρ-
χές του έτους πανελλαδικά 
έχουν γίνει πάνω από 300 
συλλήψεις και έχουν επι-
βληθεί πάνω από 400 πρό-
στιμα, ενώ από την 1η Μα-
ΐου απαγορεύεται η φωτιά.

Τέλος, γνωστοποιείται ότι, 
καθ’ όλη τη διάρκεια της 
αντιπυρικής περιόδου θα 
πραγματοποιούνται εκτετα-
μένοι έλεγχοι – περιπολίες 
προς αποφυγή της έναρξης 
και εξάπλωσης πυρκαγιών, 

αλλά και προς διαπίστωση 
της τήρησης των προ βλε-
πόμενων στη νέα Πυροσβε-
στική Διάταξη.
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Χρυσούπολη
Σύσκεψη για τις ζημιές στα ακτινίδια από το χαλάζι
Την Πέμπτη 09/05/2024 
στην Χρυσούπολη πραγ-
ματοποιήθηκε σύσκεψη 
των Συνεταιρισμών, των 
Ομάδων Παραγωγών 
και των Επιχειρήσεων 
που δραστηριοποιού-
νται με την καλλιέργεια 
και την εμπορία του 
ακτινιδίου καθώς και 
γεωτεχνικών, ώστε να 
διατυπωθούν και να κα-
ταγραφούν τα προβλή-
ματα στην φετινή καλλι-
εργητική χρονιά.

Δυστυχώς η φετινή χρονιά 
ξεκίνησε με μεγάλο ποσο-
στό ακαρπίας το οποίο ξε-
περνάει το 40% μεσοσταθ-
μικά σε επίπεδο νομού και 
οφείλεται στον ήπιο χειμώ-
να και τις υψηλές θερμο-

κρασίες που επηρεάζουν 
αρνητικά τις λειτουργίες 
των δέντρων. Πρωτοφα-
νής είναι επίσης ο μεγάλος 
αριθμός μη εμπορεύσιμων 
καρπών σε σχήμα “πετα-
λούδας”, οι οποίοι αφαι-
ρούνται από τα δέντρα κατά 
το αραίωμα και πιστεύουμε 
ότι και αυτό οφείλεται στην 
κλιματική κρίση. Στα ήδη 
μειωμένα κατά το ήμισυ 
τονάζ ανά στρέμμα, τις τε-
λευταίες ημέρες σημειώνο-
νται τεράστιες ζημιές από 
τους ισχυρούς ανέμους που 
πλήττουν καθολικά τη περι-
οχή μας, σπάζοντας μεγάλο 
ποσοστό βλαστών από τα 
δέντρα. 

Οι ζημίες στα κιλά υπολο-
γίζονται από 40% – 80% 

και αυτό συνεπάγεται με 
μια τεράστια απώλεια εισο-
δήματος για τους ακτινιδι-
οπαραγωγούς του Δήμου 
Νέστου. Η ζημία θα μετα-
κυλήσει και στην επόμενη 
χρονιά διότι το ακτινίδιο 
καρπίζει σε κλαδιά της προ-
ηγούμενης χρονιάς.   

Ο Αγροτικός Σύλλογος 
Νέστου σε συνεργασία με 
τους Συνεταιρισμούς, τις 
Ομάδες Παραγωγών και 
τις Επιχειρήσεις του νομού 
Καβάλας θα ενημερώσει 
τους αρμόδιους φορείς και 
τεκμηριώνοντας θα διεκδι-
κήσει αποζημιώσεις για την 
αντιστάθμιση του χαμένου 
εισοδήματος των παραγω-
γών.    

Δίπλα στους πληγέντες καλλιεργητές ακτινιδίων στις Πηγές 
ο Μ. Λαζαρίδης
Με ανάρτησή του στον 
προσωπικό του λογα-
ριασμό στο Facebook, ο 
Βουλευτής Π.Ε. Καβάλας 
της Νέας Δημοκρατίας, 
κ. Μακάριος Λαζαρίδης, 
ενημερώνει τους πληγέ-
ντες καλλιεργητές ακτι-
νιδίων των Πηγών για 
τις πρωτοβουλίες του, 
προκειμένου να αποζη-
μιωθούν.

«Επισκέφθηκα χωράφια 
με ακτινίδια στις Πηγές, 
τα οποία επλήγησαν τις 
προηγούμενες μέρες από 
τους ισχυρούς ανέμους. 
Ενημέρωσα αμέσως για το 
μέγεθος της καταστροφής 
τον ΕΛΓΑ για να πράξει τα 
προβλεπόμενα.

Ήδη το υλικό που συνέλε-
ξα βρίσκεται στα γραφεία 
τόσο του Προέδρου του 

ΕΛΓΑ, κ. Α. Λυκουρέντζου 
όσο και της προϊσταμένης 
του ΕΛΓΑ στην Καβάλα, 
κυρίας Ρ. Κατσικέρη Παρα-
μένω πάντα δίπλα στους 
παραγωγούς μας».

Σάββας Μιχαηλίδης: 
Αναγκαστική συνένωση 
δημοτικών επιχειρήσε-
ων που δεν δημιουργεί 
νομικά προβλήματα σε 
ένα βαθμό προϋποθέτει 
συνένωση των δήμων 
/ Οι δημότες μας δεν 
πρόκειται να πουν με τη 
συναίνεσή μας το νερό 
νεράκι

«Η θέση της Περιφερειακής 
Ένωσης Δήμων Ανατολικής 
Μακεδονίας και Θράκης εί-
ναι πλέον ξεκάθαρη, αφού 
απορρίπτει και διαφωνεί 
απόλυτα με όποια κυβερ-
νητική ή άλλη πρόταση, 
ενδεχομένως και την αντι-
πρόταση της Κ.Ε.Δ.Ε., που 
αφορά την συνένωση των 
Δ.Ε.Υ.Α., είτε σε νομαρχια-
κό, είτε σε περιφερειακό ή 
οποιοδήποτε άλλο επίπε-
δο».

Τα παραπάνω υπογράμμι-
σε σε δηλώσεις που έκανε 
στον «Ενήμερο», ο δήμαρ-
χος Νέστου και πρόεδρος 
της Π.Ε.Δ. – Α.Μ.Θ., Σάββας 
Μιχαηλίδης, σχετικά με το 
θέμα των συνενώσεων των 
Δ.Ε.Υ.Α., μετά και την έκτα-
κτη συνάντηση εργασίας 
που πραγματοποιήθηκε την 

περασμένη Τρίτη (9/4) στην 
Κομοτηνή, παρουσία του 
προέδρου της ΕΕΤΑΑ Α.Ε., 
Δημήτρη Μαραβέλια και 
του διευθυντή Οικονομικής 
Ανάπτυξης, Οργάνωσης και 
Περιβάλλοντος της ΕΕΤΑΑ 
Α.Ε., Ιωάννη Γούπιου.

«Η μόνη περίπτωση για 
αναγκαστική συνένωση 
των δημοτικών επιχει-
ρήσεων που δεν δημι-
ουργεί νομικά και λει-
τουργικά προβλήματα 
σε ένα βαθμό προϋπο-
θέτει τη συνένωση των 
δήμων…»

«Οι Δ.Ε.Υ.Α. είναι δημοτικές 
επιχειρήσεις ειδικού σκο-
πού και σε όσους δήμους 
λειτουργούν, πέραν της δι-
αχείρισης και της διασφάλι-
σης του πόσιμου νερού που 
παρέχουν στις δημότες, 
επιτελούν και ένα κοινω-
νικό έργο. Είναι άγνωστο 
αυτό σε πολλούς συναδέλ-
φους δημάρχους που δεν 
έχουν Δ.Ε.Υ.Α. ή δεν διαχει-
ρίζεται ο δήμος τους, λόγω 
μεγέθους, απευθείας την 
παροχή νερού. Παρ’ όλα 
αυτά όμως κάνουν προτά-
σεις που θα εφαρμοστούν 
σε μας. Διασαφηνίζου-

με προς όλους ότι η μόνη 
περίπτωση για την ανα-
γκαστική συνένωση των 
δημοτικών επιχειρήσεων 
αυτών που δεν δημιουρ-
γεί νομικά και λειτουργικά 
προβλήματα σε ένα βαθμό 
προϋποθέτει τη συνένωση 
των δήμων. Με κανέναν 
άλλο τρόπο ή μοντέλο δια-
χείρισης δεν μπορεί να γίνει 
αναγκαστική συνένωση, η 
οποία θα αποφασίζει για το 
αναπτυξιακό πρόγραμμα, 
την τιμολογιακή πολιτική 
και τις προτεραιότητες των 
υπολοίπων», τόνισε σχετικά 
ο κ. Μιχαηλίδης. 

«Αντί της αναμενόμε-
νης κρατικής βοήθειας, 
οι Δ.Ε.Υ.Α. βρίσκονται 
μπροστά σε πρόθεση για 
τη δημιουργία ενός νέου 
μοντέλο, το οποίο οδη-
γεί σε άμεσα αδιέξοδα…»

«Ξέρουμε πολύ καλά όλοι 
μας πώς μπορεί να γίνει 
οικονομική ανάταξη, οι-
κονομική εξυγίανση, αυ-
τοτέλεια οικονομική των 
επιχειρήσεων αυτών. Με 
ποιες συντονισμένες ενέρ-
γειες, σε πόσο χρόνο, αρ-
κεί να το θέλουν και να το 

νομοθετήσουν όλοι αυτοί 
που μπορούν να αποφα-
σίσουν γι’ αυτό. Σε αυτήν 
την κατεύθυνση νομίζουμε 
ότι έπρεπε να κινηθεί και 
η πρόταση της Κ.Ε.Δ.Ε. Με 
την αντιπρόταση η μόνη δι-
αφορά που κάνει είναι το 
μικρότερο σχήμα. Δεν είναι 
όμως θέμα μεγέθους. Το 
ζήτημα που προκύπτει είναι 
ότι όλες αυτές οι δημοτικές 
επιχειρήσεις που επιβίωσαν 
από την οικονομική κρίση 
δεν μετέφεραν τα βάρη 
αυτής της κρίσης στους 
δημότες, δεν αύξησαν τα 
τέλη στο νερό, όπως επί-
σης και της πρόσφατης 
ενεργειακής κρίσης. Εκεί 
λοιπόν, αντί της αναμενό-
μενης κρατικής βοήθειας, 
οι Δ.Ε..Υ. Α. βρίσκονται 
μπροστά σε πρόθεση για τη 
δημιουργία ενός νέου μο-
ντέλο, το οποίο οδηγεί σε 
άμεσα αδιέξοδα», ανέφερε 
στη συνέχεια των δηλώσε-
ών του στον «Ε» ο δήμαρ-
χος Νέστου και πρόεδρος 
της Π.Ε.Δ. – Α.Μ.Θ.

«Οι δημότες μας δεν 
πρόκειται να πουν με τη 
συναίνεσή μας το νερό 
νεράκι – Ζητάμε να πα-
ραμείνει το ισχύον καθε-

στώς των Δ.Ε.Υ.Α…»

«Στο ψήφισμα μας έχουμε 
καταλήξει ότι η Περιφερει-
ακή Ένωση Δήμων Α.Μ.Θ. 
θα πρέπει να ξέρουν όλοι 
αυτοί οι αξιότιμοι κύριοι 
ότι δεν θα επιτρέψει να 
προχωρήσει κανένα σχέ-
διο, με όποιο μανδύα κι 
αν έρχεται ή με όποια τυ-
πική νομιμοποίηση, αφού 
εμείς οι δήμαρχοι έχουμε 
την υποχρέωση να παρα-
δώσουμε τους δήμους μας, 
όπως τους παραλάβαμε, 
χωρίς να υπαναχωρήσου-
με και να παραχωρήσουμε 
κανένα δικαίωμα ή αρμο-
διότητα. Οι δημότες μας 
δεν πρόκειται να πουν με 
τη συναίνεσή μας το νερό 
νεράκι. Ζητάμε να παρα-
μείνει το ισχύον καθεστώς 
των Δ.Ε.Υ.Α., να υπάρξει 
ένα μεταβατικό στάδιο σε 
όλη αυτή τη δημοτική πε-
ρίοδο, στο οποίο θα συμ-
βάλλει και η πολιτεία στην 
επίλυση των προβλημάτων 
λειτουργίας των Δ.Ε.Υ.Α. 
και με την ανάλογη χρη-
ματοδότηση και με κάλυψη 
του ενεργειακού κόστους, 
αφού είμαστε οι μόνες επι-
χειρήσεις που δεν πήραν 
οποιαδήποτε ανταπόδοση 

για το ενεργειακό κόστος. 
Φυσικά να υπάρξει χρόνος 
διαβούλευσης με τους καθ’ 
ύλην αρμόδιους δήμους, 
που είναι μόνο οι δήμοι που 
διαθέτουν Δ.Ε.Υ.Α. μ’ ένα 
χρονοδιάγραμμα που θα 
λήγει σ’ αυτήν την θητεία 
και τότε θα δούμε όσοι δεν 
συμμετέχουν ή δεν προ-
σαρμοστούν τι μέτρα μπο-
ρεί να ληφθούν. Δεν πάμε 
σε οριζόντια μέτρα, ώστε 
να πετύχουμε υποτίθεται 
οικονομία, γιατί αυτό είναι 
εντελώς λάθος τακτική μ’ 
όλες τις παρενέργειες που 
προείπα», επισήμανε κατα-
ληκτικά στις δηλώσεις του 
ο Σάββας Μιχαηλίδης.

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ

Η ΠΕΔ-ΑΜΘ λέει ξεκάθαρα όχι στη συνένωση των ΔΕΥΑ
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Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.

Ιστορίες της αγαπημένης μας πόλης…
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Πριν σαράντα δύο ακρι-
βώς χρόνια , το 1982 τον 
συνάντησα στο μαρμα-
ράδικο του απέναντι από 
τα Νεκροταφεία της πό-
λης, ήταν ο κυρ Κώστας 
Αμπατζόπουλος , τότε 89 

χρόνων  προσφυγόπουλο 
από την Μικρά Ασία , τα 
Μούγνα της Αλικαρνασ-
σού. Με περιέγραψε  τότε, 
την ζωή των Ελλήνων της 
Ανατολής, τον πόλεμο την 
στράτευση του στον Οθω-

μανικό στρατό, την λιποτα-
ξία του από αυτόν και την 
παρουσία του στην Σμύρνη 
“όταν ήρθαν οι ..Έλληνες”, 
την σύλληψη του από τους 
Τούρκους , τα μαρτύρια 
που πέρασε στα τάγματα 

εργασίας και τελικά την 
ανταλλαγή ..και την έλευση 
του στην Ελλάδα και μετά 
τον Πειραιά στην Καβάλα. 
Μια ανθρώπινη ιστορία , 
όπως χιλιάδες άλλες των 
Ελλήνων της Ανατολής . 

Σαράντα δυο χρόνια μετά 
, από την συνάντηση μου 
εκείνη με τον κυρ Κώστα 
.. μνημόσυνο στην μνήμη 
των προγόνων μας από 
τις Πατρίδες της Ανατο-
λής, ΔΕΝ ΞΕΧΝΟΥΜΕ , 
ΘΥΜΟΜΑΣΤΕ , ΤΙΜΟΥ-
ΜΕ.. (στη φωτογραφία 
1 το δημοσίευμα είναι από 
την απόκομμα εφημερίδα 
“ΠΡΩΙΝΗ” στην οποία ερ-
γαζόμουν ως συντάκτης).

ΚΑΒΑΛΙΩΤΙΚΗ ΠΟΙΗΣΗ
Είχα την τιμή να μιλήσω 
πριν ένα χρόνο στην εκδή-
λωση που διοργάνωσε ο 
Σύλλογος για την διάδο-
ση της Ελληνικής γλώσ-
σας στην Καβάλα με θέμα 
την Ποίηση στην πόλη. Η 
δική μου αναφορά ήταν 
στην ποίηση στα τέλη του 
19ου αιώνα και στις αρ-
χές του 20ου . Επέλεξα να 
παρουσιάσω, εν συντομία 
την δράση το έργο και την 
ζωή των, Ιωάννη Κωνστα-
ντινίδη, Ανδρίκου Βέττα , 
Σπύρου Ματσούκα και Γε-
ωργίου Σουρή. Όλοι τους 
συνδέθηκαν με την Καβά-
λα. Ειδικά ο πρώτος που 
ονομάζονταν από τους συ-
μπολίτες του Εθνικός ποιη-
τής, με τα έργα του και την 
στάση του κράτησε υψηλά 
το Ελληνικό φρόνημα σε 
δύσκολες εποχές ύμνησε 
την Ελευθερία και τον Ελ-
ληνισμό. Ο Α. Βέττας λαϊ-
κός ποιητής καπνεργάτης, 
εκ των πρώτων συνδικαλι-
στών άφησε πίσω γραπτό 
λόγο και αγώνες για κα-
λύτερες συνθήκες εργασί-
ας. Εξέδωσε την σατυρική 
εφημερίδα το “ΚΥΜΑ” και 
συνέδεσε το όνομα του με 
τη Καβάλα του Καπνού. 
Ο Σπύρος Ματσούκας από 
την Υπάτη Φθιώτιδος ήρθε 
στην Καβάλα, την απε-
λευθερωμένη και με τον 
πύρινο εθνικό του λόγο 
συγκέντρωνε χρήματα για 
την ενίσχυση του Εθνικού 
Στόλου. Αγωνιστής από τα 
νεανικά του χρόνια συμμε-
τείχε στον απελευθερωτι-
κό αγώνα της Κρήτης και 
στους Βαλκανικούς αγώ-
νες. Η σπίθα του μεγάλου 
Έλληνα ποιητή φώτιζε 
όλο τον κόσμο, ταξίδευε 
όπου υπήρχαν Έλληνες. 
Τον Μάιο του 1909 ξεκί-
νησε για το μεγάλο ταξίδι 
με προορισμό την Αμερική, 
ενώ οι ομογενείς της Νέας 
Υόρκης στο άκουσμα της 
άφιξής του, του επιφύλα-
ξαν αποθεωτική υποδοχή. 
Όσο βρισκόταν στην Αμε-
ρικανική μεγαλούπολη, οι 
ελληνικές εφημερίδες δη-
μοσίευαν παλιά ποιήματα 
του, με τη φήμη του να 
εξαπλώθηκε ραγδαία. Ο 
Ματσούκας από τους ερά-
νους στις ΗΠΑ, κατάφερε 
να μαζέψει ένα τεράστιο 
ποσό με το οποίο αγορά-
στηκε το αντιτορπιλικό 
“Νέα Γενεά”. Ο Γεώργιος 
Σουρής με τον “ΡΩΜΗΟ” 
ύμνησε την Απελευθέρω-
ση της Καβάλας τον Ιούνιο 
του 1913 και έγραψε ένα 
συγκλονιστικό ποίημα για 
αυτήν. Ευχαριστώ την πρό-
εδρο του Ομίλου κ. Μελίνα 
Παπακωνσταντίνου και το 

διοικητικό της συμβούλιο 
για την συμμετοχή μου 
στην εκδήλωση εκείνη, 
αλλά τους συμπολίτες μου 
για τα καλά τους λόγια ..(οι 
φωτογραφίες 2- 5).
ΟΛΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΓΑΠΗΜΕ-
ΝΗ ΜΑΣ ΠΟΛΗ..
Μια δεκαετία και παραπά-
νω πίσω .. Μάιος του 2012, 
μιλώντας για την αγα-
πημένη μας πόλη με φό-
ντο την ιστορική συνοικία 
της Παναγίας . Αφιέρωμα 
του τηλεοπτικού σταθμού 
“MEGA”,  στην Καβάλα για 
την ιστορία της, τον πολι-
τισμό της τις δράσεις της. 
Αφορμή της συνέντευξης 
η διοργάνωση του “Kavala 
Air Sea Show” (φωτογρα-
φία 6) .

ΤΑ ΕΣΤΙΑΤΟΡΙΑ
Στην ιστορική φωτο-
γραφία ο “ΣΤΑΘΗΣ” ένα 
από τα παλαιότερα εστι-
ατόρια της πόλης με δη-
μιουργό τον Σ. Θεοδοσί-
ου. Ποια ήταν όμως τα  
άλλα παλαιότερα εστι-
ατόρια  της Καβάλας; Ο 
λόγος στους συμπολίτες 
μας.

Ο Δημήτρης Χατζηχρή-
στου: “Το ένα λογικά πρέ-
πει να ήταν τα Πλακάκια 
στην γωνία της παλιάς 
ιχθυαγοράς !!”.

Παναγιώτης Χατζηεμ-
μανουήλ: “Πολύ παλιά 
εστιατόρια ήταν στη Κου-
ντουριώτου το ΑΘΗΝΑΙ-
ΚΟ του ΚΑΡΥΠΙΔΗ στον 
επάνω όροφο είχε ξενο-
δοχείο , επίσης στον ίδιο 
δρόμο και αργότερα πίσω 
από τα δικαστήρια ο ΜΗ-
ΤΣΟΣ. Επίσης ο ΜΩΡΙΑΣ 
στην παράλληλο οδό της 
Παύλου Μελά. Στις αρ-
χές των Ψαράδικων ήταν 
τα ΠΛΑΚΑΚΙΑ. Εξαιρετικό 
εστιατόριο ήταν η ΩΡΑΙΑ 
ΜΥΤΙΛΗΝΗ. Αυτά τα ξέρω 
γιατί πολύ μικρός (1950) 
με τον πατέρα μου έτρω-
γα στην ΩΡΑΙΑ ΜΥΤΙΛΗΝΗ 
ΚΑΙ ΤΟ ΑΘΗΝΑΙΚΟ , τα 
υπόλοιπα τα  γνώρισα το 
1958 που ήρθα μόνιμα στη 
Καβάλα και ήμουν μακριά 
από το σπίτι μου. Επίσης 
ένα εστιατόριο με 5-6 φα-
γητά αλλά πολύ φθηνά και 
νόστιμα ήταν απέναντι από 
το εργατικό κέντρο ο ΣΤΑ-
ΘΗΣ καμία σχέση με τον 
Στάθη της Παραλίας”.

Η Δήμητρα Σπυροπού-
λου: Υπήρχε ακόμα το 
Περιστέρι, στην ομώνυμη 
περιοχή, που ήταν ψαρο-
ταβέρνα και το Σαββατο-
κύριακο είχε ζωντανή μου-
σική.”

Η Κατερίνα Κακιλή: “Ο 
Μωρηάς του πατέρα 
μου επί της Φιλελλήνων 
11”.

H Τερψιθέα Τέτη Ευ-
στρατίου: “ Το εστιατό-
ριο Ο ΓΕΡΟΣ ΤΟΥ ΜΩΡΗΑ 
ήταν από την δεκαετία του 
1920 στην οδό Φιλελλή-
νων και ανήκε αρχικά στον 
Δ. Σπηλιωτόπουλο. Ο Στά-
θης έκανε καταπληκτικό 
ντονέρ. Το Αθηναϊκό του 

Καρυπίδη στην Κουντου-
ριώτου πρέπει να είχε και 
πατσά γιατί θυμάμαι σαν 
σε όνειρο τα μεγάλα κα-
ζάνια εκείνα στις πέτρινες 
υποδοχές. Και την Ξένη, 
την κόρη του που ήταν 
παντρεμένη με έναν γνω-
στό αθλητή της εποχής τον 
Σπάνδο, γονείς του Γιώρ-
γου Σπάνδου, συμμαθητή 

του αδελφού μου..... Ιστο-
ρίες πριν από 50 χρόνια 
και ..θυμόμαστε .... Και με-
γαλώνουμε και γερνάμε..”. 
(φωτογραφία 7).

*Ο Κωνσταντίνος Π. 
Παπακοσμάς 

καταγράφει τη νεότερη 
ιστορία της πόλη
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Πιέσεις του Περιφερειάρχη για την ένταξη της Θάσου και της 
Σαμοθράκης στην βίζα express για τους Τούρκους

Η κινητικότητα που δη-
μιούργησε το μέτρο της 
ειδικής επταήμερης του-
ριστικής βίζας εξπρές σε 
Λέσβο, Χίο, Σάμο, Κω και 
Ρόδο, όπου πρωτοεφαρμό-
στηκε, οδήγησε, σε τριπλα-
σιασμό των αφίξεων Τούρ-
κων επισκεπτών έναντι 
του αντίστοιχου περσινού 
διαστήματος.   Οι Τούρκοι 

τουρίστες από τις 30 Απρι-
λίου 2024, έχουν τη δυνα-
τότητα να επισκέπτονται με 
την ειδική βίζα επιπλέον το 
Καστελόριζο, τη Σύμη, την 
Κάλυμνο, τη Λέρο και τη 
Λήμνο.

Δυστυχώς στην συγκε-
κριμένη ανακοίνωση δεν 
υπήρχαν τα νησιά της Θά-

σου και της Σαμοθράκης. 
Σε δηλώσεις του στο ENA 
Channel ο Περιφερειάρχης 
ΑΜ-Θ Χρ. Τοψίδης τόνι-
σε ότι ήδη ασκεί πιέσεις 
έτσι ώστε να αποκτήσουν 
και τα δύο αυτά νησιά την 
δυνατότητα να φιλοξε-
νούν Τούρκους τουρίστες 
μόνο με την έκδοση βίζας 
express..

Συνεργείο της Ρουμανικής τηλεόρασης στην Θάσο το Πάσχα 
-Γέμισε με τουρίστες το νησί
Ανάμεσα στους πολλούς 
τουρίστες που έφτασαν 
στο νησί της Θάσου λόγω 
των Άγιων ημερών του Πά-
σχα ήταν κι ένα συνεργείο 

από το Pro TV, έναν από 
τους μεγαλύτερους τηλεο-
πτικούς σταθμούς εθνικής 
εμβέλειας της Ρουμανίας. 
Οι δημοσιογράφοι πραγμα-

τοποιούν απευθείας μετα-
δόσεις από το νησί και κά-
νουν ρεπορτάζ σε διαφορά 
σημεία με θέμα το Πάσχα 
στη Θάσο.

Συνεδρίαση Τοπικού Επιχειρησιακού Συντονιστικού Οργάνου 
Πολιτικής Προστασίας
Την Πέμπτη 9 Μαΐου 
2024, πραγματοποιή-
θηκε στο Δήμο της Θά-
σου, υπό την προεδρεία 
του Δημάρχου Θάσου κ. 
Ελευθέριου Κυριακίδη η 
τακτική συνεδρίαση του 
Τοπικού Επιχειρησιακού 
Συντονιστικού Οργάνου 
Πολιτικής Προστασίας 
(Τ.Ε.Σ.Ο.Π.Π.) του Δήμου 
Θάσου, για την αντιμε-
τώπιση κινδύνων από 
την εκδήλωση δασικών 
πυρκαγιών.

Στη συνεδρίαση παρέστη-
σαν ως τακτικά μέλη του 
Τ.Ε.Σ.Ο.Π.Π. του Δήμου 
Θάσου: ο Αντιδήμαρχος 
Πολιτικής Προστασίας, η 
Προϊσταμένη του Αυτοτε-
λούς Τμήματος Πολιτικής 
Προστασίας του Δήμου, ο 
Διοικητής της Διοίκησης 
Πυροσβεστικών Υπηρεσι-

ών του Νομού Καβάλας, 
εκπρόσωπος του Πυροσβε-
στικού Κλιμακίου Θάσου, 
εκπρόσωπος του Αστυνο-
μικού Τμήματος Θάσου, η 
Διοικητής του Α’ Λιμενικού 
Τμήματος Θάσου, ο εκπρό-
σωπος της ΧΧ ΤΘ Μεραρχί-
ας και ο Δασάρχης Θάσου.

Επίσης στην συνεδρίαση 
παρέστησαν, ως φορείς που 
κρίθηκε απαραίτητη η συμ-
μετοχή τους: ο Θεματικός 
Αντιπεριφερειάρχης Πολι-
τικής Προστασίας, Επιπτώ-
σεων Κλιματικής Αλλαγής, 
Υποδομών και Έργων της 
ΠΑΜΘ, ο Προϊστάμενος της 
Διεύθυνσης Πολιτικής προ-
στασίας της ΠΑΜΘ, ο Προ-
ϊστάμενος του Τμήματος 
Πολιτικής προστασίας της 
ΠΕ. Καβάλας και Θάσου, ο 
Πρόεδρος του Δημοτικού 
Λιμενικού Ταμείου Θάσου 

και εκπρόσωπος της ΔΕΥΑ 
Θάσου, ο εκπρόσωπος του 
Συνδέσμου Επιχειρήσεων 
Μαρμάρου Μακεδονίας 
και Θράκης, οι εκπρόσωποι 
των Ναυτιλιακών Εταιριών 
Α.Ν.Ε.Θ. & Α.Ν.Ε.Κ, καθώς 
και εκπρόσωποι της Ελλη-
νικής Ομάδας διάσωσης 
Παρ. Καβάλας και του Συλ-
λόγου Πυρασφάλειας Πο-
ταμιάς.

Κατά την συνεδρίαση συζη-
τήθηκε αναλυτικά, μεταξύ 
όλων των συναρμόδιων 
φορέων, ο επιχειρησιακός 
σχεδιασμός για την Θάσο, 
η ετοιμότητα και οι δυνα-
τότητες των εμπλεκόμενων 
φορέων στα πλαίσια των 
αρμοδιοτήτων τους, αλλά 
και οι δυνατότητες βελτίω-
σης της ήδη αγαστής μέχρι 
τώρα συνεργασίας όλων 
φορέων για την επιτυχή 

αντιμετώπιση της αντιπυρι-
κής περιόδου.

Μετά το πέρας της συ-
νεδρίασης, ο Δήμαρχος 
Θάσου κ. Ελευθέριος 
Κυριακίδης δήλωσε τα 
εξής:

«Η συνεργασία μεταξύ του 
Δήμου Θάσου και όλων 
των συναρμόδιων φορέων 
για την αντιπυρική προστα-
σία της Θάσου ήταν, είναι, 
και θα συνεχίσει να είναι 
άριστη και διαρκής. Ο Δή-
μος της Θάσου, στα πλαίσια 
των αρμοδιοτήτων του, ερ-
γάζεται συνεχώς καθ’ όλη 
την διάρκεια του έτους για 
την αντιπυρική θωράκιση 
της Θάσου και την διαφύ-
λαξη του σπάνιου φυσικού 
πλούτου που διαθέτει προς 
όφελος των κατοίκων και 
των επισκεπτών του.

Φέτος ξεκινά η αντιπυρική 
περίοδο για την Θάσο με 
τον καθαρισμό των αντι-
πυρικών ζωνών και την 
βατότητα του δημοτικού 
δασικού οδικού στην κα-
λύτερη δυνατή κατάσταση 

μετά από πολλά έτη, λόγω 
της ολοκλήρωσης των δύο 
μεγάλων σχετικών έργων 
από τον Δήμο Θάσου, συ-
νολικής δαπάνης περίπου 
1.277.000€».



info@enachannel.gr8 ΑΝΑΛΥΤΗΣΠΟΛΙΤΙΚΗ Δευτέρα 13 Μαΐου 2024

ΥΠΕΞ για τη λειτουργία της Μονής της Χώρας ως τζαμί
Πρόκληση για τη διεθνή κοινότητα
Ανακοίνωση σχετικά με 
την έναρξη της λειτουρ-
γίας της Μονής της Χώ-
ρας ως μουσουλμανικού 
τεμένους εξέδωσε το 
υπουργείο Εξωτερικών.

Ως τζαμί λειτουργεί από 
σήμερα η Μονή της Χώρας 
– Τι δήλωσε στα εγκαίνια ο 
Ερντογάν

Οπως αναφέρει, η απόφα-
ση των τουρκικών Αρχών 
«συνιστά πρόκληση για τη 
διεθνή κοινότητα, καθώς 

αλλοιώνει και προσβάλ-
λει τον χαρακτήρα της ως 
μνημείο παγκόσμιας πολι-
τιστικής κληρονομιάς της 
UNESCO ανήκον στην αν-
θρωπότητα»
«Η διατήρηση του οικουμε-
νικού χαρακτήρα μνημείων 
και η τήρηση των διεθνών 
προτύπων προστασίας της 
θρησκευτικής και πολιτιστι-
κής κληρονομιάς αποτελεί 
σαφή διεθνή υποχρέωση 
που δεσμεύει όλα τα κρά-
τη», σημειώνεται.

kathimerini.gr

Κασσελάκης για Μάτι 
Με αυτό το άρθρο έπεσαν στα μαλακά οι κατηγορούμενοι

«Η σκέψη μου αυτές τις 
μέρες είναι με τις οικο-
γένειες των ανθρώπων 
στο Μάτι, που περίμε-
ναν δικαίωση έξι ολόκλη-
ρα χρόνια, και είδαν τους 
υπεύθυνους να πληρώνουν 
και να φεύγουν σαν «κύρι-
οι», αναφέρει σε ανάρτησή 
του στα social media ο 
Στέφανος Κασσελάκης.

Ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ 
παραθέτει αποσπάσμα-
τα που αναφέρονται στο 
άρθρο του ποινικού με το 
οποίο όπως λέει «έπεσαν 
στα μαλακά οι κατηγορού-
μενοι για την τραγωδία 
στο Μάτι, τους οποίους ο 
κ. Μητσοτάκης αναβάθμισε 
μόλις έγινε πρωθυπουρ-
γός».

Η ανάρτηση του κ. Κασ-
σελάκη:
«Η σκέψη μου 
αυτές τις μέρες είναι με τις 
οικογένειες των ανθρώ-
πων στο Μάτι, που περίμε-
ναν δικαίωση έξι ολόκλη-
ρα χρόνια, και είδαν τους 
υπεύθυνους να πληρώνουν 
και να φεύγουν σαν «κύρι-
οι».

Θέλετε να μάθετε την αλή-
θεια για τις απαράδεκτα 
χαμηλές ποινές στη δίκη 
για το Μάτι;

Ας δούμε μαζί πρώτα το 
κατ’ επάγγελμα ψέμα του κ. 

Μητσοτάκη.

Ας δούμε μαζί και την αλή-
θεια, από τον ποινικολόγο 
κ. Καπερνάρο, ο οποίος 
εξηγεί πώς τα κακουργή-
ματα βαφτίστηκαν πλημμε-
λήματα για να φτάσουμε σε 
αυτές τις ποινές.

Σας διαβάζω κι ένα από-
σπασμα από την ανάρτηση 
του δικηγόρου παρ’ Αρείω 
Πάγω, κ. Σωτηρόπουλου:

Το ίδιο άρθρο 302, όπως 
ίσχυε με τον Π.Κ. του 1950, 
ίσχυε το 2018, το 2019, το 
ίδιο κι απαράλλαχτο ισχύει 
και σήμερα.

Με αυτό το άρθρο λοι-
πόν έπεσαν στα μαλακά 

οι κατηγορούμενοι για την 
τραγωδία στο Μάτι, τους 
οποίους ο κ. Μητσοτάκης 
αναβάθμισε μόλις έγινε 
Πρωθυπουργός.

Δείτε τώρα ποιος επιτρέ-
πει σε καταδικασμένους 
να εξαγοράζουν τις ποινές 
τους και να είναι ελεύθεροι.

Εξηγεί ο Πρόεδρος του Δι-
κηγορικού Συλλόγου Αθη-
νών, κ. Βερβεσός, πώς η ΝΔ 
άλλαξε τον Ποινικό Κώδικα 
ώστε οι ένοχοι να πληρώ-
νουν και να φεύγουν.

Αυτή η δικαιοσύνη της ατι-
μωρησίας πρέπει να αλλά-
ξει. Και σας υπόσχομαι ότι 
θ’ αλλάξει»

Πηγή: ethnos.gr

Θοδωρής Ζαγοράκης 
“Προχωράμε, είμαι με το ΠΑΣΟΚ και τον Νίκο Ανδρουλάκη”

Στην Κομοτηνή βρέθηκε 
την  Μεγάλη Τετάρτη 2 
Μαϊου 2024, ο υποψή-
φιος ευρωβουλευτής με 
το ΠΑΣΟΚ ΚΙΝΑΛ Θοδω-
ρής Ζαγοράκης.

Στο πρόγραμμα των επι-
σκέψεών του η συνάντηση 
με τον δήμαρχο  Κομοτηνής 
Γιάννη Γκαράνη, τον περι-
φερειάρχη ΑΜΘ Χριστό-
δουλο Τοψίδη, τον αντι-
περιφερειάρχη Ροδόπης 
Μανώλη Ταπατζά και τέλος 
με στελέχη και την νεολαία 
του κόμματος.
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«Μυστικά» για τις φορολογικές δηλώσεις 
Πώς θα σβήσετε έξτρα φόρο από τα τεκμήρια

Πάνω από 1,5 εκατ. φο-
ρολογούμενοι εγκλωβί-
ζονται κάθε χρόνο στην 
παγίδα των τεκμηρίων 
και καλούνται να πλη-
ρώσουν έξτρα φόρο για 
εισόδημα που δεν έχουν 
αποκτήσει στην πραγμα-
τικότητα αλλά για εισό-
δημα που προκύπτει με 
βάση τα τεκμήρια διαβί-
ωσης. Τον ίδιο κίνδυνο 

διατρέχουν και φέτος 
οι φορολογούμενοι που 
απέκτησαν το 2023 χα-
μηλά εισοδήματα, αλλά 
έχουν μεγάλες τεκμαρ-
τές δαπάνες διαβίωσης 
ή απέκτησαν περιουσια-
κά στοιχεία.

Ωστόσο, υπάρχουν 8 τρό-
ποι, που επιτρέπουν στον 
φορολογούμενο να παρα-

κάμψει τα τεκμήρια και να 
φορολογηθεί για το πραγ-
ματικό του εισόδημα.

Ειδικότερα το νομοθε-
τικό πλαίσιο προβλέπει 
ότι η απενεργοποίηση 
των τεκμηρίων γίνε-
ται με τους ακόλουθους 
τρόπους:

1. Πραγματικά εισοδήμα-
τα που αποκτήθηκαν 
το 2023 στα οποία 
συμπεριλαμβάνονται 
η αποζημίωση λόγω 
απόλυσης από την ερ-
γασία, οι ειδικές ενι-
σχύσεις, τα επιδόματα 
και οι τόκοι από κατα-
θέσεις στις τράπεζες.

2. Χρηματικά ποσά που 
αποκτήθηκαν εντός 
του 2023 και δεν θε-
ωρούνται εισόδημα 
όπως για παράδειγμα 
το εφάπαξ για όσους 
βγαίνουν στη σύνταξη, 
οι αποζημιώσεις από 
ασφαλιστική εταιρεία 
και άλλα

3. Εισοδήματα παρελ-
θόντων οικονομικών 
ετών που δηλώνονται 
στον ειδικό κωδικό 
του εντύπου Ε1 για 
«ανάλωση κεφαλαίου 
παρελθόντων ετών» 
και αφορούν αποταμι-
εύσεις που μπορεί να 
φτάνουν σε βάθος 10, 
20 ή και περισσότερων 
ετών.

4. Έσοδα από την πώλη-
ση περιουσιακών στοι-
χείων όπως ακινήτων, 
αυτοκινήτων, κινητών 
πραγμάτων μεγάλης 
αξίας κ.α. Επισημαί-
νεται ότι εφορία δεν 
αναγνωρίζει ολόκληρο 
το ποσό των εσόδων 
καθώς από το τίμημα 
πώλησης ενός ακινή-
του αφαιρεί το κόστος 
απόκτησης του. Για 
παράδειγμα για φορο-
λογούμενο που πού-
λησε ακίνητο έναντι 
300.000 ευρώ το 2023 
το οποίο είχε αγοράσει 
200.000 ευρώ το ποσό 

που λαμβάνεται υπόψη 
για τη κάλυψη του τεκ-
μηρίου είναι 100.000 
ευρώ.

5. Χρηματικά ποσά που 
εισήχθησαν στην Ελ-
λάδα η σε ευρώ η σε 
συνάλλαγμα εφόσον 
δικαιολογείται η από-
κτησή τους στο εξω-
τερικό

6. Δάνεια εντός του 
2023 από τράπεζες, 
συγγενείς ή τρίτους. 
Για την απόδειξη σύνα-
ψης δανείου απαιτείται 
συμβολαιογραφικό ή 
ιδιωτικό έγγραφο. Από 
την ημερομηνία πρέπει 
να προκύπτει ότι το 
δάνειο ελήφθη εντός 
του 2023 και πριν από 
την πραγματοποίηση 
της δαπάνης αγοράς 
περιουσιακού στοιχεί-
ου που πρόκειται να 
δικαιολογηθεί.

7. Ποσά από δωρεές η 
γονικές παροχές εντός 
του 2023 που αποδει-
κνύονται από πιστο-

ποιητικό ότι η δωρεά ή 
η γονική παροχή έγινε 
πριν την 31η Δεκεμ-
βρίου 2023.

8. Κέρδη από λαχεία, 
ΠPOΠO, ΛOTTO, 
TZΟKEP κ.λπ. τυχερά 
παιχνίδια του ΟΠΑΠ. 
Τα ποσά από τυχερά 
παιχνίδια του ΟΠΑΠ 
λαμβάνονται υπόψη 
μόνο εφόσον αφαιρε-
θεί η δαπάνη του φο-
ρολογουμένου για την 
αγορά του κουπονιού 
ή του δελτίου ή του 
λαχείου που κέρδισε. 
Για να αποδειχθεί το 
κέρδος από τυχερό 
παιχνίδι του ΟΠΑΠ ή 
λαχείο απαιτείται σχε-
τική βεβαίωση από 
τον OΠAΠ ή από την 
εταιρεία που διενεργεί 
τις κληρώσεις των Λα-
χείων. Προσοχή γιατί 
εξαιρούνται τα κέρδη 
από τα καζίνα.

newsbeast

Η ψηφιακή κάρτα και τα… παραθυράκια της
Ιδιαιτέρως προβλημα-
τική χαρακτηρίζεται η 
χρήση της ψηφιακής 
κάρτας εργασίας, ει-
δικά στον κλάδο του 
λιανεμπορίου και της 
βιομηχανίας, όπου και 
εφαρμόζεται σε πιλο-
τικό επίπεδο, με εργα-
ζομένους να καταγγέλ-
λουν καταστρατήγηση 
της τήρησης του μέτρου 
από τις επιχειρήσεις, οι 
οποίες ανακαλύπτουν 
διαρκώς νέα «παραθυ-
ράκια». Σημειώνεται 
πως η πιλοτική περίοδος 
για το μέτρο εφαρμογής 
της ψηφιακής κάρτας 
εργασίας, σε ό,τι αφορά 
τους κλάδους της βιομη-
χανίας και του εμπορίου, 
λήγει την 1η Ιουλίου.

Από εκεί και πέρα, για κάθε 
απόκλιση του καταγεγραμ-
μένου χρόνου εργασίας 
από τον πραγματικό χρό-
νο εργασίας επιβάλλεται 
πρόστιμο 3.000 ευρώ και 
αν, μάλιστα, ο εργοδότης 
παρεμποδίσει τη διασταύ-
ρωση του πραγματικού 
χρόνου εργασίας εξαλεί-

φοντας τα στοιχεία, το πρό-
στιμο ανέρχεται στα 4.000 
ευρώ. Τέλος, στις περιπτώ-
σεις που δεν ενεργοποιεί-
ται η ψηφιακή κάρτα εργα-
σίας το πρόστιμο μπορεί να 
ανέλθει στα 10.500 ευρώ 
ανά εργαζόμενο. Οσον 
αφορά τους κλάδους των 
τραπεζών και των σουπερ-
μάρκετ, η εφαρμογή της 
ψηφιακής κάρτας εργασίας 
έχει ξεκινήσει από 1ης Ιου-
λίου 2022.

Μιλώντας στα «ΝΕΑ», πη-
γές του υπουργείου Ερ-
γασίας επισημαίνουν πως 
στόχος της κυβέρνησης εί-
ναι η επέκταση του μέτρου 
σε όλους τους τομείς της 
επαγγελματικής δραστη-
ριότητας, με μεθοδικό και 
στοχευμένο τρόπο που θα 
σέβεται τις ιδιαιτερότητες 
του κάθε κλάδου, ενώ προ-
σθέτουν πως μέχρι στιγμής 
η εφαρμογή «πάει καλά» 
και σύντομα θα ανακοινω-
θούν αναλυτικά στοιχεία. 
Οπως λένε, πρόκειται για 
ένα πολύ σημαντικό εργα-
λείο και πάνω από 3.500 
εργαζόμενοι έχουν πάρει 

πίσω τα δεδουλευμένα 
τους, ακριβώς επειδή έχουν 
γίνει οι σχετικοί έλεγχοι.

Οι καταγγελίες εργαζο-
μένων
Οι καταγγελίες που έχουν 
καταγραφεί το προηγού-
μενο διάστημα είναι εν-
δεικτικές των αρρυθμιών 
που έχουν ήδη αναδειχθεί. 
Για παράδειγμα, εργαζό-
μενοι που δουλεύουν για 
λογαριασμό τρίτων εται-
ρειών (shop in a shop) σε 
καταστήματα καλλυντι-
κών, εμπορικών κέντρων, 
spa, κέντρων αισθητικής 
κ.λπ. δεν χτυπάνε ψηφιακή 
κάρτα εργασίας, καθώς οι 
εργοδότες τους δεν τους 
παρέχουν τα απαιτούμενα 
tablet με τη σχετική εφαρ-
μογή. Την ίδια ώρα, φαίνε-
ται να υπάρχουν εταιρείες 
σουπερμάρκετ, logistics 
και πολυκαταστημάτων, 
που δεν παρέχουν τη δυ-
νατότητα εφαρμογής της 
ψηφιακής κάρτας στο προ-
σωπικό εργολάβων που 
απασχολούν στις αποθή-
κες τους παράλληλα με το 
«εσωτερικό» προσωπικό.

Οι καταγγελίες, όμως, πη-
γαίνουν και ένα βήμα πα-
ραπέρα, κάνοντας λόγο για 
περιπτώσεις εργαζομένων 
που πιάνουν δουλειά στις 
5 π.μ. και έχουν λάβει οδη-
γίες να χτυπάνε την κάρτα 
τους στις 6 π.μ. Δηλαδή, 
προσπαθούν να ξεγελά-
σουν το σύστημα «Εργά-
νη» για τη μία ώρα της 
νυκτερινής απασχόλησης, 
που πληρώνεται επιπλέον. 
Στο ίδιο πλαίσιο, εταιρείες 
security που αναλαμβά-
νουν εργολαβίες 24ωρων 
επταήμερων φυλάξεων 
εγκαταστάσεων και κτιρίων 
του Δημοσίου και φορέων 
αυτού συνεχίζουν να εφαρ-

μόζουν 12ωρη απασχόλη-
ση, με την ψηφιακή κάρτα 
των εργαζομένων να είναι 
μονίμως «χτυπημένη» σε 
οκτάωρες βάρδιες καθημε-
ρινές και όχι Κυριακές και 
αργίες και πάντα σε ημερή-
σια βάρδια.

Σε ωρομίσθιους εργαζο-
μένους, εξάλλου, επιση-
μαίνεται ότι δεν πρέπει να 
ξεχνούν να χτυπήσουν την 
κάρτα τους στο τετράω-
ρο, παρά το γεγονός ότι 
συνεχίζουν την εργασία 
τους μέχρι οκτάωρο, ενώ 
σε υπαλλήλους ηλεκτρονι-
κών παραγγελιών δόθηκε 
η εντολή να χτυπάνε την 

κάρτα τους, ανεξάρτητα 
αν έχουν τελειώσει την 
παραγγελία τους ή όχι, και 
να συνεχίζουν την εργασία 
τους κανονικά. Τέλος, κα-
ταγγελίες αναφέρουν πως 
υπήρξαν «καλέσματα» σε 
εργασία για υπαλλήλους 
που είχαν ρεπό, δίνοντάς 
τους την οδηγία να μη χτυ-
πήσουν κάρτα, ενώ σε τρά-
πεζες έχει ζητηθεί από ερ-
γαζομένους να χτυπούν την 
κάρτα στη λήξη του ωρα-
ρίου και να παραμένουν, 
πραγματοποιώντας εργασί-
ες «εκτός συστήματος».
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να απαντήσω 
με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις που  αφορούν προβλη-
ματισμούς σας σχετικά με τα παιδιά και την εκπαιδευτι-
κή τους πορεία. Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο 

vvasiliad@outlook.com 
ή τηλεφωνείστε στο 

2510 220201

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

ΕΝΙΣΧΥΟΝΤΑΣ ΤΗ ΘΕΛΗΣΗ ΓΙΑ ΔΙΑΡΚΗ 
ΕΞΕΛΙΞΗ ΤΩΝ ΠΑΙΔΙΩΝ

Εκπτώσεις…
Μετά την καταδίκη του Κολοκοτρώνη και του Πλακούτα οι Βαυαροί Αντιβασιλείς αποφάσισαν να υποτάξουν 
και τους Μανιάτες. 

Έστειλαν λοιπόν 2 λόχους Βαυαρών με εντολή να γκρεμίσουν και τους Πύργους της Μάνης. Προφανώς 
υποτίμησαν τους Μανιάτες. 

Το αποτέλεσμα ήταν πλήρης αποτυχία της επιχείρησης και επιπλέον οι Μανιάτες συνέλαβαν 36 αξιωματικούς 
και στρατιώτες. 

Οι Βαυαροί ζήτησαν πίσω τους αιχμαλώτους προσφέροντας χρήματα. Όμως οι Μανιάτες επέλεξαν έναν 
πρωτότυπο τρόπο να προσβάλουν τους Βαυαρούς. 

Απαίτησαν ένα Ισπανικό τάληρο για κάθε στρατιώτη (τεράστιο ποσό) και μόνο μία δραχμή για κάθε αξιωμα-
τικό (ασήμαντο ποσό).

11.5. 330 Ο Μέγας Κων/νος τελεί τα εγκαίνια της Κωνσταντι-
νουπόλεως που επί 1000 χρόνια παρέμεινε ο προμαχώνας του 
Βυζαντινού Ελληνικού πνεύματος.

15.5.1790 Οι Βουλγαρικές δυνάμεις υπό την πίεση Ελλήνων 
ανταρτών αναγκάζονται να διακόψουν εκκαθαριστικές επιχειρή-
σεις βορείως της γέφυρας παπάδων της Δράμας αφήνοντας πολ-
λούς νεκρούς και τραυματίες.

18.5.1790 Ο Λάμπρος Κατσώνης με τον στολίσκο του δέχεται 
ισχυρή επίθεση κοντά στην Άνδρο από το Τουρκικό Ναυτικό και 
αναγκάζεται να καταφύγει στη Μήλο.

.......................................................................................................................

‣ Διαβάσαμε και αυτά...

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν…

Ας αναλογιστούμε πόσο 
στάσιμη θα ήταν η ζωή αν 
δεν προσπαθούσαμε συ-

νεχώς για κάτι. Ο κάθε άνθρω-
πος αισθάνεται ζωντανός και 
χρήσιμος όταν οι κόποι και οι 
προσπάθειές του τον ανταμεί-
βουν και ικανοποιούν τους στό-
χους του. Άλλωστε όταν ένας 
άνθρωπος έχει δύναμη για ζωή 
και εμπιστεύεται τις ικανότητές 
του, ελαχιστοποιεί τις πιθανότη-
τες να συντηρεί ή να δημιουργεί 
σχέσεις εξάρτησης με άλλους 
ανθρώπους και είναι πιο συναι-
σθηματικά και ψυχικά υγιής.

  Αυτό δεν θα θέλαμε και 
για τα παιδιά ή τους μαθητές 
μας; Ας τους βοηθήσουμε λοι-
πόν να αγαπήσουν τον εαυτό 
τους και να θέλουν να τον φρο-
ντίζουν και να τον εξελίσσουν  
καλλιεργώντας τους τη δύναμη 
για ζωή!

 Αρχικά είναι σημαντι-
κό να ενθαρρύνουμε τα παιδιά 
στο να είναι καλοί άνθρωποι 
αναδεικνύοντας οποιαδήποτε 
πράξη τους κάνει καλό στους 
γύρω τους, είτε αυτό είναι απλά 
ένα χαμόγελο, είτε μια ζωγρα-
φιά, είτε ακόμα και ένα αστείο 
που λένε σε ανθρώπους που 
βλέπουν στενοχωρημένους και 
θέλουν να βοηθήσουν. Ως εκ-
παιδευτικοί, μπορούμε να επαι-
νούμε και να επιβραβεύουμε 
παιδιά που βοηθούν τους συμ-
μαθητές τους στην κατανόηση 
εννοιών σε ομάδες ή φύλλα ερ-
γασίας και να επιδιώκουμε συ-
νεργασίες μεταξύ μαθητών. Εί-
ναι σίγουρο ότι αν αυτό γίνει με 
σωστό και εκπαιδευτικό τρόπο, 
την επόμενη φορά ο καλός μα-
θητής θα συνεχίσει να βοηθάει 
για να τον ξανα-επαινέσουν και 
ο κακός μαθητής θα προσπαθή-
σει να μοιάσει στον καλύτερο. 
Είναι σπουδαίο ένα παιδί να 
μαθαίνει να είναι αλλά και να 
νιώθει καλός και χρήσιμος άν-
θρωπος!

 Επιπλέον είναι απαραί-
τητο να δίνουμε ιδιαίτερη προ-
σοχή στα ψέματα που μας λένε 
τα παιδιά καθώς μπορούμε να 
πάρουμε πολύ σπουδαία πληρο-
φορία από αυτά. Για ποιο λόγο 
λένε ψέματα στους καθηγητές 
ή τους γονείς τους; Φοβούνται 
να πουν την αλήθεια επειδή φο-
βούνται τις κυρώσεις ή επειδή 
δεν θέλουν να αποκαλυφθεί η 
ανεπάρκειά τους σε ορισμένα 
σημαντικά, για αυτούς,  πράγμα-
τα; Η διαφορά είναι ουσιαστική 
καθώς τα ψέματα πολλές φορές 
δεν είναι προϊόν κακοβουλίας 
αλλά προσωπικής ανασφάλειας. 
Για αυτό το λόγο είναι επιβε-
βλημένο να επιβραβεύουμε την 
ειλικρίνεια είτε ως καθηγητές 

είτε ως γονείς ώστε το παιδί να 
μάθει να αποδέχεται τον εαυτό 
του, να μπορεί να παρουσιάζει 
τις απόψεις και την εικόνα του 
ως έχει, ώστε να μπορεί ο καθη-
γητής ή ο γονέας αντίστοιχα να 
δει την πραγματική εικόνα του 
μαθητή-παιδιού του και να δου-
λέψει υπεύθυνα και κατάλληλα 
πάνω σε αυτό με ουσιαστικές 
και κατάλληλες παρεμβάσεις. 
Μη ξεχνάμε ότι η αυτογνωσία 
και η αυτοκριτική είναι η βάση 
στην οποία μπορούμε να πετύ-
χουμε και να δουλέψουμε την 
αυτοβελτίωσή μας καθώς απο-
δεχόμαστε τον εαυτό μας με τα 
ελαττώματα του  και είμαστε 
έτοιμοι να αποδεχτούμε και τη 
βελτίωσή μας. Το ίδιο συμβαί-
νει και με τα παιδιά και σε αυτό 
πρέπει να επενδύουμε.
 Τέλος, οφείλουμε πά-
ντα να είμαστε το καλό παρά-
δειγμα! Αν αγαπούμε εμείς τον 

εαυτό μας, το φροντίσουμε και 
συνεχώς τον εξελίσσουμε, το 
παιδί εξοικειώνεται με την ιδέα 
της διαρκούς εξέλιξης και συμ-
φιλιώνεται με την ιδέα ότι αυτό 
δε μπορεί να επιτευχτεί άμεσα 
από τη μία μέρα στην άλλη, 
αλλά με στρατηγικό και ήρεμο 
τρόπο. 

ΕΡΩΤΗΣΕΙΣ ΓΟΝΕΩΝ

 ‘Είμαι 45 και φέτος είμαι πρω-
τοετής σε πανεπιστήμιο καθώς 
πέρισι έδωσα πανελλήνιες. Ο 
γιος μου (Β Λυκείου) πάντα 
ήταν μέτριος μαθητής και με 
κορόιδευε που διάβασα και σκε-
φτόμουν να δώσω εξετάσεις, 
όμως φέτος βλέπω ένα άλλο 
παιδί, πιο μελετηρό και οργα-
νωμένο. Υπάρχει περίπτωση να 
το επηρέασα εγώ;’’
Μ.Π

Αγαπητή κυρία,

 Συγχαρητήρια για τη 
σπουδαία σας απόφαση. Φυ-
σικά και είναι πολύ πιθανό να 
έχετε επηρεάσει ουσιαστικά το 
παιδί σας. Είναι σπουδαίο να 
έχει ένα πρότυπο ενός γονέα 
που προσέχει τον εαυτό του 
και φροντίζει για την πνευματι-
κή του καλλιέργεια και δεν τα 
παρατά. Και εσείς η ίδια υποσυ-
νείδητα θα έχετε αλλάξει καθώς 
ταλαιπωρηθήκατε να περάσετε 
και κοπιάσατε και μπορείτε να 
καταλάβετε ότι αυτό που θα 
κληθεί να περάσει θα είναι δύ-
σκολο και θα είστε πιο συμπο-
νετική σε αυτό. Τα περισσότερα 
παιδιά μεγαλώνοντας και από 
μόνα τους ωριμάζουν ως μαθη-
τές αλλα και η δική σας συμβο-
λή παραμένει εξίσου σημαντική.

Ευχές για επιτυχία

‘’..Ας  βοηθή-
σουμε τα παιδιά 
να αγαπήσουν  
τον εαυτό τους 
και να θέλουν  
να τον φρο-
ντίζουν και να 
τον εξελίσσουν,  
καλλιεργώντας 
τους τη δύναμη 
για ζωή..’’

Θεμιστοκλής
Πριν από τη ναυμαχία της Σαλαμίνας, στο πολεμικό συμβούλιο 
που βρισκόταν σε εξέλιξη με πολλές διχογνωμίες και ένταση, ο 
Κορίνθιος στρατηγός Αδείμαντας, διαφωνώντας με τις θέσεις του 
Θεμιστοκλή, του είπε περηφρονητικά:

‘’Μη λησμονείς ότι εδώ δεν εκπροσωπείς ελεύθερη πατρίδα (την 
Αθήνα είχαν καταλάβει οι Πέρσες).

‘’Ναι’’, απάντησε ο Θεμιστοκλής, εξοργισμένος όμως για τη βλα-
σφημία, συνέχισε, ‘’Εν όσω οι Αθηναίοι έχουν 200 πολεμικές 
τριήρεις μπορούν να αποκτήσουν καλύτερη πατρίδα από τη δική 
σου!
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Μπορούμε να συζητήσουμε 
τα θέματα (κυριαρχίας) με 
μια προοπτική που απέχει 
από τετελεσμένα – Υποστη-
ρίζουμε ότι τα προβλήματα 
πρέπει να επιλύονται ως πα-
κέτο – Ολοι πρέπει να γνω-
ρίζουν ότι είναι δύσκολο για 
μια ενεργειακή πλατφόρμα 
που δεν περιλαμβάνει την 
Τουρκία να επιτύχει στην πε-
ριοχή, ειδικά στην Ανατολική 
Μεσόγειο

Λίγες ώρες προτού υποδε-
χθεί στην Αγκυρα τον Κυ-
ριάκο Μητσοτάκη, ο Ρετζέπ 
Ταγίπ Ερντογάν μιλάει στην 
«Κ» για όλα: Τόσο για τις 
παλαιές διαφορές, όπως η 
υφαλοκρηπίδα και το τουρ-
κολιβυκό μνημόνιο, όσο και 
για τις νέες που ανέκυψαν 
το τελευταίο διάστημα, 
όπως τα θαλάσσια πάρ-
κα στο Αιγαίο, με αφορμή 
τα οποία η Τουρκία ήγειρε 
πάλι ζήτημα κυριαρχίας επί 
των μικρών, ακατοίκητων 
νησιών. Ο Τούρκος πρόε-
δρος απάντησε γραπτώς 
στις ερωτήσεις της «Κ», 
που είχαν υποβληθεί προ-
τού ανακύψει η εφαρμογή 
της απόφασης για τη μετα-
τροπή της Μονής της Χώ-
ρας σε τζαμί.

– Κύριε Πρόεδρε, στη δή-
λωσή σας σχετικά με την 
επίσκεψη του Κυριάκου 
Μητσοτάκη στην Αγκυ-
ρα, αναφέρατε ότι θα 
συνομιλήσετε μαζί του 
«για το πώς μπορούν να 
βελτιωθούν οι σχέσεις 
των δύο χωρών». Είστε 
ικανοποιημένος από το 
επίπεδο των σχέσεων; 
Ποιος είναι ο στόχος και 
πώς μπορεί να επιτευ-
χθεί;

– Ο στόχος είναι απλός: 
λύνοντας τα προβλήματα 
να εδραιώσουμε τη φιλία 
μας και να ανεβάσουμε το 
επίπεδο των διμερών μας 
σχέσεων σε ένα πρωτοφα-
νές για την ιστορία επίπε-
δο. Για τον σκοπό αυτό, ως 
Τουρκία, κάναμε το τελευ-
ταίο διάστημα ειλικρινή και 
αποτελεσματικά βήματα και 
αυτό σκοπεύουμε να συνε-
χίσουμε. Εμείς, η Τουρκία 
και η Ελλάδα, μοιραζόμα-
στε όχι μόνο την ίδια γε-
ωγραφία αλλά και πολλά 
κοινά στοιχεία με ιστορική 
διάσταση. Φυσικά, υπάρ-
χουν θέματα στα οποία δι-
αφωνούμε, αλλά ο αριθμός 

των θεμάτων στα οποία 
μπορούμε να συμφωνή-
σουμε δεν είναι μικρός. 
Μιλώντας ανοιχτά και με 
θάρρος για όλα τα θέμα-
τα συνολικά μπορούμε να 
κάνουμε βήματα προς την 
κατεύθυνση της λύσης. Η 
αναβολή δεν λύνει τα προ-
βλήματα. Είναι απαραίτητο 
να τα υπερβούμε με θάρρος 
και να επιδείξουμε βούλη-
ση για επίλυση. Ακριβώς 
όπως προσπαθούμε, με τον 
κόσμο να παρακολουθεί με 
θαυμασμό, να εδραιωθεί η 
ειρήνη τόσο στην περιοχή 
μας όσο και σε διαφορετι-
κές γεωγραφικές τοποθε-
σίες του κόσμου, έτσι θα 
κάνουμε ό,τι περνάει από 
το χέρι μας για να διασφα-
λίσουμε ότι η ειρήνη και η 
ηρεμία θα επικρατούν για 
πάντα και στις δύο πλευ-
ρές του Αιγαίου Πελάγους. 
Είναι εύκολο να καταστρέ-
ψεις κάτι. Το δύσκολο εί-
ναι να οικοδομήσεις και να 
επιλύσεις τα προβλήματα 
με επιδεξιότητα. Ως εκ τού-
του, εναπόκειται σε εμάς να 
χαλαρώσουμε τις σχέσεις 
μεταξύ των δύο χωρών, 
που προσπαθούν να στρι-
μωχτούν ανάμεσα σε δύο 
τείχη, και να γκρεμίσουμε 
τα τείχη αυτά που είναι γε-
μάτα με προκαταλήψεις. Το 
μόνο που χρειαζόμαστε εί-
ναι προσανατολισμένα στη 
λύση και ειλικρινή ιστορικά 
βήματα.

– Πώς ήταν η επαφή σας 
με τον κ. Μητσοτάκη 
στην Αθήνα; Είναι η επι-
κοινωνία σας μαζί του 
στο επίπεδο που επιθυ-
μείτε;

– Πιστεύω ότι πετύχαμε 
ένα κλίμα αρμονίας με τον 
κ. Μητσοτάκη το τελευ-
ταίο διάστημα. Επέδειξαν 
μια φιλοξενία που μας 
ικανοποίησε στην Αθήνα. 
Φυσικά, όταν φιλοξενή-
σουμε τον κ. Μητσοτάκη 
στην Αγκυρα, θα επιδείξου-
με ένα από τα πιο σπάνια 
δείγματα τουρκικής φιλο-
ξενίας. Το κλίμα το οποίο 
ανέφερα έχει αρχίσει να 
αποδίδει συγκεκριμένους 
καρπούς. Η Διακήρυξη των 
Αθηνών, οι συμφωνίες και 
τα πρωτόκολλα που υπο-
γράψαμε είναι μόνο μερικοί 
από αυτούς. Δεν υπάρχει 
κανένα εμπόδιο για την 
προσθήκη νέων. Μπορώ να 
πω ότι έχουν δημιουργη-

θεί πολύ καλές σχέσεις όχι 
μόνο μεταξύ μας, αλλά και 
σε επίπεδο υπουργών και 
γραφειοκρατών. Συμπερα-
σματικά, η επικοινωνία μας 
είναι ικανοποιητική σε πολ-
λά επίπεδα και είναι πολύ 
πιθανό να προχωρήσουμε 
με θετικό τρόπο.

Για τα θαλάσσια 
πάρκα: Να μη δού-
με το περιβάλλον 
ως ένα εύχρηστο 
κάλυμμα και να 
προσπαθήσουμε 
να κρύψουμε πίσω 
του άλλες αμφιλε-
γόμενες καταστά-
σεις.

– Πρόσφατα, η Αγκυρα 
αντέδρασε στα βήμα-
τα που ήθελε να κάνει 
η Ελλάδα σχετικά με τα 
θαλάσσια πάρκα στο Αι-
γαίο. Ενώ η Αθήνα κάνει 
λόγο για «περιβαλλοντι-
κό» ζήτημα, το υπουρ-
γείο Εξωτερικών της 
Τουρκίας έθεσε ζήτημα 
«κυριαρχίας των νη-
σιών». Ο κ. Μητσοτάκης 
δήλωσε ότι η Ελλάδα θα 
προκηρύξει τα θαλάσσια 
πάρκα. Μπορεί ο διάλο-
γος να προχωρήσει όταν 
τίθενται ζητήματα όχι 
μόνο των δικαιωμάτων 
εκμετάλλευσης στη θά-
λασσα αλλά και της κυ-
ριαρχίας στο έδαφος;

– Η έγερση ζητημάτων 
κυριαρχίας δεν είναι μια 
κατάσταση που βλάπτει το 
έδαφος του διαλόγου και 
εμποδίζει την πρόοδό του. 
Μπορούμε να προστατεύ-
σουμε αυτό το έδαφος υπό 
οποιεσδήποτε συνθήκες και 
να διασφαλίσουμε την πρό-
οδο. Τα θέματα αυτά έχουν 
ήδη μια ιδιαίτερη θέση 
στον κατάλογο των θεμά-
των που πρέπει να αντιμε-
τωπίσουμε. Μπορούμε να 
συζητήσουμε τα ζητήματα 
αυτά με μια προοπτική που 
απέχει από τετελεσμένα και 
υιοθετώντας μια προσέγγι-
ση που πιστεύει στη λύση. 
Ολοι γνωρίζουν πόσο 
ευαίσθητοι είμαστε, ως 
Τουρκία, για το περιβάλ-
λον. Ωστόσο, δεν θα ήταν 
σωστό να το δούμε αυτό 
ως ένα εύχρηστο κάλυμμα 
και να προσπαθήσουμε να 
κρύψουμε πίσω του άλλες 
αμφιλεγόμενες καταστά-
σεις. Κάθε ζήτημα πρέπει 
να αντιμετωπίζεται στο 

δικό του πλαίσιο. Πράγμα-
τι, το Διεθνές Δίκαιο της 
Θάλασσας ενθαρρύνει τη 
συνεργασία, μεταξύ των 
παράκτιων κρατών σε κλει-
στές ή ημίκλειστες θάλασ-
σες όπως το Αιγαίο, μεταξύ 
άλλων και σε περιβαλλο-
ντικά θέματα. Από την άλλη 
πλευρά, όλοι γνωρίζουν ότι 
η Τουρκία δεν θα δεχθεί de 
facto καταστάσεις σε αυτή 
τη γεωγραφία.

– Η Ελλάδα θεωρεί άκυ-
ρες τις συμφωνίες μεταξύ 
Τουρκίας και Λιβύης και 
η Τουρκία θεωρεί άκυρες 
τις συμφωνίες Ελλάδας – 
Αιγύπτου, σχετικά με την 
οριοθέτηση θαλάσσιας δι-
καιοδοσίας. Ομοίως, μια 
σειρά από συμφωνίες με-
ταξύ Κύπρου και Ισραήλ 
θεωρούνται άκυρες από 
την Τουρκία. Σε ένα τέτοιο 
περιβάλλον, μπορούμε να 
μιλήσουμε για οποιαδήπο-
τε συνεργασία Ελλάδας – 
Τουρκίας για τους υδρογο-
νάνθρακες;

– Ας ξεκινήσουμε κάνοντας 
μια διόρθωση. Στην ερώ-
τησή σας αναφέρατε μια 
συμφωνία μεταξύ Κύπρου 
και Ισραήλ. Πρόκειται για 
μια υπόθεση ότι ολόκληρο 
το νησί της Κύπρου έχει 
υπογράψει συμφωνία οριο-
θέτησης της Αποκλειστικής 
Οικονομικής Ζώνης με το 
Ισραήλ. Η συμφωνία, την 
οποία δεν αναγνωρίζουμε, 
έγινε μεταξύ της Ελληνι-
κής Διοίκησης στη Νότια 
Κύπρο και του Ισραήλ και 
τα δικαιώματα και τα συμ-
φέροντα των Τουρκοκυπρί-
ων, που αποτελούν ουσια-
στικό στοιχείο του νησιού, 
δηλαδή της Τουρκικής 
Δημοκρατίας της Βόρειας 
Κύπρου, έχουν αγνοηθεί. 
Από την άλλη, για εμάς, 
η ενέργεια δεν είναι ένας 
τομέας σύγκρουσης, αλλά 
ένας τομέας συνεργασίας. 
Για αυτό, η προσέγγιση του 
θέματος από θετική οπτική 
γωνία είναι υπεραρκετή. 
Η Τουρκία υπερασπίστηκε 
συνεχώς τη δίκαιη και πε-
ριεκτική κατανομή των πό-
ρων υδρογονανθράκων και 
τη ζητούσε συνεχώς. Οπως 
σε κάθε θέμα, θέλουμε και 

εδώ να γίνονται σεβαστά 
τα κυριαρχικά μας δικαιώ-
ματα και εξουσίες, καθώς 
σεβόμαστε επίσης τα δικαι-
ώματα και τις αρχές των 
παράκτιων χωρών. Ωστόσο, 
πάντα είχαμε την απαραίτη-
τη αντίδραση σε απόπειρες 
αγνόησης της Τουρκίας. 
Επιπλέον, κάναμε ανοιχτό 
κάλεσμα και δηλώσαμε ότι 
πρέπει να δημιουργηθεί μια 
βάση για μια ενεργειακή 
συνεργασία χωρίς απο-
κλεισμούς και ότι θα υπο-
στηρίξουμε τα βήματα που 
πρέπει να γίνουν για αυτή. 
Ολοι πρέπει να γνωρίζουν 
ότι είναι δύσκολο για μια 
ενεργειακή πλατφόρμα που 
δεν περιλαμβάνει την Τουρ-
κία να επιτύχει στην περιο-
χή, ειδικά στην Ανατολική 
Μεσόγειο. Με τη σύγκληση 
της διάσκεψης για την Ανα-
τολική Μεσόγειο για την 
οποία μιλάμε χρόνια, είναι 
δυνατόν να δημιουργηθεί 
μια βάση λύσης με προσέγ-
γιση «win-win». Δυστυχώς, 
οι εκκλήσεις μας για αυτό 
το θέμα έμειναν μέχρι σή-
μερα αναπάντητες. Εχω το-
νίσει με κάθε ευκαιρία ότι 
αυτή η πρόταση, η οποία 
έχει σημαντικές δυνατό-
τητες για τη διασφάλιση 
ενός υγιούς διαλόγου στην 
περιοχή, θα πρέπει να υιο-
θετηθεί και από άλλους πα-
ράγοντες. Νομίζω ότι ένα 
τέτοιο βήμα θα διευκολύνει 
τη συνεργασία, θα συμβά-
λει στην ποικιλομορφία και 
στην ασφάλεια των πόρων. 
Δυστυχώς, βήματα που 
αγνοούν τα δικαιώματα της 
Τουρκίας και της Τουρκικής 
Δημοκρατίας της Βόρειας 
Κύπρου έχουν δηλητηριά-
σει την ατμόσφαιρα σχετι-
κά με αυτό το θέμα μέχρι 
στιγμής. Εάν το εγκαταλεί-
ψουμε αυτό και δημιουρ-
γηθεί το έδαφος διαλόγου 
που επιθυμούμε, είμαστε 
έτοιμοι να αναλάβουμε 
την ευθύνη για μια μόνιμη 
λύση. Δεν μπορείς να φτά-
σεις πουθενά με ένταση. 
Πρέπει να γίνει κατανοητό 
ότι το να παρασυρόμαστε 
σε προκλήσεις δεν ωφελεί 
κανέναν και θα πρέπει να 
αναζητηθούν τρόποι για να 
φτάσουμε σε ένα λογικό 
σημείο.

– Οι θέσεις των δύο χωρών 
για το θέμα της υφαλο-
κρηπίδας του Αιγαίου είναι 
γνωστές. Δεν αναμένεται 
αλλαγή στη στάση των δύο 
χωρών. Θα δεχόσασταν τη 
μεσολάβηση ενός θεσμού 
όπως το Διεθνές Δικαστή-
ριο της Χάγης για την επί-
λυση της χρονίζουσας δια-
φοράς;

Ελληνοτουρκικά: Διάβημα 
της Αθήνας στην UNESCO 
για τη Μονή της Χώρας
Ελληνοτουρκικά: Διάβημα 
της Αθήνας στην UNESCO 
για τη Μονή της Χώρας
– Η λύση εδώ είναι ξεκά-
θαρη, η λύση είναι να συμ-
μορφωθούμε με το διεθνές 
δίκαιο και να το κάνουμε βι-
ώσιμο. Εφόσον δεν το απο-
φεύγουμε, δεν πρέπει να 
υπάρχουν εμπόδια που δεν 
μπορούμε να ξεπεράσουμε 
μαζί. Οπως γνωρίζετε, υπο-
στηρίζουμε ότι τα προβλή-
ματα πρέπει να επιλύονται 
ως πακέτο. Δεν πρέπει να 
αγνοούμε άλλα αμφιλεγό-
μενα σημεία εστιάζοντας 
σε μία και μόνο διαφορά. 
Οταν λέμε ότι καταλήξαμε 
σε μια συνολική λύση, δεν 
πρέπει να μεταφέρουμε 
προστριβές στις μελλοντι-
κές γενιές. Η προτεραιότη-
τά μας είναι ξεκάθαρη. Η 
προσέγγισή μας στην εξεύ-
ρεση λύσεων μέσω ειρη-
νικών μεθόδων σύμφωνα 
με το διεθνές δίκαιο είναι 
το κλειδί για την εξάλει-
ψη των προβλημάτων. Δεν 
αποκλείουμε λύσεις που 
είναι εγγεγραμμένες στον 
Καταστατικό Χάρτη του 
ΟΗΕ εφόσον είναι απαραί-
τητο. Το εκφράζουμε ξεκά-
θαρα σε κάθε περίσταση. 
Αρκεί να μη λέμε «να λύ-
σουμε αυτό το πρόβλημα κι 
ας μείνουν άλυτα τα άλλα» 
και ας αντιμετωπίσουμε τα 
προβλήματα μαζί.

Μανώλης Κωστίδης

Ο Ερντογάν εφ’ όλης της ύλης για Αιγαίο, ενέργεια και 
παράτυπη μετανάστευση
Μπορούμε να συζητήσουμε τα θέματα (κυριαρχίας) με μια προοπτική που απέχει από τετελεσμένα – 
Υποστηρίζουμε ότι τα προβλήματα πρέπει να επιλύονται ως πακέτο – Ολοι πρέπει να γνωρίζουν ότι είναι 
δύσκολο για μια ενεργειακή πλατφόρμα που δεν περιλαμβάνει την Τουρκία να επιτύχει στην περιοχή, 
ειδικά στην Ανατολική Μεσόγειο

διαβάστε περισσότερα



info@enachannel.gr
12 ΑΝΑΛΥΤΗΣΓΕΓΟΝΟΤΑ Δευτέρα 13 Μαΐου 2024

ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ
Με επιτυχία ολοκληρώθηκε το Σεμινάριο Ερμηνείας Πόρων και Δημιουργικού Τουρισμού  που διοργανώθηκε στο πλαίσιο 

υλοποίησης του διακρατικού έργου Enhancement of European Rural Development Capabilities – ENERDECA II
Η Αναπτυξιακή Καβάλας ολοκλήρωσε επιτυχώς το Σεμινάριο Ερμηνείας Πόρων και Δημιουργικού Τουρισμού (δράση 2.2) στις 9 και 10 Μαρτίου 2024 στο ξενοδο-
χείο GALAXY, το οποίο υλοποιήθηκε στο πλαίσιο του διακρατικού έργου Enhancement of European Rural Development Capabilities - ENERDECA II.
Το Σεμινάριο αποτέλεσε μια σημαντική πλατφόρμα συνάντησης επαγγελματιών Τουρισμού και δημιουργών καθώς συναντήθηκαν εκπρόσωποι από διάφορους το-
μείς για να συζητήσουν τις δυνατότητες του Δημιουργικού Τουρισμού στην περιοχή. Η διαδικασία για τους συμμετέχοντες ήταν πλούσια και πολυδιάστατη. Αρχικά, 
παρουσιάστηκε το πρόγραμμα LEADER και το έργο ENERDECA, ενώ περιεγράφηκαν λεπτομερώς οι δράσεις που περιλαμβάνουν. Αναφορικά, πραγματοποιήθηκε 
εκτενής συζήτηση για το Δημιουργικό Τουρισμό, την τοπική κοινωνία και τη πολιτιστική ζωή ενός τόπου και πώς όλες οι μορφές αυτές συναντάνε την αυθεντικότητα 
μέσα από τη ματιά ενός ταξιδιώτη. 
Στη συνέχεια, παρουσιάστηκε ο οργανισμός CREATOUR, εστιάζοντας στον Δημιουργικό Τουρισμό και παρέχοντας παραδείγματα και βέλτιστες πρακτικές από το 
διεθνές περιβάλλον. Αυτό ήταν ιδιαίτερα χρήσιμο για την κατανόηση του πώς ο δημιουργικός τουρισμός μπορεί να ενισχύσει την τοπική οικονομία και να προσφέρει 
μοναδικές εμπειρίες στους επισκέπτες.
Το ψυχαγωγικό και διασκεδαστικό μέρος της διαδικασίας περιλάμβανε γνωριμία και Ice Breaking δραστηριότητες μεταξύ των συμμετεχόντων, στο πλαίσιο των 
οποίων χρησιμοποιήθηκε το κουβάρι κλωστής, το οποίο συνέβαλε στη δημιουργία μιας φιλικής και ανοιχτής ατμόσφαιρας, προωθώντας την ανταλλαγή ιδεών και 
εμπειριών, δηλώνοντας με αυτό τον τρόπο την προθυμία του κάθε συμμετέχοντα να συνεισφέρει στο δίκτυο. Στη συνέχεια, οι συμμετέχοντες είχαν την ευκαιρία να 
παρουσιάσουν τις ιδέες τους μέσω έξι (6) αντικειμένων που είχαν φέρει μαζί τους, ενώ στη συνέχεια επέλεξαν από μια δράση Δημιουργικού Τουρισμού και δημι-
ούργησαν ένα Business Model Canvas και προχώρησαν στην παρουσίασή του. 
Επιπλέον, συζητήθηκε το επόμενο βήμα του έργου το οποίο είναι η πιλοτική δοκιμή αυτών των δράσεων στον χώρο του κάθε συμμετέχοντα εντός του τρέχοντος 
έτους και η δημιουργία ενός δικτύου επαγγελματιών Δημιουργικού Τουρισμού στον Ν. Καβάλας, το οποίο θα συνδεθεί με τα δίκτυα άλλων εταίρων που συμμετέχουν 
στο έργο. Αυτό το πρωτοποριακό βήμα αναμένεται να συμβάλει στην ανάπτυξη καινοτόμων προσεγγίσεων στον τουρισμό και στην ενίσχυση της τοπικής οικονομίας.
Μετά το πέρας του Σεμιναρίου, οι συμμετέχοντες αντάλλαξαν απόψεις και κατέγραψαν συμπεράσματα για την περαιτέρω ανάπτυξη και υλοποίηση των ιδεών που 
προέκυψαν.
Από τα σχόλια των συμμετεχόντων προκύπτει ξεκάθαρα η σπουδαιότητα και η αξία του σεμιναρίου. Η Στέλλα Φουρναράκη, καλλιτεχνική διευθύντρια ΔΗΚΕΘ Δήμου 
Θάσου, εξέφρασε τη χαρά της για την επαφή με ενδιαφέροντες και δημιουργικούς ανθρώπους, ενώ η Νατάσα Μιχαηλίδου, ξεναγός, εκτίμησε την ευκαιρία που της 
δόθηκε να μάθει από εμπειρίες και ιδέες που την ένα βήμα παραπέρα στη δράση της. Ο Γιάννης Κοτζιαπαναγιώτης, καλλιτέχνης, επισήμανε τη θετική ατμόσφαιρα 
και τη γνωριμία με νέους ανθρώπους που μοιράζονται το ίδιο πάθος και τις ανησυχίες του. Τέλος, η Γιούλη Κριθαρέλλη, εκπρόσωπος του Μουσείου Προσφυγικού 
Ελληνισμού, ανέδειξε την αισιοδοξία και την ελπίδα για ένα καλύτερο μέλλον σε όλους τους τομείς, τονίζοντας την άψογη διοργάνωση και τη διεθνή προοπτική 
που προσέφερε το σεμινάριο. 
Συμπερασματικά, τα σχόλια, που αποκόμισε το σεμινάριο, καταδεικνύουν τη σημασία του έργου και των δράσεων του ως μιας πλατφόρμας ανταλλαγής ιδεών, δη-
μιουργία δικτύων και ενίσχυσης της δράσης σε επίπεδο Τουρισμού και Πολιτισμού.
 
ΤΕΛΟΣ
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ΠΡΟΧΩΡΟΥΝ
Τα σημαντικά οδικά, αρ-
δευτικά, αντιπλημμυρικά, 
σιδηροδρομικά, λιμενικά 
και κτιριακά έργα που υλο-
ποιούνται στην Περιφερει-
ακή Ενότητα (Π.Ε.) Καβά-
λας παρουσίασε, σήμερα, 
ο Υπουργός Υποδομών 
και Μεταφορών, Χρήστος 
Σταϊκούρας σε Συνέντευξη 
Τύπου στην Καβάλα, στο 
πλαίσιο της περιοδείας του 
στην Περιφέρεια Ανατολι-
κής Μακεδονίας και Θρά-
κης.

Ο Υπουργός Υποδομών και 
Μεταφορών αναφέρθηκε, 
μεταξύ άλλων, σε οκτώ ση-
μαντικές παρεμβάσεις που 
αφορούν:

1. Την κατασκευή του 
Φράγματος Μαρμαρά.

2. Την ολοκλήρωση των 
αρδευτικών δικτύων 
της Δυτικής Πεδιάδας 
του Νέστου.

3. Τον Οργανισμό Λιμέ-
νος Καβάλας.

4. Την κατασκευή της 
Νέας Σιδηροδρομικής 
Γραμμής στο Τμήμα Ν. 
Καρβάλη – Τοξότες.

5. Την Αντιπλημμυρική 
Προστασία Περιοχής 
Τεναγών Φιλίππων Ν. 
Καβάλας – Δράμας – 
Σερρών.

6. Το Δικαστικό Μέγαρο 
Καβάλας.

7. Το Ειρηνοδικείο και το 
Πταισματοδικείο Θά-
σου.

8. Το Υποτμήμα «Κρηνί-
δες – Σταυρός» του 
Κάθετου Άξονα της 
Εγνατίας Οδού «Θεσ-
σαλονίκη – Σέρρες – 
Προμαχώνας».

Η σημερινή περιοδεία του κ. 
Σταϊκούρα στην Π.Ε. Καβά-
λας ξεκίνησε με την επιθε-
ώρηση του εργοταξίου του 
τελευταίου υποτμήματος 
«Κρηνίδες – Σταυρός», του 
οδικού άξονα «Θεσσαλονί-
κη – Σέρρες – Προμαχώνα» 
[Ε61], στο Δάτο. Το έργο 
μετά και την εξασφάλιση 
των επιπλέον απαιτούμε-
νων κονδυλίων για την 
ολοκλήρωσή του, ύψους 
15 εκατ. ευρώ, τα οποία θα 
καλυφθούν από τον προ-
ϋπολογισμό του ΕΠΑ του 
Υπουργείου Υποδομών και 
Μεταφορών, αναμένεται να 
ολοκληρωθεί το πρώτο τρί-
μηνο του 2026.

Κατά τη διάρκεια της ημέ-
ρας, ο Υπουργός Υποδομών 
και Μεταφορών, συνοδευ-
όμενος από βουλευτές της 
Π.Ε. Καβάλας, πραγματο-
ποίησε σειρά επισκέψεων 
στα Δημαρχεία Παγγαίου 
και Νέστου, στον Οργανι-
σμό Λιμένα Καβάλας, στο 
Δικαστικό Μέγαρο Καβά-
λας και στο Λιμάνι της Κε-
ραμωτής, ενώ συναντήθη-
κε με τον Περιφερειάρχη 
Ανατολικής Μακεδονίας 
και Θράκης, Χριστόδουλο 
Τοψίδη και τον αντιπερι-
φερειάρχη της Π.Ε. Κα-
βάλας, Θεόδωρο Μαρκό-
πουλο, καθώς και με τον 
Σεβασμιώτατο Μητροπολί-
τη Φιλίππων, Νεαπόλεως 
και Θάσου κ.κ. Στέφανο.

Αναλυτικά τα έργα που 
παρουσίασε ο Υπουργός 

Υποδομών και Μεταφο-
ρών Χρήστος Σταϊκού-
ρας στη Συνέντευξη Τύ-
που:

 1ον. Κατασκευή Φράγ-
ματος Μαρμαρά (Ακρο-
ποτάμου) (1ο Υποέργο 
της Πράξης).

Το έργο αφορά στην κατα-
σκευή αρδευτικού φράγμα-
τος, προϋπολογισμού 11 
εκατ. ευρώ, χρηματοδό-
τησης από το Πρόγραμμα 
Αγροτικής Ανάπτυξης (ΠΑΑ) 
2014 -2020, με τελευταία 
εγκεκριμένη παράδοση του 
έργου τέλος του 2022.

Επειδή έχει εκτελεστεί άνω 
του 80% του φυσικού και 
οικονομικού αντικειμένου 
του έργου, και συγκεκριμέ-
να περίπου το 95%, δόθηκε 
κατ’ εξαίρεση δυνατότητα 
να ολοκληρωθεί το έργο.

Η Διεύθυνση του Υπουρ-
γείου είναι ο τελικός δικαι-
ούχος του έργου, καθώς 
Προϊσταμένη Αρχή είναι η 
Οικονομική Επιτροπή της 
Περιφέρειας Ανατολικής 
Μακεδονίας και Θράκης 
και Διευθύνουσα Υπηρεσία 
το Τμήμα Δομών Περιβάλ-
λοντος της Περιφερειακής 
Ενότητας Καβάλας.

Με την ολοκλήρωση της 
κατασκευής του φράγμα-
τος Μαρμαρά, και για να 
εισέλθει αυτό στο στάδιο 
λειτουργίας του, πρέπει 
να ολοκληρωθεί η δια-
δικασία της πρώτης πλή-
ρωσης, μετά από έγκριση 
που θα χορηγηθεί από την 
Διοικητική Αρχή Φραγμά-
των (ΔΑΦ), σύμφωνα με 
τον Κανονισμό Ασφαλείας 
Φραγμάτων.

Οι εργασίες της παρούσας 
σύμβασης έχουν – σε ση-
μαντικό βαθμό – ολοκλη-
ρωθεί, στο βαθμό που αυτό 
είναι δυνατό, και έχουν πα-
ραδοθεί, όπως αναφέρο-
νται παρακάτω:

         Μητρώο Φράγμα-
τος, ενημερωμένο σε βαθ-
μό που ανταποκρίνεται στη 
μέχρι σήμερα πρόοδο των 
εργασιών κατασκευής του 
έργου (λόγω διακοπής ερ-
γασιών του έργου και αδυ-
ναμίας ολοκλήρωσης του 
δε δύναται να ολοκληρω-
θεί το Μητρώο του φράγ-
ματος του ΦΕΠΠ).

         Σχέδιο Παρακολούθη-
σης, ολοκληρωμένο.

         Εγχειρίδιο Λειτουρ-
γίας και Συντήρησης, ολο-
κληρωμένο σε ποσοστό 
90%, υπολείπεται μόνο να 
προστεθούν  τα εγχειρίδια 
λειτουργία και συντήρη-
σης των οργάνων και του 
εξοπλισμού που ακόμα δεν 
έχουν τοποθετηθεί.

         Σχέδιο Αντιμετώπισης 
Εκτάκτων Καταστάσεων, 
ολοκληρωμένο.

         Μελέτη θραύσης 
φράγματος και  Διόδευ-
σης Πλημμυρικού Κύματος, 
ολοκληρωμένη.

Η Σύμβαση δεν μπορεί να 

συνεχιστεί, ούτε να ολο-
κληρωθεί αν δεν ολοκλη-
ρωθούν οι εργασίες κα-
τασκευής του έργου του 
φράγματος Μαρμαρά.

Έγινε αποδεκτό το αίτημα 
του αναδόχου για διάλυση 
της σύμβασης, έχει εκκινή-
σει η διαδικασία εκκαθά-
ρισης της εργολαβίας, με 
αποτέλεσμα να μην είναι 
δυνατή η ολοκλήρωση των 
εργασιών της κατασκευής 
του φράγματος.

Είμαστε σε συνεργασία με 
την Περιφερειακή Αρχή για 
να αξιολογήσουμε την ολο-
κλήρωση τόσο του έργου, 
όσο και της μελέτης των 
αρδευτικών δικτύων

2ον. Ολοκλήρωση Αρ-
δευτικών Δικτύων Δυτι-
κής Πεδιάδας Νέστου.

Η Εργολαβία έχει ως αντι-
κείμενο την κατασκευή 
εγγειοβελτιωτικών έργων, 
που περιλαμβάνει την επέ-
κταση του υφιστάμενου 
αρδευτικού δικτύου της 
Δυτικής Πεδιάδας Νέστου, 
συνολικής έκτασης 22.500 
στρεμμάτων και τη βελτίω-
ση του παράλληλου αγρο-
τικού οδικού δικτύου.

Ο Προϋπολογισμός του 
έργου ήταν περίπου 11,7 
εκατ. ευρώ, με χρηματο-
δότηση από το Πρόγραμ-
μα Αγροτικής Ανάπτυξης 
(ΠΑΑ) 2014 – 2020.

Η προθεσμία περαίωσης 
ήταν ο Οκτώβριος του 
2020.

Υπήρξε βεβαίωση εμπρόθε-
σμης περαίωσης εργασιών.

Με απόφαση Ιουνίου 2022, 
εγκρίθηκε το Πρωτόκολλο 
Προσωρινής Παραλαβής 
του έργου.

Αναμένεται η υπογραφή 
της Απόφασης Ορισμού 
Επιτροπής Οριστικής Πα-
ραλαβής του έργου.

Συνεννοηθήκαμε με την 
Περιφέρεια για τη δρομο-
λόγηση της Απόφασης.

3ον. Οργανισμός Λιμέ-
νος Καβάλας.

Στις 23 Νοεμβρίου 2023, 
υπεγράφη η σύμβαση υπό-
παραχώρησης, διάρκειας 
40 ετών, για την αξιοποί-
ηση του εμπορικού λιμένα 
«Φίλιππος Β», έναντι τι-
μήματος ύψους 33,9 εκατ. 
ευρώ.

Το έργο θα έχει σημαντικά 
πολλαπλασιαστικά οφέλη 
για την τοπική κοινωνία και 
οικονομία.

Ειδικότερα, πέρα από το 
εφάπαξ τίμημα, ο υπο-πα-
ραχωρησιούχος θα επενδύ-
σει 36 εκατ. ευρώ για την 
περαιτέρω ανάπτυξη του 
λιμένα, συμπεριλαμβανο-
μένων και δαπανών βαριάς 
συντήρησης.

Οι υποχρεωτικές επενδύ-
σεις περιλαμβάνουν την 
υποχρέωση του επενδυτή 
να κατασκευάσει κτίρια 

για την εξυπηρέτηση ανα-
γκών της Λιμενικής Αρχής, 
της Πλοηγικής Υπηρεσί-
ας, καθώς και τελωνειακό 
σταθμό, σύμφωνα με τις 
προτάσεις του Υπουργείου 
Ναυτιλίας και Νησιωτικής 
Πολιτικής και της Ανεξάρ-
τητης Αρχής Δημοσίων 
Εσόδων (ΑΑΔΕ), αλλά και 
τις προδιαγραφές της σύμ-
βασης υπο-παραχώρησης.

Επιπρόσθετα, ο επενδυτής 
αναλαμβάνει την υποχρέω-
ση της εκπόνησης μελέτης 
αναδάσωσης της περιοχής 
των Άσπρων Χωμάτων, της 
υλοποίησης του έργου της 
αναδάσωσης και τα έργα 
συντήρησης, καθαρισμού, 
προστασίας και φύλαξης 
της ανωτέρω περιοχής καθ’ 
όλη τη διάρκεια της υπο-
παραχώρησης.

Παράλληλα, το ΤΑΙΠΕΔ 
έχει εκκινήσει τη διαδικα-
σία εκπόνησης του Master 
Plan για τον κεντρικό λι-
μένα «Απόστολο Παύλο», 
ώστε με τον τρόπο αυτό να 
επιτευχθεί η συνολική ανά-
πτυξη των λιμενικών υπο-
δομών της Καβάλας.

Υπενθυμίζονται 2 έργα που 
έχει παραδώσει το Υπουρ-
γείο Υποδομών και Μετα-
φορών προς χρήση:

Επέκταση Προσήνεμου 
Μώλου Νέου Λιμένα Καβά-
λας, για την προστασία του 
Λιμένα, προϋπολογισμού 
13,8 εκατ. ευρώ.

Επέκταση κρηπιδωμάτων, 
με την κατασκευή επιπλέ-
ον 500 μέτρων, την αύ-
ξηση της επιφάνειας της 
χερσαίας ζώνης κατά 170 
στρέμματα, την εκβάθυνση 
της λιμενολεκάνης και την 
υλοποίηση αντιπλημμυρι-
κών έργων, ύψους 16 εκατ. 
ευρώ.

Ο στόχος είναι να αποκτή-
σει η Καβάλα σύγχρονες 
λιμενικές υποδομές, οι 
οποίες θα ενισχύσουν τις 
αναπτυξιακές και τουριστι-
κές προοπτικές της πόλης 
και της Βόρειας Ελλάδας.

4ον. Κατασκευή Νέας Σι-
δηροδρομικής Γραμμής 
στο Τμήμα Ν. Καρβάλη 
– Τοξότες.

Η κατασκευή της γραμ-
μής και η σύνδεση του 
εμπορευματικού Λιμένα 
Καβάλας με το υφιστάμε-
νο σιδηροδρομικό δίκτυο, 
συνολικού μήκους περίπου 
37 χλμ., πρόκειται να δη-
μοπρατηθεί ανεξάρτητα, με 
ανοιχτό μειοδοτικό διαγω-
νισμό.

Είναι σε φάση οριστικοποί-
ησης τα τεύχη δημοπράτη-
σης, καθώς υπάρχουν εγκε-
κριμένες οριστικές μελέτες 
για τη νέα γραμμή.

Στα τέλη Μαρτίου 2024, 
έγινε η κήρυξη απαλλοτρι-
ώσεων για τις αναγκαίες 
εκτάσεις.

Ο διαγωνισμός αναμένε-
ται να δημοσιευτεί στο τέ-
λος του 1ου εξαμήνου του 
2024.

Η έναρξη εργασιών εκτιμά-
ται για το 1ο τρίμηνο του 
2025, με την ολοκλήρωση 
του έργου να προβλέπεται 
στο τέλος του 2028.

Για το συγκεκριμένο έργο 
υφίσταται, καταρχάς, χρη-
ματοδότηση ύψους 212 
εκατ. ευρώ, από τον «Μη-
χανισμό Συνδέοντας την 
Ευρώπη» (CEF2) 2021 – 
2027.

5ον. Αντιπλημμυρική 
Προστασία Περιοχής Τε-
ναγών Φιλίππων Ν. Κα-
βάλας – Δράμας – Σερ-
ρών.

Αντικείμενο της σύμβασης 
είναι η εκπόνηση προμελέ-
της και οριστικής μελέτης 
για την αποτελεσματική 
άρδευση και στράγγιση της 
περιοχής υπό τα γεωμορ-
φολογικά δεδομένα που 
δημιούργησε και θα συνε-
χίσει να διαμορφώνει η συ-
νίζηση των εδαφών.

Η υπογραφή της σύμβα-
σης, ύψους περίπου 1 εκατ. 
ευρώ, έγινε στις 17 Σεπτεμ-
βρίου 2018.

Η αρχικά εγκεκριμένη ημε-
ρομηνία περαίωσης ήταν η 
17η Σεπτεμβρίου 2020.

Η τελευταία εγκεκριμένη 
ημερομηνία περαίωσης εί-
ναι η 17η Μαΐου 2024.

Θα υπάρξει, σίγουρα, νέα 
παράταση, εξαρτώμενη 
από τη διαδικασία έκδοσης 
περιβαλλοντικών όρων. 
(εκτιμάται ότι η παράταση 
μπορεί να είναι και 2 χρό-
νια)

Αξιολογείται η χρηματο-
δότηση του έργου, από το 
Υπουργείο προς την Περι-
φέρεια, αφού θα απαιτη-
θούν και πρόσθετοι πόροι.

6ον. Δικαστικό Μέγαρο 
Καβάλας.

Είναι σε εξέλιξη, από τις 
«Κτιριακές Υποδομές», το 
έργο της λήψης μέτρων για 
την οριστική άρση του κιν-
δύνου στο δικαστικό Μέγα-
ρο Καβάλας.

Το έργο, προϋπολογισμού 
778.000 ευρώ, χρηματο-
δότησης από το ΤΑ.Χ.ΔΙ.Κ., 
αφορά την συνολική απο-
ξήλωση της μαρμάρινης 
επένδυσης του κτιρίου και 
αντικατάστασής της με σύ-
στημα εξωτερικής θερμο-
πρόσοψης.

Παράλληλα, στα πλαίσια 
των εργασιών επέμβασης 
στο κέλυφος του κτιρίου, 
θα γίνει επισκευή και ανα-
καίνιση των παλαιών χρω-
ματισμένων μεταλλικών 
επιφανειών.

Το έργο θα ολοκληρωθεί 
τον επόμενο μήνα, τον Ιού-
νιο.

Επιπρόσθετα, μετά από 
έλεγχο, έχει ζητηθεί η ανά-
θεση στην ΚΤΥΠ ΑΕ της 
σχετικής σύμβασης αντικα-
τάστασης 2 ψυκτών από 
το Υπουργείο Δικαιοσύνης, 
μετά και την εξασφάλιση 

της χρηματοδότησης, πο-
σού 250.000 ευρώ πλέον 
ΦΠΑ, μέσω επιχορήγησης 
από το ΤΑΧΔΙΚ.

Θα επιδιώξουμε, με επεί-
γουσες διαδικασίες, μετά 
τη χρηματοδότηση, το έργο 
να υλοποιηθεί.

7ον. Ειρηνοδικείο και 
Πταισματοδικείο Θάσου.

Με έγγραφο του Υπουργού 
Δικαιοσύνης, εντάχθηκε 
στον προγραμματισμό της 
ΚΤΥΠ το έργο της διαμόρ-
φωσης χώρων στο ακίνητο 
ΑΒΚ 3417 της Θάσου, προ-
κειμένου αυτό να στεγάσει 
τις Υπηρεσίες του Ειρηνο-
δικείου – Πταισματοδικείου 
Θάσου.

Εκπονήθηκε η μελέτη και 
τα τεύχη δημοπράτησης, ο 
προϋπολογισμός του έργου 
είναι 400.000 ευρώ, και 
αναμένεται η επιχορήγηση 
της ΚΤΥΠ από το ΤΑΧΔΙΚ, 
για την ανάθεση της σύμ-
βασης έργου.

Θα επιδιώξουμε, με επεί-
γουσες διαδικασίες, μετά 
τη χρηματοδότηση, το έργο 
να υλοποιηθεί.

8ον. Κάθετος Άξονας 
Εγνατίας Οδού / Τμή-
μα «Δράμα – Καβάλα» 
/ Υποτμήμα «Κρηνίδες – 
Σταυρός».

Το έργο, προϋπολογισμού 
49 εκατ. ευρώ χωρίς ΦΠΑ, 
αφορά στην κατασκευή του 
τελευταίου υπο-τμήματος 
του άξονα «Θεσσαλονίκη 
– Σέρρες – Προμαχώνας» 
[Ε61], μήκους περίπου 8,3 
χλμ.

Εργασίες εκτελούνται στο 
υποτμήμα Κρηνίδες – Αγ. 
Σύλλας.

Το ποσό της προκαταβολής 
για τις αποζημιώσεις απαλ-
λοτριωμένων εκτάσεων 
εκτιμάται ότι θα κατατεθεί 
στο Ταμείο Παρακαταθη-
κών και Δανείων εντός 
του εφετινού καλοκαιριού, 
οπότε και απελευθερώνε-
ται πλήρως το μέτωπο των 
εργασιών, στο σύνολο του 
έργου.

Για την απρόσκοπτη ολο-
κλήρωση του έργου απαι-
τείται Συμπληρωματική 
Σύμβαση Έργου, ύψους 15 
εκατ. ευρώ, τα οποία θα 
καλυφθούν από τον προ-
ϋπολογισμό του ΕΠΑ του 
Υπουργείου Υποδομών και 
Μεταφορών.

Μετά και την εξασφάλιση 
των επιπλέον απαιτούμε-
νων κονδυλίων για την 
ολοκλήρωση του έργου, η 
περαίωση του έργου υπο-
λογίζεται στο 1ο τρίμηνο 
του 2026.

Χρήστος Σταϊκούρας | Οκτώ σημαντικές παρεμβάσεις στην Π.Ε. Καβάλας
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ

ΠΑΙΔΙΑΤΡΟΙ

ΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙ

ΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ

ΚΛΙΝΙΚΕΣ

ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ

ΨΥΧΙΑΤΡΟΙ

Η εργασιακή ανασφάλεια στους νέους συνδέεται με μετέπειτα αυξημένο 
κίνδυνο σοβαρών ασθενειών | Τι δείχνει σχετική έρευνα
Η εργασιακή ανασφάλεια στην 
πρώιμη ενήλικη ζωή συνδέεται 
με αυξημένο κίνδυνο σοβαρής 
ασθένειας που σχετίζεται με το 
αλκοόλ κατά τη διάρκεια της 
ζωής του ατόμου, σύμφωνα με 
τα ευρήματα μιας μακροχρόνι-
ας μελέτης που δημοσιεύεται 
στο περιοδικό «Occupational 
& Environmental Medicine».
Η προσωρινή εργασία των 
νέων ενηλίκων, που είναι κα-
κοπληρωμένη και ανασφαλής, 
έχει αυξηθεί τα τελευταία χρό-
νια, όμως λίγες μελέτες έχουν 
εξετάσει τις πιθανές συνέπειές 
της στην ψυχική υγεία, όπως 
σημειώνουν οι ερευνητές από 
το Πανεπιστήμιο της Στοκχόλ-
μης.

Στη μελέτη συμμετείχαν 
339.403 συμμετέχοντες στη 
Σουηδία, οι οποίοι γεννήθηκαν 
μεταξύ 1973 και 1976 και τα 
δεδομένα τους συνδέθηκαν 
με διάφορα εθνικά μητρώα 
για τους Σουηδούς κατοίκους. 
Οι πληροφορίες σχετικά με 

την κατάσταση της απασχόλη-
σής τους συλλέχθηκαν μεταξύ 
1992 και 2006, όταν οι συμ-
μετέχοντες ήταν ηλικίας 19-30 
ετών.

Οι ομάδες
Η κατάσταση απασχόλησής 
τους κατηγοριοποιήθηκε σε 
πέντε ομάδες: επισφαλής απα-
σχόληση, μακροχρόνια ανερ-
γία (τουλάχιστον 180 ημέρες), 
υποαπασχόληση, κανονική 
απασχόληση και άλλες κατη-
γορίες, όπως αυτοαπασχόλη-
ση. Στη συνέχεια ελήφθησαν 
πληροφορίες σχετικά με επα-
κόλουθη ασθένεια, που απαι-
τούσε νοσοκομειακή περίθαλ-
ψη, οι οποίες ελήφθησαν από 
το Εθνικό Μητρώο Εξιτηρίων 
Νοσοκομείων, συγκεκριμένα 
για ψυχικές διαταραχές και δι-
αταραχές συμπεριφοράς λόγω 
αλκοόλ, αλκοολική ηπατική 
νόσο και τοξικές επιδράσεις 
του αλκοόλ.

Το 32% των συμμετεχόντων 

εντάχθηκαν στην ομάδα της 
υποαπασχόλησης και το 39% 
στην κανονική απασχόληση. 
Επίσης, το 12,5% είχαν επι-
σφαλή απασχόληση.

Παράγοντες
Αφού ελήφθησαν υπόψη διά-
φοροι παράγοντες που ενδέ-
χεται να επηρεάσουν την κατά-
σταση, όπως τα προηγούμενα 
προβλήματα ψυχικής υγείας 
και ζητήματα υγείας που σχε-
τίζονται με το αλκοόλ, δια-
πιστώθηκε ότι οι νέοι σε επι-
σφαλή απασχόληση είχαν 43% 
περισσότερες πιθανότητες να 
έχουν ασθένεια που σχετίζε-
ται με το αλκοόλ από ότι οι 
νέοι σε κανονική απασχόληση. 
Οι μακροχρόνια άνεργοι είχαν 
σχεδόν διπλάσιες πιθανότητες 
να έχουν ασθένεια που σχετί-
ζεται με το αλκοόλ, ενώ όσοι 
υποαπασχολούνταν είχαν 15% 
περισσότερες πιθανότητες.

Οι άνδρες φαίνεται να διατρέ-
χουν μεγαλύτερο κίνδυνο από 

τις γυναίκες, σύμφωνα με την 
έρευνα. Η συσχέτιση μεταξύ 
επισφαλούς απασχόλησης και 
ασθένειας που σχετίζεται με το 
αλκοόλ ήταν ισχυρότερη στους 
άνδρες (50% αυξημένος κίν-
δυνος) από ό,τι στις γυναίκες 
(32% αυξημένος κίνδυνος).

Συμπεράσματα
Οι ερευνητές σημειώνουν ότι 
πρόκειται για μια μελέτη παρα-
τήρησης, οπότε δεν μπορούν 
να εξαχθούν ασφαλή συμπε-
ράσματα σχετικά με την αιτία 
και το αποτέλεσμα. Επίσης, ότι 
σημαντικές διαστάσεις της επι-
σφαλούς απασχόλησης, όπως 
τα εργασιακά δικαιώματα και 
οι ώρες εργασίας, δεν κατα-
γράφονται στα στοιχεία του 
μητρώου απασχόλησης στη 
Σουηδία.

Πηγή: 
Οικονομικός Ταχυδρόμος

ΜΙΚΡΟΒΙΟΛΟΓΟΣ
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΘΕΡΜΑΝΣΗ

ΕΤΙΚΕΤΟΠΟΙΙΕΣ

CAFE BAR

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΑ

ΥΓΡΑΕΡΙΑ

ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΔΙΑΣΩΣΗ  ΖΩΩΝ

ΕΠΑΓΓ. ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΣ

ΚΑΛΛΥΝΤΙΚΑ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣΠΙΤΣΑΡΙΕΣ

ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙΠΡΑΤΗΡΙΑ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ

ΕΛΑΣΤΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ

ΜΕΤΑΛΛΙΚΕΣ ΚΑΤΑΣΚΕΥΕΣΕΠΙΠΛΑ

ΟΠΤΙΚΑ

ΑΠΟΦΡΑΞΕΙΣ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ

ΦΥΤΩΡΙΑ

ΛΟΓΙΣΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ

ΑΓΡΟΤΙΚΟΙ ΣΥΝΕΤΑΙΡΙΣΜΟΙ ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ ΓΥΝΑΙΚΕΙΑ ΥΠΟΔΗΜΑΤΑ ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣΒΙΟΜΗΧΑΝΙΑ, ΣΙΔΗΡΟΚΑΤΑΣΚΕΥΕΣ

ΣΧΟΛΗ ΟΔΗΓΩΝ

ΚΟΜΜΩΤΗΡΙΑ
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Ο Χρήστος Δελής μπαίνει καθημερινά στην κουζίνα του ΕΝΑ Channel παρουσιάζοντας 
την πιο νόστιμη εκπομπή μαγειρικής.

Μας ταξιδεύει στην Ελληνική κουζίνα, στις πιο γευστικές γωνιές της πόλης μας 
γνωρίζοντάς μας τους chef και τα εστιατόρια που θα μας εκπλήξουν γαστρονομικά.

Ανακαλύπτει μοναδικά τοπικά προϊόντα, γεύσεις και αρώματα μαγειρεύοντας απλές, 
αλλά νόστιμες και υγιεινές συνταγές.

Ο αγαπημένος μας chef για αυτήν την εβδομάδα προτείνει:

ΜΠΡΙΑΜ ΣΤΟΝ ΦΟΥΡΝΟ

Συνταγή για 
ΜΠΡΙΑΜ ΣΤΟΝ ΦΟΥΡΝΟ

Διάρκεια συνταγής: 1 ώρα'
Βαθμός δυσκολίας: Εύκολη

Υλικά 

• 2 μελιτζάνες
• 2 κολοκυθάκια
• 2 πράσινες και 2 κόκκινες πιπεριές
• 4 πατάτες
• 1 κούπα φασολάκια φρέσκα
• 2 κρεμμύδια
• 2 σκ. Σκόρδο
• 1 κλωναράκι σέλινο (μόνο τα φύλλα)
• 1 παντζάρι
• Αλάτι - πιπέρι - κύμινο - μπαχάρι - κόκκινη πάπρικα
• Ελαιόλαδο

Για τη
 σάλτσα

• 1 κρεμμύδι κομμένο σε κα
• 2 σκ. σκόρδο ψιλοκομμένες
• 4 τομάτες τριμμένες
• 50γρ. χυμός τομάτας
• 1 κλωναράκι παντζάρι ψιλοκομμένο
• Αλάτι - πιπέρι - κύμινο - κόκκινη πάπρικα
• 20γρ. κρέμα βαλσάμικο ρόδι (οικ. Δεληγιάννη)
• Ελαιόλαδο
• Νερό    

Εκτέλεση
Κόβουμε τις μελιτζάνες , τα κολοκυθάκια, τις πιπεριές, τις ντομάτες και τις πατάτες. 

Βάζουμε όλα τα λαχανικά ανακατεμένα με τη σάλτσα σε βαθύ ταψί.

Ανακατεύουμε το σκόρδο με το ελαιόλαδο και περιχύνουμε το φαγητό, ρίχνουμε αλάτι, 
πιπέρι και πασπαλίζουμε με τα μυρωδικά.

Περιχύνουμε με το νερό (θα βγάλουν υγρά και τα λαχανικά).

Τοποθετούμε το ταψί με το μπριάμ στον φούρνο και ψήνουμε.

Η διαφήμιση στο LinkedIn

γράφει 
ο Παναγιώτης Πυλιώτης

Δημοσιογράφος
ΕΝΑ Channel 

Διπλ. Μηχανικός  Ε.Μ.Π.
Τ. Εργαστ. Συνεργ. 

Πανεπιστημίου Δυτικής 
Αττικής 

 
Το LinkedIn είναι ένα κοι-
νωνικό μέσο δικτύωσης 
προσανατολισμένο προς 
τις επιχειρήσεις. Ιδρύθηκε 
το Δεκέμβριο του 2002 και 
έκανε τη πρώτη του εμφά-
νιση στους χρήστες στις 5 
Μαΐου 2003, χρησιμοποι-
είται κυρίως για την επαγ-
γελματική δικτύωση. Από 
το 2015, το μεγαλύτερο 
μέρος των εσόδων της σε-
λίδας προέρχεται από την 
πώληση της πρόσβασης 
στις πληροφορίες των χρη-
στών του σε υποψήφιους 
εργοδότες και επαγγελ-
ματίες πωλητές. Το 2006, 
οι χρήστες του LinkedIn 
έφτασαν τα 20 εκατομμύ-
ριο μέλη. Από τον Οκτώ-
βριο του 2015, το LinkedIn 
διέθετε περισσότερους από 
400 εκατομμύρια χρήστες 
σε περισσότερες από 200 
χώρες. Η ιστοσελίδα είναι 
διαθέσιμη σε 24 γλώσσες, 
συμπεριλαμβανομένων των 
Αραβικών, Κινέζικων, Αγγλι-

κών, Γαλλικών, Γερμανικών, 
Ιταλικών, Πορτογαλικών, 
Ισπανικών, Ολλανδικών, 
Σουηδικών, Δανικών, Ρου-
μάνικων, Ρωσικών, Τούρ-
κικων, Ιαπωνικών, Τσέχι-
κων, Κορεάτικων κ.ά..  Tο 
LinkedIn έχει 65,6 εκα-
τομμύρια μηνιαίους μονα-
δικούς επισκέπτες από την 
Αμερική και 178,4 εκατομ-
μύρια συνολικά.
Το LinkedIn παρέχει έναν 
προσιτό τρόπο να φτάσει 
το μήνυμά οποιουδήποτε 
σε ένα συγκεκριμένο κοινό 
χρησιμοποιώντας πολλές 
εύχρηστες επιλογές. Κάθε 
μια από τις επιλογές δια-
φήμισης στο LinkedIn επι-
τρέπει την ευελιξία και τη 
δυνατότητα προσέγγισης 
να φθάσει στο κοινό, εάν 
κάποιος θέλει να επεκτείνει 
το δίκτυό του, να προσλά-
βει νέους υπαλλήλους, ή 
απλά να αυξήσει τους χρή-
στες της σελίδας της επιχεί-
ρησής του.
Υπάρχουν εννέα διαφορε-
τικές επιλογές διαφήμισης 
στο LinkedIn.

1. Διαφήμιση Self  
Service

Αυτή η λύση Self – Service 
διαφήμισης επιτρέπει στους 
διαφημιστές να δημιουργή-
σουν και να τοποθετήσουν 
τις διαφημίσεις τους σε δι-
ακεκριμένες σελίδες και θέ-
σεις σελίδων στο LinkedIn.
com. Διευκρινίζουν ποιοι 
χρήστες του LinkedIn βλέ-
πουν τις διαφημίσεις με 
την επιλογή ενός στοχο-
θετημένου κοινού: κατά το 
τίτλο τη λειτουργία της ερ-
γασίας, τη γεωγραφία, την 

ηλικία, το φύλο, το όνομα 
ή το μέγεθος της επιχείρη-
σης ή την ομάδα LinkedIn. 
Οι διαφημίσεις θα εμφανι-
στούν κυρίως στην κορυφή 
της σελίδας LinkedIn ως 
διαφήμιση κειμένου, και η 
πλήρης διαφήμιση με μια 
εικόνα θα εμφανιστεί στη 
δεξιά πλαϊνή μπάρα.

2. Διαφημίσεις  πε-
ριεχομένου

Οι διαφημίσεις περιεχομέ-
νου είναι μίνι - ιστοχώροι 
που επιτρέπουν στο δια-
φημιζόμενο να επιδείξει 
τα πολλαπλάσια μηνύματα 
διαφημίσεων σε μια πλαϊνή 
μπάρα widget. Είναι παρό-
μοιες με τους περιστρεφό-
μενους πίνακες διαφημίσε-
ων που  επιδεικνύουν τρεις 
διαφορετικές διαφημίσεις 
καθώς  οι πίνακες περι-
στρέφονται. Ο διαφημιζό-
μενος μπορεί να προβάλει 
μέχρι τέσσερα μηνύματα 
διαφήμισης σε διαφορετι-
κές μορφές μέσων. Μπο-
ρεί ο διαφημιζόμενος να 
ταιριάξει το περιεχόμενο 
για να κάνει διαδραστικές 
διαφημίσεις με την χρήση 
podcasts, μπάνερ βίντεο ή 
εικόνας, ή απλά βίντεο. Οι 
διαφημίσεις περιεχομένου 
είναι ένας εύκολος τρόπος 
να φτάσει το μήνυμα της 
διαφήμισης σε πολλά δια-
φορετικά κοινά με μόνο μια 
διαφήμιση.

3. Διαφημίσεις πα-
ρουσίασης    Slide Share

Οι παρουσιάσεις είναι ένας 
καλός τρόπος να δεσμευ-
θούν χρήστες του LinkedIn. 

Μία ιστοσελίδα κοινω-
νικής δικτύωσης  μπορεί 
ο χρήστης να τοποθετή-
σει τις παρουσιάσεις του 
PowerPoint, τα έγγραφά 
του, και τα άρθρα του,  
μπορεί να δημοσιεύσει πε-
ριεχόμενο στην εφαρμογή 
Slide Share και να δημο-
σιεύσει το ίδιο περιεχόμε-
νο μέσα στο λογαριασμό 
LinkedIn στα πλαίσια του 
βιογραφικού του ή μέσα 
σε κάθε εργασία που δη-
μοσιεύει στο τομέα των 
εμπειριών του. Με τις δι-
αφημίσεις παρουσίασης,   
μπορούμε  να προωθούμε 
το περιεχόμενο,  έτσι ώστε 
να μοιραστεί το καλύτερο 
περιεχόμενό του με ένα 
συγκεκριμένο κοινό που 
ψάχνει για επαγγελματικές 
ιδέες.

4. Υποστηριζόμενο 
InMail

Το υποστηριζόμενο InMail 
επιτρέπει στο χρήστη να 
χρησιμοποιήσει το LinkedIn 
για να αποστείλει προσω-
πικά μηνύματα. Τα υποστη-
ριζόμενα μηνύματα  είναι 
διαφορετικά από το κλασ-
σικό μήνυμα: Ο αποκλει-
στικός σκοπός ενός μηνύ-
ματος  είναι να καθιερωθεί 
η επαφή με ένα πρόσωπο, 
έτσι ο χρήστης δεν θέλει 

να περιλάβει ένα μήνυμα 
μάρκετινγκ όταν στέλνει 
ένα μήνυμα InMail. Αλλά 
τα υποστηριζόμενα μηνύ-
ματα είναι εξατομικευμένα 
μηνύματα με διάστημα για 
εκτενές αντίγραφο μάρ-
κετινγκ σε μια σελίδα, μια 
μονάδα αγγελιών, και μια 
πρόσκληση στη δράση. Τα 
υποστηριζόμενα μηνύματα 
παραδίδονται πάντα στην 
κορυφή των εισερχομένων 
LinkedIn μηνυμάτων. Όταν   
κάποιος στέλνει  ένα υπο-
στηριζόμενο μήνυμα, έχει 
τη δυνατότητα να δημι-
ουργήσει μηνύματα εξατο-
μικευμένα σε πολύ συγκε-
κριμένα ακροατήρια επειδή 
μπορεί να στοχεύσει στο 
προφίλ των άλλων χρη-
στών. Τα υποστηριζόμενα 
μηνύματα  έχουν ένα ποσο-
στό ανοίγματος 20%  και 
ένα 20%  για κλήση. Αυτά 
τα ποσοστά ανοίγματος και 
κλήσης είναι αρκετά παρα-
πάνω από το συνηθισμένα 
InMail.

5. Κοινωνικές δια-
φημίσεις

Οι κοινωνικές διαφημίσεις 
είναι πολύ αποτελεσμα-
τικός τρόπος να ενθαρ-
ρυνθούν τα μέλη, να μοι-
ραστούν μηνύματα και να 
συστήσουν τα προϊόντα 

κάποιου διαφημιζόμενου. 
Οι κοινωνικές διαφημίσεις 
χρησιμοποιούν τις ίδιες 
επιλογές στόχων που χρη-
σιμοποιούν και οι άλλες 
τεχνικές διαφήμισης αλλά 
επιτρέπουν και ένα είδος 
κοινωνικής μόχλευσης 
μέσω της κοινότητας. Η 
εκτενής γκάμα των διαφη-
μίσεων είναι σχεδιασμένη 
ώστε να μοχλεύει τον τρό-
πο που τα μέλη χρησιμο-
ποιούν το LinkedIn για να 
μοιραστούν τις ιδέες τους 
ή άλλες πληροφορίες. Οι 
διαφημίσεις διευκολύνουν 
τα μέλη να επιδοκιμάσουν 
μια επιχείρηση και να μοι-
ραστούν ιδέες σχετικά με 
αυτή.
 
 -- Μπορείτε να μας 
στέλνετε τις απορίες αλλά 
και τις ερωτήσεις σας ή 
προβληματισμούς που έχε-
τε, καθώς και προβλήματα 
που αντιμετωπίζετε σχετικά 
με πωλήσεις ή τεχνολογία 
στο email: 
piliotis@enachannel.gr

Επίσης μπορείτε να δια-
βάσετε όλα τα νέα για την 
τεχνολογία αλλά και τα άρ-
θρα στο site: 
www.enanews.gr 

και στην κατηγορία: 
Οικονομία → Τεχνολογία.



ΔΕΥ. – ΤΕΤ. - ΠΑΡ. 
02:00	 Αναλυτής	(Ε)
04:00	 Engine	Power	(Ε)
04:30	 Εξελίξεις	(Ε)
06:00	 Εδώ	Είμαστε	
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	
Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης		 	
	 Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ - ΠΕΜΠΤΗ
01:30	 Αναλυτής	(Ε)	
03:30 Engine Power
04:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
05:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
06:00	 Εδώ	Είμαστε
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας		 	
	 Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News 
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
00:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
03:30	 Ελληνική	Ταινία	
50:00	 Ιστορικά	Γεγονότα		
	 (Ε)	
06:00 Εδώ	Είμαστε 
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

 ΣΑΒΒΑΤΟ - ΚΥΡΙΑΚΗ
01:30	 Πάμε	Τσάρκα
02:30	 Όλο	Υγεία
03:30	 Άνθρωποι	(Ε)
04:00	 Πυξίδα	
05:00	 Imam	Baildi	(Ε)
06:00	 Εξ	Ιστορώ
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30 Engine Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	
	 ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι		 	
	 Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
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ΔΕΥΤΕΡΑ – ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ – ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00	 Real	Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

www.enachannel.gr  |  2510 231033 www.enaradio.gr
2510. 832555
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ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ ΕΠΙΧΕΙΡΩ

Το νέο πρόγραμμα 
«Εξοικονομώ Επι-
χειρώ» είναι προ-

σανατολισμένο στις πολύ 
μικρές, μικρές και μεσαίες 
επιχειρήσεις με στόχο την 
μείωση του αυξημένου 
ενεργειακού κόστους και 
του περιβαλλοντικού απο-
τυπώματος τους.

Νέο Πρόγραμμα Εξοικο-
νομώ για Επιχειρήσεις & 
Ξενοδοχεία

Ο προϋπολογισμός δημό-
σιας δαπάνης της δράσης 
ανέρχεται συνολικά σε 200 
εκατ. € και θα κατανέμεται 
διακριτά σε 100 εκατ. € για 
τους κλάδους Εμπορίου και 
Υπηρεσιών και σε 100 εκατ. 
€ για τον κλάδο Τουρισμού. 
Κάθε επιχείρηση μπορεί 
πλέον να αναβαθμιστεί 
ενεργειακά με επιδότηση 
έως και 50%!
Επιλέξιμες για τη Δράση 
είναι όλες οι επιχειρήσεις 
των κλάδων:

 D Εμπορίου
 D Υπηρεσιών
 D Τουρισμού

Για τους κλάδους εμπο-
ρίου και υπηρεσιών ενι-
σχύονται έργα συνολικού 
προϋπολογισμού ύψους 
επένδυσης έως 100.000 
ευρώ.

Για τον κλάδο του του-
ρισμού ενισχύονται έργα 
συνολικού προϋπολογι-
σμού ύψους επένδυσης 
από 50.000 ευρώ έως και 
500.000 ευρώ. Η δυνα-
μικότητα της μονάδας θα 
πρέπει να είναι έως εκατό 
(100) κλίνες.

Προϋποθέσεις συμμετο-
χής:

• Η επιχείρηση να είναι 
εν ενεργεία τουλάχι-
στον τα τελευταία 2 
έτη.

• Η έδρα της να βρίσκε-
ται εντός Ελληνικής 
Επικράτειας.

• Να λειτουργεί νόμιμα.
• Να μη κινδυνεύει από 

πτώχευση, εκκαθάριση 
ή αναγκαστική διαχεί-
ριση.

• Έχει καταταγεί βάσει 

του πρώτου Πιστοποι-
ητικού Ενεργειακής 
Απόδοσης (Α’ ΠΕΑ) σε 
κατηγορία χαμηλότερη 
ή ίση της Γ

• Να λειτουργεί απο-
κλειστικά με μία από 
τις ακόλουθες μορ-
φές: Ανώνυμη Εταιρία, 
Εταιρία Περιορισμένης 
Ευθύνης, Ομόρρυθμη 
Εταιρία ή Ετερόρρυθ-
μη Εταιρία, Ι.Κ.Ε, Ατο-
μική Επιχείρηση, Κοι-
νωνική Συνεταιριστική 
Επιχείρηση.

• Να δεσμευτεί ότι οι 
δαπάνες που περιλαμ-
βάνονται στη συγκε-
κριμένη αίτηση χρημα-
τοδότησης δεν έχουν 
χρηματοδοτηθεί, εντα-
χθεί και δεν θα υπο-
βληθούν προς έγκριση 
χρηματοδότησης σε 
άλλο πρόγραμμα. 

• Να υπάρχει ιδιοκτησία 
ή παραχώρηση χρήσης 
ή μίσθωση ή νόμιμη 
σύσταση επικαρπίας 
επί του ακινήτου για 
χρονικό διάστημα 6 
ετών μετά την ολοκλή-

ρωση της επένδυσης 
για τις μικρομεσαίες 
επιχειρήσεις.

Το πρόγραμμα θα περι-
λαμβάνει:

Ενεργειακές αναβαθμίσεις 
κτηριακών υποδομών

• Αντικατάσταση Κου-
φωμάτων.

• Τοποθέτηση/ αναβάθ-
μιση Θερμομόνωσης.

• Αναβάθμιση συστήμα-
τος Θέρμανσης/ Ψύ-
ξης.

• Αναβάθμιση συστήμα-
τος Αερισμού.

• Σύστημα παροχής Ζε-
στού Νερού Χρήσης με 
ΑΠΕ.

• Εγκατάσταση Φωτο-
βολταϊκών συστημά-
των.

• Επεμβάσεις αναβάθμι-
σης συστήματος Φωτι-
σμού τεχνολογίας LED.

• Λοιπές Παρεμβάσεις 
Εξοικονόμησης (smart 
home, συστήματα βελ-
τίωσης ποιότητας ισχύ-
ος).

Ενεργειακή αναβάθμιση 
της παραγωγικής διαδικα-
σίας
• Αναβάθμιση συστημά-

των παραγωγής και δι-
ανομής θερμικής ενέρ-
γειας.

• Αντικατάσταση κινητή-
ρων και αντλιών.

10 λόγοι για να επιλέ-
ξεις την Partners Esco 
για την ενεργειακή ανα-
βάθμιση του ακινήτου 
σου! 

1. Εμπειρία 10 ετών σε 
περισσότερα από 700 έργα 
ενεργειακής αναβάθμισης
2 Άριστη γνώση του αντι-
κειμένου
3 Πιστοποίηση και εγγύ-
ηση αποτελεσμάτων 
4. Υψηλής ποιότητας υλι-
κά και μελέτες
5. Πιστοποιημένη εται-
ρεία για την κατασκευή 
Παθητικών Κτιρίων
6. Υποστήριξη του έργου 
από εξειδικευμένους μηχα-
νικούς
7. Ακρίβεια στο συντονι-
σμό όλων των εργασιών 

και των εμπλεκόμε-ν ω ν 
συνεργείων
8. Δίκτυο συνεργατών σε 
όλη την Ελλάδα
9. Απόλυτη αξιοπιστία 
και ευθύνη διεκπεραίωσης 
του προγράμματος
10. Εταιρεία ESCo 
(Energy Services 
Company) με εγγυημένη 
απόδοση μέσω υπογρα-
φής Σύμβασης Ενεργεια-
κής Απόδοσης (ΣΕΑ) και 
με χρήση μέτρων και υπη-
ρεσιών βελτίωσης ενεργει-
ακής αποδοτικότητας για 
την ανάληψη τεχνικών και 
οικονομικών κινδύνων, με 
σκοπό την επίτευξη των 
συμφωνημένων στόχων.

Η εταιρεία μας αναλαμβά-
νει όλη τη διαδικασία του 
προγράμματος, από την αρ-
χικό έλεγχο των εγγράφων 
σας έως και την ολοκλήρω-
ση του έργου. 

Καραγιαννίδου Φωτεινή
Υπεύθυνη μάρκετινγκ & 

επικοινωνίας MBA 
Partners Esco
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Υπό επιτήρηση τίθεται ο 
ΟΠΕΚΕΠΕ από ΕΕ για σο-
βαρή ανεπάρκεια απειλεί-
ται με οριστική άρση της 

πιστοποίησης

Ήδη η σχετική επιστολή που 
δημοσιεύει κατά αποκλει-

στικότητα το Agronews κά-
νει λόγο για σοβαρές ελλεί-
ψεις οι οποίες θέτουν υπό 
αμφισβήτηση τα κριτήρια 
διαπίστευσης του εγχώρι-
ου Οργανισμού Πληρωμών 
και Ελέγχου Κοινοτικών 
Ενισχύσεων Προσανατο-
λισμού και Εγγυήσεων, με 
ότι αυτό μπορεί να σημαί-
νει και για την ποιότητα στη 
διαχείριση των κοινοτικών 
πόρων.     

Η απόφαση των ευρωπαϊ-
κών αρχών να θέσουν τον 
ελληνικό Οργανισμό Πλη-
ρωμών, υπό επιτήρηση για 
διάστημα 12 μήνών, δείχνει 
πολύ καθαρά ότι το κακό 

με τις πληρωμές έχει παρα-
γίνει και θέτει σε πραγμα-
τικό κίνδυνο τις κοινοτικές 
ενισχύσεις.

Όσοι γνωρίζουν τη λει-
τουργία των ευρωπαϊκών 
οργάνων ξέρουν καλά ότι 
τέτοιου είδους αποφάσεις 
δεν λαμβάνονται κάθε 
μέρα. Αντίθετα, είναι πολύ 
λίγες οι περιπτώσεις στις 
οποίες οι Βρυξέλλες ανα-
λαμβάνουν την ευθύνη 
επιτήρησης οργανισμών 
αυτή της μορφής, οι οποίοι 
σημειωτέον, κάποια στιγμή, 
έχουν λάβει και πιστοποιή-
σεις ως προς την καταλλη-
λότητά τους από τις ευρω-

παϊκές αρχές.

Σύμφωνα με την επιστολή 
της DG AGRI προς τον ΟΠΕ-
ΚΕΠΕ, το τελευταίο διάστη-
μα, ένα ή περισσότερα από 
τα κριτήρια διαπίστευσης 
που έχουν ορισθεί δεν τη-
ρούνται πλέον ή είναι τόσο 
σοβαρά ανεπαρκή που είναι 
πιθανό να επηρεάσουν την 
ικανότητα το Οργανισμού 
να ανταποκριθεί με επάρ-
κεια στα καθήκοντά του. 

Κατά συνέπεια, η ευρωπαϊ-
κή αρχή κρίνει σκόπιμο τον 
επανέλεγχο της διαπίστευ-
σης του ΟΠΕΚΕΠΕ για διά-
στημα 12 μηνών, ζητώντας 

παράλληλα την άμεση κα-
τάρτιση σχεδίου αποκατά-
στασης των ελλείψεων που 
έχουν διαπιστωθεί. Αναφέ-
ρεται μάλιστα ότι η έλλειψη 
επαρκών, αποτελεσματικών 
και άμεσων διορθωτικών 
ενεργειών μπορεί να έχει 
ως αποτέλεσμα την ολο-
κληρωτική ανάκληση της 
διαπίστευσης του ΟΠΕΚΕ-
ΠΕ. Μάλιστα, η πρώτη «τε-
χνική συνάντηση» επ’ αυ-
τού, προβλέπεται να γίνει 
διαδικτυακά στις 28 Μαίου 
2024.

Γιάννης Πανάγος
Agronews

Απειλείται με οριστική άρση πιστοποίησης ο ΟΠΕΚΕΠΕ 
από την ΕΕ

Εντός καλοκαιριού 
2.400 εργάτες γης από 
Αίγυπτο, ενεργοποίηση 
συμφωνίας

Ο υπουργός βρίσκεται από 
την Πέμπτη στην Αίγυπτο 
και στο πλαίσιο συνάντη-
σης με τον Αιγύπτιο υπουρ-
γό Εργασίας Χασάν Σεχάτα, 
προέβη στη σχετική ανακοί-
νωση.

Υπενθυμίζεται πως Ελλάδα 
και η Αίγυπτος έχουν υπο-
γράψει, από τον Νοέμβριο 
του 2022, με πρωτοβου-
λία του τότε αναπληρω-
τή υπουργού Εξωτερικών, 

Μιλτιάδη Βαρβιτσιώτη, δι-
μερή διακρατική συμφωνία 
για την απασχόληση 5.000 
εποχικών εργατών γης, 
με σκοπό την κάλυψη των 
αναγκών σε εργατικά χέρια 
στον αγροτικό τομέα. Η εν 
λόγω συμφωνία έχει μεί-
νει ανενεργή έκτοτε, λόγω 
τεχνικών δυσκολιών, όπως 
έχει γράψει η Agrenda.

Σύμφωνα με τον Δημήτρη 
Καιρίδη, έχει καταρτιστεί ο 
κατάλογος με τους πρώ-
τους 2.400 υποψηφίους, 
οι μετακλήσεις των οποίων 
θα αρχίσουν να διεκπεραι-
ώνονται μέσα στο καλοκαί-

ρι του 2024, δίχως όμως 
να δίνονται περισσότερες 
λεπτομέρειες.

Ο Έλληνας υπουργός συ-
ναντήθηκε επίσης με την 
υπουργό Μετανάστευσης, 
Σόχα Γκέντι, με την οποία 
συζήτησαν το ενδεχόμενο 
συνεργασίας των δύο χω-
ρών στην επαγγελματική 
κατάρτιση των υποψηφίων 
προς μετάκληση εργατών 
και παροχής τεχνογνωσίας 
από ελληνικής πλευράς σε 
επίπεδο διαδικασιών ασύ-
λου.

Agronews

Εντός καλοκαιριού η συμφωνία για 2.400 εργάτες γης 
από Αίγυπτο
Ενεργοποιείται μέσα στο καλοκαίρι του 2024 η διμερή διακρατική συμφωνία για την απασχόληση έως 5.000 εργατών γης από την 
Αίγυπτο στα ελληνικά χωράφια, σύμφωνα με όσα ανακοίνωσε ο υπουργός Μετανάστευσης και Ασύλου Δημήτρης Καιρίδης.

Σε άμεση επιτήρηση από τις ευρωπαϊκές αρχές τίθεται ο ΟΠΕΚΕΠΕ, μετά από διαπιστώσεις σοβαρής ανεπάρκειας στις τελευταίες 
διαχειριστικές περιόδους.

Μέχρι τα τέλη Μαΐου τα μι-
σθωτήρια από τους υποψή-
φιους Νέους Αγρότες, που 
φέτος δίνουν και βαθμούς

Μάλιστα, σύμφωνα με τα 
όσα είχαν ειπωθεί τον πε-

ρασμένο Φεβρουάριο από 
τον προϊστάμενο της Μο-
νάδας Επενδύσεων, Θύμιο 
Τσιατούρα, θα πριμοδοτού-
νται με περισσότερα μόρια 
τα μισθωτήρια που είναι 
πολυετή και συγκεκριμένα 

8ετίας και πάνω. Αυτό είναι 
κάτι που είχε αναφέρει ότι 
«εξετάζεται» και δεν είναι 
βέβαιο ότι θα περάσει στα 
κριτήρια, ωστόσο οι υπο-
ψήφιοι που ενδιαφέρονται 
να μπουν στο πρόγραμμα 

αυτή την περίοδο συγκε-
ντρώνουν τα σχετικά πα-
ραστατικά που απαιτούνται 
και σε καμία περίπτωση δεν 
θα ήθελαν να «δεθούν» με 
ένα τέτοιο μισθωτήριο για 
ετήσιες καλλιέργειες χωρίς 

σοβαρό λόγο.

Απόδειξη ιδιοκτησίας  μετά 
την αίτηση ενίσχυσης

Σημειώνεται πάντως πως 
και η ιδιοκτησία αγροτεμα-
χίων θα λαμβάνει μόρια. 
Συγκεκριμένα η απόδειξη 
της ιδιοκτησίας (τουλάχι-
στον στα περασμένα προ-
γράμματα) μπορούσε να γί-
νει μέχρι και έναν μήνα μετά 
την έκδοση των πινάκων 
αποτελεσμάτων αξιολό-
γησης της πρόσκλησης. Γι’ 
αυτόν τον λόγο προσκομί-
ζονται, μέχρι και ένα μήνα 
από την έκδοση των ανω-
τέρω πινάκων, τα συμβό-
λαια ιδιοκτησίας, συνοδευ-
όμενα από τη μεταγραφή 
τους τα οποία μπορούν να 
έχουν εκδοθεί οποτεδήπο-
τε, δηλαδή ακόμα και μετά 
την υποβολή  του αιτήμα-
τος στήριξης. Τα αιτήματα 
στήριξης ξεκινάνε τον ερ-
χόμενο Νοέμβριο.

Αυτό που μοιάζει πάντως 
βέβαιο για το επερχόμενο 

πρόγραμμα, είναι πως θα 
υπάρξουν ειδικές ρήτρες 
για τη μέγιστη πτώση της 
βαθμολογίας ανά αίτηση. 
Δηλαδή ένας Νέος Αγρό-
τες που συγκεντρώνει 85 
βαθμούς δεν θα μπορεί να 
πέσει κάτω από τους 70, 
άσχετα αν η βάση διαμορ-
φώθηκε ακόμη πιο κάτω. 
Αυτό θα γίνει ώστε να μην 
«φουσκώνεται» με διάφο-
ρους τρόπους η βαθμολο-
γία από τους συμβούλους.

Επιπλέον, οι υποψήφιοι 
Νέοι Αγρότες δεν γνωρί-
ζουν το μέγεθος της Τυπι-
κής Απόδοσης που απαι-
τείται για να λάβουν τα 
περισσότερα μόρια και ως 
εκ τούτου τις καλλιέργειες 
που πρέπει να δηλώσουν 
στο φετινό ΟΣΔΕ. Στην 
περασμένη πρόσκληση 
πάντως, τα περισσότερα 
μόρια λάμβαναν εκμεταλ-
λεύσεις με Τυπική Απόδοση 
άνω των 20.000 ευρώ.

Γιώργος Κοντονής
Agronews

Μέχρι τα τέλη Μαΐου τα μισθωτήρια από τους υποψήφιους 
Νέους
Μέχρι τις 31 Μαΐου θα πρέπει να έχει ολοκληρωθεί η ηλεκτρονική υποβολή των μισθωτηρίων αγροτεμαχίων στην ΑΑΔΕ, διορία 
η οποία πιέζει ιδιαίτερα τους υποψήφιους Νέους Αγρότες του 2024. Κι αυτό γιατί ακόμη, μέχρι την ώρα που γράφονταν αυτές οι 
γραμμές, από την αρμόδια μονάδα του ΥΠΑΑΤ δεν έχει δημοσιευθεί ο πίνακας με τα κριτήρια μοριοδότησης, όπου τα μισθωτήρια θα 
παίξουν σημαντικό ρόλο για την εξέλιξη του αιτήματος.



ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ ΚΤΕΛ Ν. ΚΑΒΑΛΑΣ

info@enachannel.gr20 ΑΝΑΛΥΤΗΣΧΡΗΣΙΜΑ Δευτέρα 13 Μαΐου 2024

Οι παραπάνω καταχωρήσεις δεν αποτελούν διαφημιστικό προϊόν αλλά ενημέρωση των αναγνωστών
ΕΜΦΑΝΙΖΟΝΤΑΙ ΤΑ ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ ΜΕΧΡΙ ΤΗΝ ΗΜΕΡΑ ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΗΣ ΤΗΣ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑΣ

ΚΑΒΑΛΑ

ΕΛΕΥΘΕΡΟΥΠΟΛΗ

ΧΡΥΣΟΥΠΟΛΗ

ΘΑΣΟΣ



ΑΝΑΛΥΤΗΣ 21REAL ESTATEinfo@enachannel.gr
Δευτέρα 13 Μαΐου 2024

Φιλελλήνων 2, 65302 Καβάλα | Τηλ.: 2511 104 227 | E-mail: beeprojectkva@gmail.com | www.bee-realestate.gr

  Πληροφορίες
Το γραφείο και οι συνεργάτες της Bee Project, δραστηριοποιούνται στον χώρο του real estate στην πόλη και στον νομό Καβάλας. Αποτελεί νέο μέλος της μεγάλης αλυσίδας της 
Bee Real Estate κι έχει στόχο να δημιουργήσει ένα ποιοτικό χαρτοφυλάκιο επιλεγμένων ακινήτων προς διάθεση.

Σήμερα το δίκτυο μας, ξεπερνά τα στενά όρια των μεσιτικών γραφείων προσφέροντας ένα σύνολο υπηρεσιών, καλύπτοντας όλες τις πιθανές ανάγκες των πελατών του σε ότι 
αφορά στην διαχείριση της ακίνητης περιουσίας τους. Η Bee Project ,στοχεύει να κατακτήσει σύντομα μία περίοπτη θέση στην αγορά παρέχοντας υπηρεσίες υψηλού επιπέδου στο 
πελατολόγιό της. Ο σεβασμός προς τους συνεργάτες και προς τους πελάτες μας, είναι μία αξία που μας διέπει.

Το όραμα της Bee Project , είναι να γίνει το αποτελεσματικότερο γραφείο, επενδύοντας σε ένα δίκαιο WIN/WIN , σύστημα κτηματομεσιτικών υπηρεσιών .

Η επαγγελματική επάρκεια των συνεργατών σε συνδυασμό με την συνέπεια και το ήθος , αποτελούν τα εχέγγυα που διαχωρίζουν το γραφείο μας από τον ανταγωνισμό.

bee-realestate.gr

Χαρακτηριστικά
176 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
2 Μπάνια
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 3
Επίπεδα: 2
WC: 2
Θέρμανση : Κλιματισμός
Έτος Κατασκευής : 2021

Μεζονέτα
Βύρωνας (Καβάλα)
250.000 € 1.420 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-46

Χαρακτηριστικά
87 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση :
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
135.000€ 1.552/τ.μ. Κωδικός: 351002-29

Χαρακτηριστικά
126 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
WC: 1
Θέρμανση : Άλλο
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
188.000€ 1.492/τ.μ. Κωδικός: 351001-5

Χαρακτηριστικά
85 τ.μ.
1 Μπάνιο

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 5
WC: 1
Θέρμανση : ΑΝΤΛΙΑ ΘΕΡ-
ΜΟΤΗΤΑΣ
Έτος Κατασκευής : 1978
Έτος Ανακαίνισης : 2021

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
180.000 € 2.118 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-24

Διαμέρισμα, Δεξαμενή (Καβά-
λα), 270.000€ 2.523€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 107 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking. 
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-
σκευής : 2002

Κωδικός: 351001-28
___________________

Μονοκατοικία, Νέα Πέρα-
μος (Ελευθερές), 180.000€ 
1.314€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 137 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, Επίπεδα: 3, WC: 3, 
Θέρμανση: Κεντρική Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2017.

Κωδικός: 351001-32
 ___________________

Μεζονέτα, Καβάλα (Ν. Καβάλας)

250.000€ 1.773€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 141 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 5, Επίπεδα: 2, WC: 1, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351001-11
___________________

Διαμέρισμα, Αγ. Ιωάννης (Καβά-
λα), 70.000€ 660€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 106 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0.5, Θέρμανση: Κλιματι-
σμός, Έτος Ανακαίνισης: 2000.

Κωδικός: 351001-2038
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 1150.000€ 
1.643€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 70 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-

σκευής: 2009.
Κωδικός: 351001-49

___________________

Διαμέρισμα, Καλαμίτσα (Καβά-
λα), 340.000€ 2.125€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 160 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2022.

Κωδικός: 351001-14
___________________

Διαμέρισμα, Αμυγδαλεώ-
νας (Φίλιπποι), 110.000€ 
1.183€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 93 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 2,  WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-10
___________________

Γκαρσονιέρα, Αμυγδαλεώνας 
(Φίλιπποι), 33.000€ 971€/τ.μ..
Χαρακτηριστικά: 34τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1,  Θέρμανση: 
Κλιματισμός,  Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-9
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 110.000€ 
2.037€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 3, WC: 1,
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2019.

Κωδικός: 351001-34
___________________

Διαμέρισμα, Ποταμούδια (Κα-
βάλα) 47.000€ 922€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 51 τ.μ.,1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 

Όροφος: 0, Θέρμανση: Αυτόνομη 
Πετρέλαιο,  Έτος Κατασκευής: 
2007, Έτος Ανακαίνισης: 2021.
Κωδικός: 351001-60

___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 145.000€ 
2.132€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 68 τ.μ.,  2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός:  351001-35
 ____________________

Διαμέρισμα, Πύργος (Ελευθε-
ρές), 2.000.000€ 31.746€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 63 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2019

Κωδικός: 351001-38

2511 104 227
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ΔΙΚΗΓΟΡΟΙ

Μεγάλη ανησυχία 
έχει προκαλέσει 
η διαδικτυακή 
απάτη – μαμούθ με 
«πλοκάμια» σε όλο 
τον κόσμο, και θύματα 
περισσότερους από 
800.000  καταναλωτές. 
Με ψεύτικο δίκτυο 
76.000 e-shop με έδρα 
την Κίνα, το οποίο 
διαφήμιζε προϊόντα 
επώνυμων οίκων μόδας 
σε έκπτωση, επιτήδειοι 
απέσπασαν στοιχεία 
καρτών και άλλα 
ευαίσθητα προσωπικά 
δεδομένα.

Παρά την αποκάλυψη 
της απάτης, περισσότερα 
από 22.500 ψεύτικα es-
hop εξακολουθούν να 
λειτουργούν

Την ίδια ώρα, 476.000 
από τα θύματα έχουν 
δώσει στοιχεία χρεωστικών 
και πιστωτικών καρτών, 
συμπερ ιλαμβανομένου 
του τριψήφιου αριθμού 
ασφαλείας τους. Όλοι 
παρέδωσαν ονόματα, 
αριθμούς τηλεφώνου και 
e-mails.

Δεν έχει εκλείψει ο 
κίνδυνος
Ο κίνδυνος μάλιστα δεν έχει 
εκλείψει αφού αν και πολλά 
από αυτά τα e-shop έχουν 
«κατέβει», το ένα τρίτο από 
αυτά δηλαδή περισσότερα 
από 22.500 εξακολουθούν 
να λειτουργούν.

Κάτι που επισήμανε, 
μιλώντας στο MEGA, 

ο Μάκης Σαββίδης, 
αντιπρόεδρος ελληνικού 
συνδέσμου ηλεκτρονικού 
εμπορίου. «Συνδέεται 
με το dark web και με 
εταιρείες που συλλέγουν 
τα προσωπικά δεδομένα. 
Πρέπει να χρησιμοποιούμε 
μόνο πιστωτική κάρτα και 
προτιμούμε μόνο ελληνικά 
καταστήματα όπου 
μπορούμε να ζητήσουμε 
πίσω τα χρήματά μας», 
τόνισε.

«Μπορεί να τραβήξει 
το ημερήσιο όριο εάν 
βάλουμε τη χρεωστική. 
Υπάρχουν ακόμα πολλές 
ενεργές σελίδες. Πρέπει 
οι τράπεζες να βγάλουν 
ασφαλιστικό προϊόν, το 
οποίο να έχει δικλείδες 
ασφαλείας και όταν 
κάποιος πάει να αγοράσει 
να μην τον αφήνει να κάνει 
συναλλαγή. Επίσης, πρέπει 
να ασφαλίσουν την κακή 
συναλλαγή», υπογράμμισε 
και ο Νίκος Βασιλάκος, 
ειδικός κυβερνοασφάλειας.

Η Κωνσταντία Δημογλίδου, 
εκπρόσωπος Τύπου ΕΛ.ΑΣ, 
σχολίασε από την πλευρά 
της πως «πλέον, πολλές 

τράπεζες ειδοποιούν για 
ένα ‘’περίεργο’’ κατάστημα 
και προειδοποιούν να 
σταματήσει τη συναλλαγή 
αλλά δεν το κάνουν. 
Θα πρέπει να μας 
προβληματίσουν οι χαμηλές 
τιμές στα μεγάλα brands».

Η αποκαλυπτική έρευνα
Το δίκτυο, όπως έχει 
γράψει το in, «ξεσκέπασε» 
η Security Research Labs 
(SR Labs), μια γερμανική 
συμβουλευτική εταιρεία 
κυβερνοασφάλειας, η 
οποία απέκτησε αρκετά gi-
gabytes δεδομένων και τα 
μοιράστηκε με την Die Zeit. 
H έρευνα των εφημερίδων 
Guardian, Die Zeit και Le 
Monde, ανέδειξε το πώς 
λειτουργούσε αυτό που το 
βρετανικό Chartered Trad-
ing Standards Institute 
περιέγραψε ως μια από τις 
μεγαλύτερες απάτες του 
είδους της.

Σύμφωνα με την ανάλυση 
των δεδομένων τα πρώτα 
ψεύτικα καταστήματα 
του δικτύου φαίνεται ότι 
δημιουργήθηκαν το 2015. 
Μόνο τα τελευταία τρία 
χρόνια έχουν διεκπεραιωθεί 

περισσότερες από 
1 εκατομμύριο 
«παραγγελίες».

Μια βασική ομάδα 
προγραμματιστών φαίνεται 
να έχει δημιουργήσει 
ένα σύστημα για την ημι-
αυτόματη δημιουργία 
και εκκίνηση ιστότοπων, 
επιτρέποντας την ταχεία 
ανάπτυξη. Αυτός ο 
πυρήνας φαίνεται να έχει 
λειτουργήσει ορισμένα 
καταστήματα ο ίδιος, 
αλλά να έχει επιτρέψει 
και σε άλλες ομάδες να 
χρησιμοποιούν το σύστημα. 
Τα αρχεία καταγραφής 
δείχνουν ότι τουλάχιστον 
210 χρήστες έχουν 
πρόσβαση στο σύστημα 
από το 2015.

Λειτουργώντας σε 
βιομηχανική κλίμακα, 
οι προγραμματιστές 
δημιούργησαν δεκάδες 
χιλιάδες ψεύτικα 
διαδικτυακά καταστήματα 
που προσέφεραν εκπτωτικά 
προϊόντα εταιρειών όπως 
Dior, Nike, Lacoste, Hugo 
Boss, Versace και Prada, 
καθώς και από πολλές 
άλλες premium μάρκες.

Δημοσιευμένοι σε 
πολλές γλώσσες, από 
αγγλικά έως γερμανικά, 
γαλλικά, ισπανικά, 
σουηδικά και ιταλικά, οι 
ιστότοποι φαίνεται να 
έχουν δημιουργηθεί για 
να παρασύρουν τους 
αγοραστές να δώσουν τα 
χρήματά τους και ευαίσθητα 
προσωπικά δεδομένα.

Ωστόσο, οι ιστότοποι δεν 
έχουν καμία σχέση με τις 
μάρκες που ισχυρίζονται 
ότι πωλούν και στις 
περισσότερες περιπτώσεις 
οι καταναλωτές που 
μίλησαν για την εμπειρία 
τους δήλωσαν ότι δεν 
έλαβαν κανένα προϊόν.

Ήθελαν τα προσωπικά 
δεδομένα
Αξιοσημείωτο είναι το 
γεγονός ότι πολλοί 
που προσπάθησαν να 
ψωνίσουν δεν έχασαν 
ποτέ χρήματα. Είτε η 
τράπεζά τους μπλόκαρε την 
πληρωμή, είτε το ίδιο το 
ψεύτικο κατάστημα δεν την 
επεξεργάστηκε.

in.gr

Διαδικτυακή απάτη – μαμούθι
Παραμένει ενεργό ένα στα 3 ψεύτικα e-shops με έδρα την Κίνα

Σοκ προκαλεί η καταγγελία, 
που υπέβαλαν στην 
αστυνομία μια 14χρονη 
και η μητέρα της, με 
καταγωγή από τη 
Βουλγαρία, που διαμένουν 
στο Σιδηρόκαστρο, 
υποστηρίζοντας ότι το 
14χρονο κορίτσι έπεφτε 

θύμα βιασμού τα τελευταία 
επτά χρόνια από τον πατριό 
της.

Σύμφωνα με πληροφορίες 
της ΕΡΤ, η 14χρονη με 
την μητέρα της πήγαν 
στην αστυνομία για να 
καταγγείλουν περιστατικό 

ενδοοικογενειακής βίας 
κι εκεί το κορίτσι έκανε 
καταγγελία, ότι έχει πέσει 
θύμα βιασμού από τον 
πατριό της.

Με εντολή του εισαγγελέα 
το κορίτσι θα εξεταστεί 
από ιατροδικαστή για να 

εξακριβωθεί, αν υπέστη 
κακοποίηση και σε ποιο 
βαθμό, ενώ θα δώσει 
κατάθεση παρουσία 
παιδοψυχολόγου.

Την υπόθεση διερευνά η 
υποδιεύθυνση ασφαλείας 
Σερρών.

Σιδηρόκαστρο 
Καταγγελία για βιασμό 14χρονης από τον πατριό της

Προσποιούμενοι τον 
γιατρό ή τον αστυνομικό 
και ισχυρίζονταν ότι 
συγγενικό τους πρόσωπο 
έχει τραυματιστεί ή έχει 
προκαλέσει τροχαίο 
ατύχημα, ζητούσαν 
χρήματα για επείγον 
χειρουργείο ή αποφυγή 
νομικών συνεπειών και 
απέσπασαν 3.500 ευρώ, 
170 χρυσά νομίσματα 
και κοσμήματα μεγάλης 
αξίας

Εξιχνιάσθηκαν έπειτα από 
μεθοδική έρευνα των 

αστυνομικών του Τμήματος 
Ασφάλειας Καβάλας, πέντε 
υποθέσεις απατών εκ των 
οποίων τρεις τετελεσμένες 
και δύο σε απόπειρα, που 
διαπράχθηκαν το πρώτο 
δεκαήμερο του Μαρτίου 
του 2024 σε βάρος 
ημεδαπών, στην πόλη της 
Καβάλας.

Σχηματίσθηκε δικογραφία 
σε βάρος δύο ημεδαπών 
για το αδίκημα της απάτης, 
ενώ στην ίδια δικογραφία 
περιλαμβάνονται ακόμη 
δύο άγνωστοι μέχρι στιγμής 

συνεργοί τους.

Ως προς τον τρόπο δράσης 
τους, διακριβώθηκε ότι 
άγνωστος συνεργός τους 
τηλεφωνούσε σε πολίτες, 
προσποιούμενος είτε τον 
ιατρό είτε τον αστυνομικό 
και προφασιζόμενος 
αντίστοιχα ότι συγγενικό 
τους πρόσωπο είχε εμπλακεί 
σε ατύχημα και χρειαζόταν 
άμεσα πραγματοποίηση 
χειρουργικής επέμβασης ή 
ότι είχε προξενήσει τροχαίο 
ατύχημα και έχει νομικές 
συνέπειες τις οποίες μπορεί 

να αποφύγει απαιτούσε 
χρήματα για την παροχή 
των υπηρεσιών του, ενώ 
για να γίνει περισσότερο 
πειστικός, άγνωστη 
συνεργός του συνέδραμε 
κατά τις τηλεφωνικές 
κλήσεις, προσποιούμενη το 
συγγενικό πρόσωπο.

Με την παραπάνω 
μεθοδολογία οι δράστες 
κατάφεραν να πείσουν 
τρεις ημεδαπές να 
συγκεντρώσουν συνολικά 
το χρηματικό ποσό των 
3500 ευρώ, 170 χρυσά 

νομίσματα και κοσμήματα 
μεγάλης αξίας κατά 
περίπτωση και στη συνέχεια 
να τα εναποθέσουν σε 
προκαθορισμένα σημεία, 
από τα οποίο οι δύο 
ημεδαποί δράστες τα 
παραλάμβαναν. Επιπλέον 
σε δύο ακόμη περιπτώσεις 
οι απατηλές πράξεις των 
δραστών έγιναν αντιληπτές 
και δεν ολοκληρώθηκαν.
Η δικογραφία που 
σχηματίσθηκε θα 
υποβληθεί στον Εισαγγελέα 
Πρωτοδικών Καβάλας, 
ενώ η αστυνομική έρευνα 

συνεχίζεται από το Τμήμα 
Ασφάλειας Καβάλας, 
για την ταυτοποίηση 
των συνεργών τους και 
την εξακρίβωση τυχόν 
συμμετοχής τους σε άλλες 
παρόμοιες αξιόποινες 
πράξεις.

Καβάλα 
Εντοπίστηκαν οι «γιατροί» και «αστυνομικοί» που 
εξαπατούσαν ηλικιωμένους!
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Η γυναικεία ομάδα μπά-
σκετ της Καβάλας έκανε 
το 1-1 στα play-offs της 
Α2 το απόγευμα της Κυ-
ριακής στο κλειστό της 
Καλαμίτσας και πλέον 
θα κυνηγήσει την πρό-
κριση στα τελικά του 
Βορείου ομίλου στο 3ο 
παιχνίδι στις Σέρρες

Ζωντανή στη «μάχη» των 
play-offs της Α2 Εθνικής 
κατηγορίας έμεινε η ομά-
δα μπάσκετ γυναικών των 
Πανθήρων, μιας και κέρδισε 
τον Πανσερραϊκό, το από-
γευμα της Κυριακής 12/5 
στο κλειστό της Καλαμίτσας 
με 57-54! Έτσι έφερε τη 
σειρά στην απόλυτη ισορ-
ροπία, κάνοντας το 1-1, και 

πλέον αυτός που θα περά-
σει στην τελική φάση του 
Βορείου ομίλου θα ανα-
δειχτεί από το 3ο παιχνίδι 
που θα γίνει την επόμενη 
εβδομάδα στις Σέρρες, μιας 
και ο Πανσερραϊκός έχει το 
πλεονέκτημα της έδρας.

Οι Πάνθηρες με «όπλο» το 
πάθος αλλά και την άμυνα, 
που σε ορισμένες περιό-
δους ήταν στην κυριολε-
ξία απροσπέλαστη, κατά-
φεραν να επιβληθούν του 
αντιπάλου τους, που ήταν 
εμφανώς πιο έμπειρος και 
δυνατός και να δείξουν 
ότι ειδικά στην έδρα τους 
είναι ικανοί να κερδίσουν 
οποιονδήποτε αντίπαλο. 
Άλλωστε στην κανονική δι-

άρκεια του πρωταθλήματος 
είχαν κερδίσει και τον άλ-
λον μεγάλο του ομίλου τον 
Παναθλητικό.

Ξεκίνησαν δυνατά έχοντας 
το προβάδισμα με 11-1, 
αλλά στη συνέχεια οι φι-
λοξενούμενες πλησίασαν, 
αλλά δεν μπόρεσαν να 
βρεθούν μπροστά. Η ομά-
δα της Καβάλας κρατούσε 
το προβάδισμα μέχρι τα 
μέσα του 3ου 10λεπτου 
οπότε και ο Πανσερραϊκός 
έκανε την αντεπίθεση του, 
χτυπώντας τόσο κάτω από 
το καλάθι όσο και από την 
περιφέρεια. Μάλιστα στην 
αρχή της 4ης περιόδου είχε 
το προβάδισμα με 42-48, 
όμως απ’ εκεί και πέρα «οι… 

δρόμοι έκλεισαν». Οι Πάν-
θηρες έκαναν ένα εντυπω-
σιακό σερί 12-0 με το οποίο 
στην ουσία «κλείδωσαν» τη 
νίκη, μιας και το 54-48 δύο 
λεπτά πριν το τέλος δεν 
μπορούσε να ανατραπεί!

Πλέον η ομάδα της Καβά-
λας, που έτσι κι αλλιώς έχει 
ξεπεράσει το «ταβάνι» της 
θα τα δώσει όλα για την με-
γάλη ανατροπή στην έδρα 
του Πανσερραϊκού…

Δεκάλεπτα – Πόντοι
14-11, 26-23, 40-37, 57- 
54
Πάνθηρες Καβάλας (Χα-
ντέλης): Γαϊτάνη 10(2), Τρι-
ανταφύλλου 14, Τσάντα 
7(1), Μαμαλιγκάτζη 7(2), 

Λυκάκη 9(1), Παπαδοπού-
λου 4, Παναγιωτίδου, Πε-
τρουσέφσκα 1, Μαραβέγια 
5(1).
Πανσερραϊκός (Πεχλιβά-
νος): Καλαμπάκου 16 (3), 
Ντάστου 11, Μαριάνοβιτς 

8, Γκομπερζισβίλι 4, Τζημο-
ρώτα 2, Χωλοπούλου 10, 
Μιχαηλίδου 3(1), Μαρα-
γκού.

www.kavalapost.gr

Πάνθηρες Καβάλας 
Η άμυνα έφερε την… ισοφάριση! 57-54 τον Πανσερραϊκό

Το τελευταίο σουτ δεν 
ήταν εύστοχο για την 
ομάδα μπάσκετ της Κα-
βάλας που γνώρισε την 
πρώτη της ήττας στην 
Κομοτηνή – Όπως και 
να έχει όμως χρειάζεται 
νίκη στον αγώνα με τους 
Ικάρους για να πάρει τον 
τίτλο και την άνοδο στη 
Γ’ Εθνική

Την ήττα στον πόντο με 57-
56 γνώρισε η ανδρική ομά-
δα του Αστέρα στο παιχνίδι 
με αντίπαλο τον Άτλαντα 
Κομοτηνής που διεξήχθη 
στην Κομοτηνή το Σάββατο 
11/05/24.

Το παιχνίδι ήταν ισορρο-
πημένο από την αρχή μέχρι 
το τέλος με την ομάδα της 
Καβάλας να είναι ελαφρώς 

καλύτερη στο μεγαλύτερο 
μέρος του αγώνα, να προ-
ηγείται μέχρι και 9 πόντους 
διαφορά αλλά έκανε πολ-
λές λάθος επιλογές και στο 
τέλος του Δ’ δεκαλέπτου 
βρέθηκε να χάνει με 5 πό-
ντους! 

Εκεί έγινε η ύστατη προ-
σπάθεια να κερδηθεί το 
παιχνίδι αλλά το σουτ στα 
τελευταία δευτερόλεπτα 
δεν ήταν εύστοχο και έτσι 
ήρθε η ήττα με μόλις έναν 
πόντο!

Η πρώτη ήττα στην τελική 
φάση στενοχώρησε τους 
φίλους και τους παράγο-
ντες του Αστέρα, ιδιαίτερα 
αφού η ομάδα δεν ήταν 
αυτή που έπρεπε και σε 
συνδυασμό με την πολύ 

καλή απόδοση του Άτλαντα 
δεν μπόρεσε να κατακτήσει 
τη νίκη.

Δεν αλλάζει όμως τίποτα 
στο σχεδιασμό της αφού 
ανεξαρτήτως του αποτε-
λέσματος, χρειαζόταν και 
χρειάζεται έτσι και αλλιώς 
τη νίκη στο παιχνίδι της 
Κυριακής 19/05/24 στον 
«τελικό» με τους Ίκαρους 
Σερρών στο Κλειστό των 
Ποταμουδίων ώστε να στε-
φτεί πρωταθλήτρια και να 
κερδίσει την άνοδο στην Γ’ 
Εθνική (National League 
2)!

«Συγχαρητήρια στον Άτλα-
ντα, όχι μόνο για τη νίκη 
του αλλά και την συνολική 
του πορεία σαν ομάδα και 
του ευχόμαστε μέσα από 

την καρδιά μας κάθε επιτυ-
χία» αναφέρει η ανακοίνω-
ση του Αστέρα που συνεχί-
ζει «ιδιαίτερη μνεία πρέπει 
να κάνουμε σε ένα «δικό 
μας» παιδί, τον Θανάση 
Μπορμπίδη, που αγωνίστη-
κε πρώτη φορά εναντίον 
του Αστέρα  μετά από τρία 
συνεχόμενα έτη σημαντικής 
προσφοράς στην ομάδα 
μας!

Συγχαρητήρια και στους 
αθλητές μας που παρότι δε 
βρέθηκαν σε καλή μέρα πά-
λεψαν για τη νίκη μέχρι το 
τελευταίο δευτερόλεπτο»!

Δεκάλεπτα – Πόντοι
14-15, 22-28, 42-42, 57-
56
Άτλας Κομοτηνής (Παπαδό-
πουλος, Παπούης): Κουκο-

βίλος, Μιχαλόπουλος 8 (2), 
Κορωπιώτης 17 (1), Παπα-
ζήσης 9 (3), Παιδαράκης, 
Σακκάς 3 (1), Κουρτίδης, 
Δεμίρης, Ζιούτης 6, Μπορ-
μπίδης 5, Κοτσαρίδης 5, 
Θεοφανούδης 4.
Αστέρας Καβάλας (Πεντα-
ζίδης, Αϊβαζίδης, Δημη-

τριάδης): Σχοινάκης 8 (1), 
Σαμαράς 7 (1), Μπόζης 9 
(3), Ιωαννίδης 9, Νικολα 2, 
Μάρκου 8 (1), Αρβανιτάκης, 
Κουμλέλης 2, Καντιφούδης, 
Καβαργύρης 11 (1), Μαυρί-
δης, Μαυρίδης..

www.kavalapost.gr

Αστέρας Καβάλας 
Ήττα στον πόντο (57-56) από τον Άτλαντα και τώρα τελικός 
με Ικάρους

Η εκτίμηση του δημάρ-
χου Καβάλας για τα χρή-
ματα που απαιτούνται 
προκειμένου η μεγαλύ-
τερη αθλητική εγκατά-
σταση να ανακαινιστεί 
και να «συμβαδίζει» με 
τις μεγάλες φιλοδοξίες 
του ΑΟΚ

Την εκτίμηση ότι για να 
μπορέσει το «Ανθή Κα-
ραγιάννη» να φτάσει σε 
ένα αξιόλογο επίπεδο και 
προφανώς να μπορέσει να 
πάρει άδεια για να φιλο-
ξενήσει αγώνες της SL θα 
χρειαστεί τουλάχιστον 3 
εκατ. ευρώ, έκανε μιλώντας 
στον Alpha Radio 88.6 ο 

Θόδωρος Μουριάδης.

Ο Δήμαρχος Καβάλας σχο-
λιάζοντας τις μεγάλες αγω-
νιστικές φιλοδοξίες του 
ΑΟΚ, για τις οποίες εκφρά-
ζονται φόβοι ότι θα «κο-
πούν» εξαιτίας της κακής 
κατάστασης που βρίσκεται 
τώρα το στάδιο, αφού αρ-
χικά είπε ότι «τις φιλοδο-
ξίες του ΑΟΚ δεν πρόκει-
ται κανείς να τις «κόψει», 
επισήμανε ότι «σ’ αυτό το 
σημείο όμως θα πρέπει να 
πω ότι ο Δήμος Καβάλας 
δεν έχει, αυτή τη στιγμή, 
περισσότερα χρήματα να 
διαθέσει. Συγκεκριμένα φέ-
τος θα έχουμε τις 60 χιλ. 

ευρώ που είχαν εξασφαλι-
στεί από τον πρώην  Περι-
φερειάρχη Χρήστο Μέτιο 
και άλλες 100 χιλ. ευρώ 
από τον νυν Περιφερειάρ-
χη Χριστόδουλο Τοψίδη. Μ’ 
αυτά τα χρήματα θα γίνουν 
παρεμβάσεις για να βελτιω-
θούν οι εγκαταστάσεις στο 
‘’Ανθή Καραγιάννη’’».

Το πλάνο για τα έργα στο 
γήπεδο
Στη συνέχεια ο κ. Μουριά-
δης αναφέρθηκε στις συμ-
φωνίες που υπάρχουν για 
την υλοποίηση των απα-
ραίτητων βημάτων που θα 
οδηγήσουν στην κατασκευή 
στεγάστρου στο στάδιο 
λέγοντας ότι «έχουμε στο 
πρόγραμμα μας 35 χιλ. 
ευρώ για να γίνει η εδαφο-
τεχνική μελέτη για την το-
ποθέτηση του στέγαστρου 
στο γήπεδο. Η συμφωνία 
που υπάρχει είναι ότι ο Δή-
μος θα πραγματοποιήσει 
αυτή τη μελέτη (σ. σ. απο-
τελεί το ουσιαστικό πρώτο 
βήμα για την κατασκευή 
του έργου που είναι απα-
ραίτητο για να αδειοδοτη-
θεί το γήπεδο για αγώνες 

SL) και απ’ εκεί και πέρα 
ο Γιάννης Διαμαντίδης έχει 
δεσμευτεί ότι θα χρηματο-
δοτήσει τη στατική μελέτη 
(σ.σ. το επόμενο βήμα) και 
τα χρήματα για την υλοποί-
ηση θα τα δώσει η Περι-
φέρεια ΑΜΘ. Αυτό είναι το 
πλάνο που υπάρχει. Μακάρι 
ο Δήμος να είχε περισσότε-
ρα χρήματα να επενδύσει. 
Μακάρι ο ΑΟΚ να «ψηλώ-
σει» περισσότερο, όμως 
εμείς δεν μπορούμε να 
υλοποιήσουμε περισσότερα 
απ’ αυτά που ήδη έχουμε 
υποσχεθεί. Επαναλαμβάνω 
ότι υπάρχει η υπόσχεση από 
την Περιφέρεια και δεν έχω 
λόγο να πιστεύω ότι δε θα 
κάνουν αυτό για το οποίο 
έχουν δεσμευτεί»!

1 Εκατ. Ευρώ για το ταρτάν 
του Στίβου
Ακολούθως αναφέρθηκε σε 
μια σημαντική παρέμβαση 
που επίσης είναι απαραίτη-
τη για το στάδιο λέγοντας 
ότι «χρειάζεται νέο ταρτάν 
για τον στίβο, το οποίο κο-
στίζει περί το 1 εκατ. ευρώ. 
Για να γίνει αυτό, με τις 
υπάρχουσες συνθήκες, θα 

πρέπει να βρεθεί κάποιο 
χρηματοδοτικό πρόγραμμα 
γιατί από πουθενά αλλού 
δεν μπορούν να βρεθούν τα 
χρήματα. Επίσης, θα πρέπει 
να πω ότι γνωρίζουμε τις 
ανάγκες του ΑΟΚ, όμως 
είμαστε υποχρεωμένοι 
ως Δήμος να κοιτάξουμε 
και τις υπόλοιπες αθλητι-

κές υποδομές όπου κι εκεί 
υπάρχουν μεγάλες ανά-
γκες».
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Θόδωρος Μουριάδης 
Το «Ανθή Καραγιάννη» χρειάζεται τουλάχιστον 3 εκατ. ευρώ!

διαβάστε περισσότερα
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Η ομάδα μπάσκετ της Κα-
βάλας δεν κατάφερε να 
κάνει την υπέρβαση και 
ολοκλήρωσε την, έτσι 
κι αλλιώς, επιτυχημέ-
νη χρονιά στη National 
League 2

Mε μια βαριά ήττα ολοκλή-
ρωσε την παρουσία του στο 
φετινό πρωτάθλημα της 
National League 2 η Αγία 
Βαρβάρα. Το συγκρότημα 
της Σάντας, έχασε το βρά-
δυ της Τετάρτης 8/5 στο 
κλειστό γυμναστήριο των 
Διαβατών από τον Ιωνικό 

Ιωνίας με 96-58 και απο-
κλείστηκε από τον τελι-
κό των play-offs του 5ου 
ομίλου. Απ’ ότι φάνηκε οι 
δυνάμεις των παικτών της 
ομάδας μπάσκετ της Καβά-
λας δεν ήταν αρκετές, έτσι 
ώστε να διεκδικήσουν την… 
υπέρβαση, μένοντας από 
την αρχή πίσω στο σκορ 
με τη διαφορά να μεγαλώ-
νει συνέχεια και να φτάνει 
στους 38 πόντους στο τέ-
λος.

Παρά αυτή την ήττα όμως, 
η χρονιά μόνο αποτυχημένη 

δεν μπορεί να χαρακτηρι-
στεί για την Αγία Βαρβάρα 
που είναι νεοφώτιστη στην 
κατηγορία. Κατάφερε όχι 
μόνο να εξασφαλίσει τη 
σωτηρία της, αλλά πέρασε 
στην ημιτελική φάση, που 
ήταν αποτέλεσμα της εξαι-
ρετικής δουλειάς που έχει 
γίνει απ’ όλους (παίκτες, τε-
χνική ηγεσία και διοίκηση)!

Δεκάλεπτα – Πόντοι
Δεκάλεπτα: 29-16, 52-27, 
79-45, 96-58
Ιωνικός Ιωνίας (Γουλ-
τίδης): Περιστεράκης 4, 

Βάσκος 7(1), Αντωνιάδης 
19(3), Βενετίδης 15(5), 
Σκουλαριώτης 10(2), Λύτας 
9(1), Ζωγράφος 4, Δημη-
τριάδης 9, Σαρακατσάνος, 
Αχτσής 15(3), Βαϊράμης 4.
ΜΠΑΣ Αγ. Βαρβάρας 
(Μυτικόπουλος): Βασι-
λόπουλος 7, Αναγνώστου, 
Γεωργιάδης 2, Μαρκόπου-
λος 6, Αθανασιάδης 11(2), 
Στεφανίδης 11(1), Πρασί-
νης, Παπαδόπουλος 8(1), 
Πρεμέτης 6, Λαζαρίδης 2, 
Μπαλαμπουγιούκης 5(1), 
Ποντικάκης.

www.kavalapost.gr

ΜΠΑΣ Αγ. Βαρβάρας 
Βαριά ήττα-αποκλεισμός από τα τελικά (96-58) από 
τον Ιωνικό Ιωνίας

Η αποστολή που αποτε-
λείται από 25 αθλητές 
και συνοδεύεται από 
τους προπονητές Νίκο 
Γκέκα και Ισιγόνη Βαλ-
σαμίδου θα παραμείνει 
στην περιοχή μέχρι τις 
11 Μαΐου

Αναχώρησε την Τρίτη 7 
Μαΐου 2024, το αγωνιστικό 
τμήμα κολύμβησης του ΝΟ-
ΘΑΚ αποτελούμενο από 25 
αθλητές για προετοιμασία 
στην πόλη της Νάουσας. 
Συγκεκριμένα ο πρώτος 
προπονητής του ομίλου Νί-
κος Γκέκας επέλεξε την πε-
ριοχή του Αγίου Νικολάου η 
οποία βρίσκεται σε απόστα-
ση μόνο τριών χιλιομέτρων 
απ’ το κέντρο της πόλης.

Εκεί βρίσκονται οι πηγές 
του ποταμού της Αράπιτσας 
μέσα σε πυκνή βλάστηση 
από πλατάνια και είναι φη-
μισμένη για το μικροκλί-
μα της το οποίο ευνοεί τις 
αθλητικές δραστηριότητες. 
Στην τοποθεσία παρέχονται 
οργανωμένοι χώροι άθλη-
σης και ένα υπερσύγχρονο 
κλειστό κολυμβητήριο ολυ-
μπιακών διαστάσεων.

Η αποστολή την οποία συ-
νοδεύει επίσης η προπο-
νήτρια του ομίλου Ισιγόνη 
Βαλσαμίδου θα παραμείνει 
στην πόλη της Νάουσας μέ-
χρι το Σάββατο 11 Μαΐου 
2024.

www.kavalapost.gr

ΝΟΘΑ Καβάλας 
Προετοιμασία στη Νάουσα για το αγωνιστικό τμήμα

«Δεν πρόλαβες τα 100 
χρόνια της ομάδας...»: Το 
τελευταίο «αντίο» από 
τον Ορφέα Ελευθερού-
πολης

Σε ηλικία 67 ετών «έφυγε» 
από τη ζωή ο αθλητικο-
γράφος, Χρήστος Δερμε-
ντζόγλου, ένας άνθρωπος 
ο οποίος είχε συνεργαστεί 
με πολλές εφημερίδες της 
Καβάλας και του Παγγαί-
ου, ενώ ήταν διαχρονικός 
υποστηρικτής του ΑΟΚ και 
ιδίως του Ορφέα Ελευθε-
ρούπολης. Η κηδεία του θα 
γίνει το πρωί της Τετάρτης 
8 Μαΐου 2024 στην εκκλη-
σία των Αγίων Θεοδώρων.

Το τελευταίο «αντίο» 
από τον Ορφέα Ελευθε-
ρούπολης

Καλό ταξίδι φίλε Χρήστο 
Δυσάρεστα τα νέα. Έφυγε 
ο Χρηστάρας του Ορφέα. 
Ο Χρήστος Δερμεντζόγλου 
αγάπησε και τον Ορφέα 
όσοι λίγοι. Πιστός στρατι-
ώτης της ομάδας. Πέθανε 
ξαφνικά. Πανηγύρισε τα 
πάντα με τον Ορφέα (η φω-

τογραφία από την άνοδο το 
2007, με πρόεδρο τον Κο-
σμά Τριανταφυλλίδη). Χρή-
στο Καλό ταξίδι. Ο Ορφέας 
θα είναι πάντα μέσα στην 
καρδιά σου, το ξέρουμε 
φίλε. Δεν πρόλαβες τα 100 
χρόνια της ομάδας. Καλό 
παράδεισο.

Καβάλα 
«Έφυγε» από τη ζωή ο αθλητικογράφος 
Χρήστος Δερμεντζόγλου


